
CHP Niğde Milletvekili ve
TBMM Tarım, Orman, Köyiş-

leri komisyon üyesi Ömer Fethi Gürer,
kavun üreten üreticiler ile tarlada gör-
üştü. Niğde’nin Bor ilçesi Çukurkuyu
Kasabasında üreticilerin sorunlarını
dinledi. Gürer, “Kavunun tarlada
kilosu 1 lira, kamyon üzeri pazarcı
tezgahında 10 lira, markette ise kilosu
15 lira. Tarlada kalan ürünü doğrudan
tüketiciye eriştirmeye yönelik düzenle-
mesi yok” dedi.  I SAYFA 7
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Tarlada 1 lira
markette 15 lira!

İstanbul’da yangın tehlikesi en
yüksek olan yerlerden biri olan

Adalar’da, İstanbul Orman Bölge
Müdürlüğü tarafından ek tedbirler
alındı. Güneş enerjisiyle çalışan 
‘Kozalak’ isimli cihaz ağaçların göv-
delerine yerleştirilip, risk değerlerini
ölçüyor. Yangın çıkmadan önce uyarı
veren sistem, şu an Heybeliada’da
kullanılıyor. İstanbul Orman Yangın-
larıyla Mücadele Şube Müdürü
İkram Çelik, “Adalar, ağaç türleri 
nedeniyle yangın için en riskli yerleri-
mizden birisi” dedi.  I SAYFA 9
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Yangına karşı
kozalaklı önlem 

İstanbul’da yaşanan sel felake-
tinden etkilenen Başakşehir'deki

MASKO Mobilyacılar Sitesi’nde te-
mizlik çalışmaları sürüyor. 3 ay önce
ailesinin tüm birikimiyle mobilya 
dükkanı açan genç girişimci Abdülka-
dir Uçar da selden etkilendi. Uçar,
“Varımızı yoğumuzu koyup burayı
açtık. Şimdi, varımız yoğumuz gitti.
Belimiz büküldü. Destek bekliyoruz.
Bizim bir suçumuz yok. Buna 'Kader'
demeyelim” dedi.  I SAYFA 5
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Destek bekliyoruz 
belimiz büküldü!

26 MiLYAR PARA CEZASI

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Rekor hapis ve 
adli para cezası

İstanbul'da 2021 yılında binlerce
kişiyi dolandıran Thodex kuru-

cusu Faruk Fatih Özer ve kardeşlerine,
26 milyar 615 milyon lira adli para 
cezası verildi. Anadolu 9. Ağır Ceza
Mahkemesi tarafından, tutuklu 
sanıklar Faruk Fatih Özer, Güven
Özer ve Serap Özer “örgüt kurma,

yönetme ve ör-
güte üye olmak”,
“nitelikli dolandı-
rıcılık” ve “mal
varlığı değerlerini
aklama” suçların-
dan ayrı ayrı 
toplamda 11 bin
196 yıl 10 ay 15
gün hapis ceza-
sına çarptırıldı. 
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İstanbul'da özel bir okulda
öğretmenlik yapan Dilara 

Ayçiçek, özel okullarda çalışan 
öğretmenlerin çektiği zorlukları 
anlattı. Aldıkları maaşların çok 
düşük olduğunu asgari ücretin 
bile altında kaldığını söyleyen 
Ayçiçek, “Asgari ücret bugün 11 bin
lira bandında bizim aldığımız maaş

ise sadece 10 bin lira” dedi. Özel
okullarda öğretmenlik dışında
işler de yaptıklarını anlatan 
Ayçiçek, “Örneğin okul yönetimi
personel giderlerini kısmak için
öğretmenlere koridor temizle-
tiyor, bahçe temizletiyor. 
Maalesef bunları dahi 
yaşıyoruz” diye konuştu. 

ÖĞrETMENLEr BAHÇE 
VE Koridor TEMizLiYor

ç Hiçbir itibarlarının olmadı-
ğını kaydeden Ayçiçek, 

“Aldığımız maaşın, itibarımızın
yerlerde olduğunu, acınası bir
durumda olduğumuzu düşünüyo-

rum. Atanmak için o kadar
zor zamanlar yaşadığımı 
düşününce içim acıyor. Bütün

bu emek bunun için mi diyor

insan. Bu süreç insanları okumak-
tan, üretmekten, emek vermekten
soğutan, verdiğin emeğin karşılığını
asla alamadığın bir hale getiriyor.
Öğretmenlerin artık öğrenciye 
müşteri gibi yaklaştığını, okuldaki
tek muhabbetin ek ders olduğunu
düşünüyorum” ifadelerini kullandı. 
I SAYFA 8

ÖĞrENCiLErE MÜŞTEri 
gÖzÜYLE BAKıLıYor!

www.gazetedamga.com.tr

İstanbul Finans Merkezi’ndeki inşaat
çalışmalarında sona gelinen Merkez

Bankası binasının panel ve camları, 40 
kişilik endüstriyel dağcı bir ekip tarafından
takılıyor. Şimdiye kadar bin 150 panel 
camdan 900'ünü takan dağcılar, 353 
metrede zorlu rüzgara rağmen çalışmalarını 
titizlikle sürdürüyor. Dağcı ekibin başındaki
şef Mehmet Şükrü Dereci “Prestijli bir 
projedeyiz. Güzel bir projede bulunmak
bizim için mutluluk verici” dedi. I SAYFA 9
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6 Şubat depreminin ardından İstanbul'a
taşınan Gaziantepli ailenin 2 yaşındaki

oğlu Muhammed Salih Kaya, Habipler 
Mahallesi 2700 sokaktaki evlerinin önündeki
yolda kediyle oynuyordu. 2 yaşındaki 
Muhammed  34 BKR 501 plakalı aracın çarp-
ması sonucu hayatını kaybetti. Sürücü tarafın-

dan ağır yaralı olarak Başakşehir Çam ve 
Sakura Şehir Hastanesine kaldırılan Muham-
med Salih Kaya, tüm müdahalelere rağmen
hayatını kaybetti. Kaya’nın dayısı Veysel 
Kaya, “Burada cinayet gibi bir şey görünüyor.
Bu lafı söylemek istemiyorum ama ateş düş-
tüğü yeri yakar” dedi.  I SAYFA 3

1 Eylül itibarıyla mevduat ve ticari kredilerde
faiz başa baş noktada görülürken ihtiyaç

kredilerinde faizler yüzde 50'yi
aştı. BDDK verileri üzerin-

den yapılan hesaplama-
lara göre yıllıklandırılmış

ve kur etkisinden arındı-
rılmış büyüme kredile-

rin dip seviyesinden
çıkışa işaret etti. 

1 Eylül itiba-
rıyla büyüme
tüketici kredile-

rinde yüzde 22,9 ve ticari kredilerde
yüzde 6,5 olarak kaydedildi. I SAYFA 6

Özel okullarda öğretmenlik yapan eğitimciler isyan etti. İstanbul’da özel bir okulda
öğretmenlik yapan Dilara Ayçiçek, “Ne maaşımız var ne itibarımız. Aldığımız maaş asgari
ücretin altında, okullarda öğretmenlikle beraber koridor silmeye kadar her işi yapıyoruz” dedi.
Bu arada Özel Öğretmenler Sendikası’nın taban maaş hakkı için TBMM’ye gideceği öğrenildi

Faruk F. Özer

iSTANBUL iÇiN TARiH VERDi

2045 yılına kadar
deprem olmayacak!

Deprem uzmanı Prof. Dr.
Övgün Ahmet Ercan, Türkiye’de

beklenen büyük depremleri illere göre
tek tek sıraladı. İstanbul ve İzmir’deki
olası depremlere ilişkin tarih vererek
açıklamada bulunan Ercan, “İstan-
bul’da geliştirmiş olduğum bir algo-
ritma var. Bu algoritmaya bağlı olarak
İstanbul’da yaklaşık 16 tane yıkıcı 

deprem olmuş
son 2 bin yıl
içinde. Şu anda
17. bekleniyor.
Bunun için
2045’ten önce bir
tarih öngörmüyo-
rum. Deprem bü-
yüklükleri ise 6.7
ile 7.2 arasında
olacak” dedi. 

ç

Dr. Övgün A. Ercan

CHP’DEN OVP’YE ELEŞTİRİ

Uzun vadeli bir 
sefalet programı

CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Hasan Efe Uyar,

geçtiğimiz günlerde açıklanan
OVP'ye işaret ederek, “Bu program
orta vadeli bir ekonomi programı ol-
maktan ziyade, emekçilere dayatılan
uzun vadeli bir sefalet programıdır.
Emeğe, emeğin kazanılmış hakla-
rına, mevcut kamusal emeklilik siste-

mine karşı açık
bir saldırı prog-
ramıdır. Türkiye 
Yüzyılı diye öve
öve bitiremediği-
niz dönemde, iş-
çilere emekçilere
reva göreceğiniz
program bu
mu?” diye
sordu. I SAYFA 7
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Hasan Efe Uyar

NE MAAS VAR 
NE DE iTiBAR!

ANIL 
BODUÇ

HABER

ç

Bu arada Özel Öğretmenler Sendikası'nın taban maaş hakkı için 1 Ekim’de Türkiye Büyük Millet Meclisi'ne gideceği ve görüşmelerde bulunacağı öğrenildi. 

40 DAĞCININ 
ZoRLu MESAiSi 

Boğaziçi Üniversitesi
İklim Değişikliği

Araştırma Merkezi Müdürü
Prof. Dr. Levent Kurnaz,
İstanbul’da yaşanan ani
yağış ve sel baskınlarını 
değerlendirdi. “Bu yağışlar

beklenmedik yağışlar 
olduğu için tehlikeli” diyen
Kurnaz, “Yoksa 3 gün 
önceden bu yağışın gelece-
ğini biliyor olsak, hayat çok
daha kolay olurdu” ifadele-
rini kullandı. I SAYFA 5
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NESHE BU KEZ
BiNGo
DEDi
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‘Hijo de la Noche’ 
parçasıyla başta Latin
Amerika başta olmak

üzere yurtdışında büyük
ilgi gören ve ülkemizi en

iyi şekilde temsil eden
Neshe, ilk türkçe şarkısı

Bingo'yu müzikseverlerin
beğenisine sundu. Yeni
şarkının, prodüktörlü-

ğünü Becky G, Myke To-
wers, Sebastián Yatra

gibi dünyaca ünlü Latin
starlarla çalışan Neneto

üstlendi. I SAYFA 16
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GERçEKTEN ÖZEL!
HABERİN DEVAMI

SAYFA 2’DE

Trendyol Süper Lig'de yoluna 
yenilgisiz devam eden Beşiktaş,

yeni sezon kadrosunu büyük ölçüde ta-
mamladı. Beşiktaş yönetimi, şu ana kadar
9 futbolcuya imza attırdı. Jean Onana,
Daniel Amartey, Ante
Rebic, Milot Ras-
hica, Bakhtiyor
Zaynutdinov,
Alex Oxalade-
Chamber-
lain ve
son
ola-
rak
Eric
Bailly kadroya katıldı. 
I SAYFA 14
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YENi KARTALLAR 

GÖREVE 
HAZIR

Bu ToPrAKLArA
BorCuMuz VAr!

Silivri Belediyesi, bin
dönüm belediye arazisine

ekimini yaptığı milli hibrit ayçiçeği
tohumlarından elde edilen 150
ton ürünün hasat işlemini gerçek-
leştirdi. Düzenlenen Yerli ve Milli
Ayçiçek Hasat Programı’nda 
konuşan Volkan Yılmaz, “Siliv-
ri’de yaşayan, üreten herkesin ve
Silivri Belediyesinin bu topraklara
borcu var” dedi.  I SAYFA 9
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Sultangazi'de 
evlerinin önünde kediyle 

oynarken otomobilin çarpması
sonucu hayatını kaybeden 

2 yaşındaki Muhammed Salih
Kaya’nın dayısı Veysel Kaya, “Bu

kaza değil cinayet” dedi

ATEŞ DÜŞTÜĞÜ YERİ YAKAR
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Turistler canını 
zor KurTArdı

HABERİN DEVAMI SAYFA 3’TE
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Ü sküdar Üniversitesi
NPİSTANBUL Hasta-
nesi Feneryolu Tıp Mer-

kezi Uzman Ergoterapist Cahit
Burak Çebi, özel yetenekli çocuk-
ların özellikleri hakkında bilgi ve-
rerek, bu çocukların neler yapıp
yapamayacağını anlattı. Uzman
Ergoterapist Cahit Burak Çebi,
şunları dile getirdi: “Özel yetenekli
çocuklar en az bir yetenek ala-
nında yaşıtlarının üstünde perfor-
mans göstermektedirler. Özel
yetenekli çocuğun bir alanda üstün yetenek
göstermesi diğer tüm alanlarda da üstün ye-
tenek göstereceği anlamına gelmemektedir.
Özel yetenekli çocukların yetenekli ve ilgi
duyduğu alanlarda desteklenmesi oldukça
önemlidir. Ayrıca özel yetenekli çocukların

diğer özellikleri ise; aşırı duyarlı
ve özgün ifade biçimlerine sahip
olması, beklentilerinin yüksek ve
mükemmeliyetçi olması, çabuk
öğrenmeleri, dili etkili kullanması,
duygusal derinliği olup farkında-
lığı yüksek olması olarak sıralana-
bilmektedir.”

Nasıl farklılıklar gösterirler?

Özel yetenekli çocukların eğitim
sürecini anlatan Çebi, şöyle
devam etti: “Özel yetenekli çocuk-

larla yürütülmesi gereken eğitim süreci nor-
mal gelişim gösteren bireylerden farklılıklar
göstermektedir. Bu farklılıklar ise;
- Süreçte bireyin kişisel farklılıklarının eğitim
veren tarafından dikkate alınarak düzenlen-
mesi ile başlamaktadır çünkü eğitimde birey-
sel farklılıklar vardır ve her bireyin öğrenme
şekli ve süresi birbirinden ayrılmaktadır. Kişi-
sel farklılıkları belirlenen bireyler ile gerek
görsel, gerek işitsel alana ağırlık verilerek ve
dikkat süresi dikkate alınarak süreç başlatıl-
malıdır.
- Özel yetenekli bireyler ile klasik müfredat
haricinde bireyin yetenekleri ve ihtiyaçları
doğrultusunda kitap okuma, muhakeme, tek-
noloji ile harmanlanmış konu takibi ve en
önemlisi empati kurma becerisi üzerine ça-
kışmalar yapılmalıdır.
- Özel yetenekli bireyler neden-sonuç temelli
ve adalet duygusu yoğun olan bir anlayışa
sahip olduklarından dolayı sosyal ilişkileri ve
yoruma dayalı eğitim konularında zaman
zaman yol gösterici rolünü üstlenecek bir eği-
timciye ihtiyaç duyulmaktadır.
- Yalnızca masa başı eğitim hedeflenmemeli
ve keşfetme duygularını doyurmak, yaratıcı-
lıklarını desteklemek, duyusal gelişimini des-
teklemek amacıyla günlük yaşamın ve
doğanın içinden aktiviteler sürece dahil edil-
melidir.”

Kendi kararlarını alabilmeliler

Uzman Ergoterapist Cahit Burak Çebi, aile-
lerin, özel yetenekli çocuk-
ların potansiyellerini en
üst düzeyde geliştirmele-
rine yardımcı olabilece-
ğine işaret ederek, şunları
ifade etti: “Özel yetenekli
çocuklara söz hakkı veril-
meli,  kendi kararlarını al-
maları sağlanması
gerekmektedir. Tek düze
görevler yerine birden
fazla görev verilmesi ve
onu yapması beklenilmeli-
dir. Bu çocuklara sahip
olan aileler çocuğuna
uygun bir eğitim ortamı
hazırlayarak, sosyal ve
duygusal becerilerin geliş-
tirilebilmesi için okul ön-
cesinde uzmanlar
eşliğinde bir eğitim süreci

planlamalılar. Bu süreçte ailelerin de uzman-
lar ile konuşarak çocuğun ilgi alanlarını
bulma ve ona yönelmesini sağlaması oldukça
önemlidir. Çocukların yeteneklerinin farkına
varmaları ve o yetenek üzerine desteklenmesi,
buna paralel olarak  spor aktiviteleri, drama,
müze, sergi, sanat gibi uğraşlar ile bir araya
gelerek hem motor becerilerini hem de dü-
şünme yetilerini geliştirmeleri sağlanabilir.
Bunların dışında sosyalliğin ön plana çık-
ması ve kendi gelişimleri için akranları ile bir
araya gelecek ortamlarda da bulunulması
önemlidir. En önemlisi bu süreçlerin yönetil-
mesi için bir uzmandan destek alınmasıdır.”
HABER MERKEZİ
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Özel yetenekli çocukların en az bir yetenek alanında yaşıtlarının üstünde performans
gösterdiğine dikkat çeken uzmanlar, bu çocukların bir alanda üstün yetenek göstermesinin
diğer tüm alanlarda da üstün yetenek göstereceği anlamına gelmediğini söylüyor
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ÇeBi, özel yetenekli çocukların eğitim
alanında fırsatlara sahip olduğuna da
değinerek, şunları kaydetti: “Özel yete-
nekli çocukların eğitim alanındaki fırsat-
ları; birden fazla konuya yoğunlaşıp
normal bireylere görece fazlaca ve farklı
alanlarda bilgiyi edinebilme durumlar-
dır. Zorluk olan adlandırılabilecek du-
rumların başında ise eğitim veren
kişilerin ya da yakın çevresinin bu ço-
cukların öğrenme ihtiyacı karşısında ge-
rekli bilgi ve donanıma sahip
olmamalarıdır. Bu durumlarda bireylerle
beraber çevresi de alanda uzman olan
kişilerden destek almalı ve süreç işbirliği
içinde yürütülmelidir. Sosyal anlamda
destekleyebilmek adına fiziksel ve deney-
sel grup çalışmaları ile iletişime ve em-
patiye yönlendirebilecek aktiviteler ile
akran ilişkileri çeşitlendirilebilir.”

Bilgi ve donanım
çok değerli 

‘Büyüme ağrısı’
geçer demeyin!
Prof. Dr. Mehmet Uğur Özbaydar, çocuklarda görülen her bacak ağrısının
büyüme ağrısı olmadığına işaret ederek, “Ebeveynlerin ‘büyüme
ağrısıdır, geçer’ diyerek ağrıyı hafife almamaları gerekiyor. Zira, nadiren
de olsa bacak ağrılarının nedeni, kemik veya yumuşak doku tümörleri,
lösemi veya romatizmal eklem hastalıkları olabiliyor” dedi

Bilinen bir nedeni ol-
mayan büyüme ağrısı;
bacaklarda, dizlerde,

kollarda veya sırtta oluşan
kramplar şeklinde oluyor. Kaslar
ve kemiklerde görülen ağrı genel-
likle çocuğun her iki bacağını etki-
liyor ve geceleri ortaya çıkıyor.
Çocuğun uykusunu bölecek kadar şiddetli
olabiliyor, ancak sabah çoğunlukla kaybolu-
yor. Ağrı aralıklarla ortaya çıkabiliyor ve sa-
atlerce sürebiliyor. Fiziksel aktivitenin arttığı
günlerde daha sık gelişiyor. Çok esnek ek-
lemleri olan çocuklarda daha yaygın görülen
büyüme ağrısı birkaç ay, hatta yıllarca devam
edebiliyor. Çocuk ergenlik çağına geldiğinde
kendiliğinden geçmesi gerekiyor. Büyüme ağ-
rısı olan çocuklarda uzuvlar normal görü-
nümde oluyor; şişlik, kızarıklık, morarma, ısı
artışı, kaslarda zayıflık, hareket kısıtlılığı ve
topallama gibi sorunlar oluşmuyor. Bunların
yanı sıra radyoloji görüntüler ve laboratuvar
değerlerde sorun görülmüyor. 

Büyüme ağrısı bu 
yöntemlerle hafifliyor

Büyüme ağrısı çocuk için rahatsız edici olsa
da ciddi bir sağlık sorununa yol açmıyor. Ge-
nellikle geç çocukluk döneminde iskelet geli-
şiminin tamamlanmasıyla birlikte ortadan
kalkıyor. Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı
Prof. Dr. Mehmet Uğur Özbaydar, büyüme
ağrısına yönelik özel bir tedavi olmadığını
belirterek, sözlerine
şöyle devam ediyor:
“Ağrılı bölgelere uy-
gulanan nazik
masaj, kasları germe
egzersizleri, ısıtma
yastığı veya mer-
hemler kas ağrılarını
çoğunlukla hafifleti-
yor. Çocuk uykuya
dalmakta zorlanı-
yorsa, uygun ağrı
kesiciler kullanılabi-

liyor. Ağrılı dönemlerde çocuğun fi-
ziksel aktivitesini azaltması, taban
düşüklüğü varsa tabanlıktan yarar-
lanması ve vücudu esnekse fizik te-
daviyle kaslarının güçlendirilmesi
yararlı olabiliyor. Bunların yanı sıra
D3 vitamini takviyesi, büyüyen ke-
mikleri güçlendirmede fayda sağla-

yan kalsiyumun emilimini artırdığı için
yardımcı olabiliyor. 

Bu belirtiler varsa, 
zaman kaybetmeyin!

Çocuğu uykusundan uyandıracak şiddette
olan ağrı ‘büyüme ağrısı’ değil, kemik veya
eklem iltihaplarının, löseminin, kemik veya
yumuşak doku tümörlerinin belirtisi de ola-
biliyor. Jüvenil idiyopatik artrit gibi romatiz-
mal eklem hastalıklarında da bacaklarda ağrı
gelişebiliyor. Ancak bu romatizmal hastalık-
larda ağrı daha çok gecenin ortasında değil
sabahları ortaya çıkıyor ve eklem sertliğine
yol açabiliyor. Prof. Dr. Mehmet Uğur Öz-
baydar, aşağıda yer alan belirtilerden biri bile
varsa, ağrının diğer olası nedenlerini ekarte
etmek için ek laboratuvar ve görüntüleme
testlerine başvurmak gerektiği uyarısında bu-
lunuyor. Büyüme ağrıları tipik olarak vücu-
dun her iki yanında ortaya çıkıyor ve sabah
kayboluyor. Dolayısıyla ağrı vücudun sadece
bir tarafındaysa ve/veya çocuk ağrıyla uyanı-
yorsa, Her gece devam eden ağrı saatlerce
sürüyor, tedavilere rağmen hafiflemiyorsa-

Eklemlerde ağrı, kı-
zarıklık ve şişlik varsa
Ağrıya ateş, titreme,
kilo kaybı, iştah azal-
ması, halsizlik veya
yorgunluk gibi yapı-
sal bulgular eşlik edi-
yorsaBacaklardaki
ağrı sabahları gelişi-
yorsa ve eklemlerde
sertlik oluşmuşsa
HABER
MERKEZİ

Çocuk Diş Hekimi Uzmanı Dt. Nurgül Demir, çocuklarda süt
dişlerinin erken dökülmesinin olumlu ve olumsuz yönlerini anlattı

BeBeklerin 6-12 aylık dönemle-
rinde çıkmaya başlayan süt dişleri,
genellikle 2.5-3 yaş arası tamam-

lanmış oluyor. Dişler ilk çıktığı andan itiba-
ren çürük oluşumunun engellenmesi ise
büyük önem taşıyor. “10-12 yaşlarına kadar
ağızda kalması gereken dişlere özen göste-
rilmeli” diyen Çocuk Diş Hekimi Uzmanı
Dt. Nurgül Demir sözlerine şöyle devam
etti: “Çocuğum nasılsa şeker, çikolata yemi-
yor, dişleri çürümez”, “Süt dişleri elbet dö-
külecek, tedaviye gerek yok”, Süt dişi nasıl
olsa değişecek!, Çürük olan diş ağrı yapmı-
yor tedavi edilmese olmaz mı?’ gibi yakla-

şımlarla var olan problemin şiddetlenme-
sini beklemek ve basit tedavilerle çözüm
üretilebilecek durumları ötelemek sadece
erken süt dişi kaybı riskini arttırır. İlk süt diş-
leri ağız içinde görünmeye başladıktan
sonra, bebeğin çürük riskinin belirlenerek,
ağız hijyeni alışkanlıklarının bir çocuk diş
hekimi takibinde kazandırılması; erken ço-
cukluk çağı çürüklerinin önüne geçilmesini
sağlar. Doğru uygulamalar ve tedavi ağız
hijyeni eksikliğine, yanlış/eksik ürün kullanı-
mına veya kontrolsüz diyet alışkanlıklarına
bağlı oluşabilecek erken süt dişi kaybının
önemli ölçüde azaltır” dedi.

Konuşma üzerinde etkisi var

“Süt dişleri, çocukların imza niteliğindeki
gülümsemelerine olan tatlı etkilerinin yanı
sıra; çiğnemeye, düzgün beslenmeye kat-
kıda bulunurken; tüm seslerin düzgün öğre-
nilerek fonasyonu da içine alan konuşma
fonksiyonlarının ve yüz çene bölgesine ait
kas-iskelet yapısının gelişmesinde görev
alır” açıklamasında bulunan Dt. Nurgül
Demir sözlerine şöyle devam etti: “Süt diş-
lerinin bir diğer önemli görevi de daimi diş-
ler gelene kadar, çenede daimi dişlerin
geleceği bölgelerde yer tutma görevi üstlen-
meleri ve yeni gelecek dişler için rehberlik
etmeleridir.”   

Erken diş çekimi doğru değil

Diş çürüklerinin uzun süre tedavi edilme-
diği takdirde genişleyerek dişte boyut kay-
bına sebep olabileceğini aktaran Nurgül
Demir “Diş çürükleri veya enfeksiyon,
başka bir sebeple düşme yaşı gelmeden ya-
pılan erken süt dişi çekimleri; daimi dişlerin
dizileceği çene arkı üzerinde yer kaybına
sebep olarak, daimi diş diziliminde çapra-
şıklıklara ve dişlerin gömülü kalmasına
neden olabilir. Bu yer kaybı, dişlerinde çap-
raşık dizilim, çenelerinde kapanış bozuk-
luğu olan ya da genetik yatkınlık sebebiyle
olması beklenen bir hastanın probleminin
şiddetlenmesine de sebep olabilir” ifadele-
rini kullandı.  HABER MERKEZİ

Süt dişlerinin erken
KAYBINA DiKKAT!



6 Şubat depreminin ardından İstanbul'a
taşınan Gaziantepli ailenin 2 yaşındaki
oğlu Muhammed Salih Kaya, Habipler

Mahallesi 2700 sokaktaki evlerinin önündeki
yolda kediyle oynuyordu. 2 yaşındaki Muham-
med  34 BKR 501 plakalı aracın çarpması so-
nucu hayatını kaybetti. Sürücü tarafından ağır
yaralı olarak Başakşehir Çam ve Sakura Şehir
Hastanesine kaldırılan Muhammed Salih Kaya,
tüm müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Olay anı, sokakta bulunan bir evin güvenlik ka-
merasına yansıdı. Olayın ardından sürücü yaka-
lanarak gözaltına alındı.  Yaşanan kaza anına
ait bir güvenlik kamerası görüntüsü daha ortaya
çıktı. Görüntülerde, yolun kenarındaki Muham-
med Salih Kaya’ya çarpan otomobilin yan kol-
tuğundan bir kadın iniyor. Yerde ağır yaralı
halde yatan çocuğun yanına koşuyor. Çevre sa-
kinlerinin durumu, Muhammed Salih’in aile-
sine haber verdiği anlar da görüntülerde
görülüyor. 

Çocuğu görmedi mi?

Hayatını kaybeden Muhammet Salih Kaya’nın
dayısı Veysel Kaya, "Burada cinayet gibi bir şey
görünüyor. Bu lafı söylemek istemiyorum ama
ateş düştüğü yeri yakar. Kalabalık bir cadde
olsa, çocuk yola atlasa tamam diyeceğim ama
mahalle arasında, sakin bir yer. İstanbul’un en
sakin yerlerinden Habipler. Böyle sakin bir yerde

önce sırtına vurup sonra kafasının üzerine çıkı-
yorsun. Ya telefonla konuşuyor ya da teyp ile
oynuyorsun. Hepimiz şoförlük yapıyoruz. Ufak
bir taşı görünce bile kaçıyorsun, koskoca ço-
cuğu orada kedi ile oynarken görmedin mi? Bu
nasıl vicdandır? Bu nasıl merhamettir ? Yoldaki
taştan değersiz miydi bu çocuğun canı ? Emni-
yet teşkilatı devrede. Adam yakalanmış. Bizim
tek isteğimiz, tek ricamız bu işin peşini bırakma-
sınlar. " dedi. 

Babası akülü araba almıştı

Dayı Veysel Kaya, "Daha 4 gün önce babası,
taksitle akülü araba aldı. Yarın doğum günüydü
bu çocuğun. ‘Bile bile yapmadı, kazadır’ demeyi
biz de istiyoruz, en azından biraz yüreğimiz fe-
rahlayacak ama söyleyemiyoruz. Yolun kena-
rında tek bir çocuk var. Nasıl görmüyorsun?
Telefonla konuşuyordu bence " dedi.  DHA
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Cem Büyükhanlı son yolculuğuna uğurlandı
Beşiktaş'taki evinde ölü 

bulunan Büyükhanlı Holding'in
varisi Cem Büyükhanlı (49)
son yolculuğuna uğurlandı. 

Büyükhanlı, Zincirlikuyu 
Camii'nde kılınan cenaze 
namazının ardından aile

kabristanına defnedildi

BÜYÜKHANLI Holding'in
varisi Cem Büyükhanlı,
Bebek'te yalnız yaşadığı

evde önceki gün hayatını kaybetti. Bir
süre önce ciğerlerindeki pıhtılaşma
nedeniyle yoğun bakımda entübe
edildiği ve 1 hafta önce taburcu ol-
duğu öğrenilen Büyükhanlı için Zin-
cirlikuyu Camii'nde cenaze töreni
düzenlendi. Törene, ailesi ve yakınla-
rının yanı sıra Beşiktaş Kulübü  Baş-
kanı Ahmet Nur Çebi, TAV

Havalimanları Holding Yönetim Ku-
rulu Başkan Vekili Sani Şener, iş in-
sanı Cem Hakko, Canan Gerede ve
gazeteci Ayşe Arman'ın da aralarında
bulunduğu iş ve cemiyet hayatından
isimler katıldı. Taziyeleri, Cem Bü-
yükhanlı'nın babası Bahri Büyük-
hanlı ile annesi Nilüfer Sülüner kabul
etti. Cem Büyükhanlı, cuma namazı
sonrası kılınan cenaze namazının ar-
dından Zincirlikuyu Mezarlığı'ndaki
aile kabristanına defnedildi. DHA

OLAY, dün saat 21.30 sırala-
rında Mustafa Kemal Paşa Ma-
hallesi’nde meydana geldi.

D-100 yan yol üzerinde bulunan 5 katlı bi-
nanın bodrum katından önce şiddetli bir
patlama sesi geldi. Patlamanın ardından
yangın başladı. Bodrum katından duman-
lar yükselmesi üzerine, çevre sakinleri it-
faiye ve polis ekiplerine haber verdi. Yangın
sırasında bina sakinleri tahliye edildi. Bod-
rum kapısının kilidini kırarak içeri giren it-
faiye ekipleri, yangını söndürdü. Hırsızı
gördükGörgü tanıkları, çevredeki binalara
dadanan hırsızın bodrum katına havalan-
dırma penceresini zorlayarak girdiğini be-
lirtti. Çok şiddetli bir patlama yaşandığını
ardından da bodrum katından alevler yük-
seldiğini söyleyenler, hırsızın olay yerinden
kaçarak uzaklaştığını ifade etti. Polis olayla
ilgili soruşturma başlattı. DHA

Kaş yaparken
göz çıkardı!
Avcılar'da iki binanın ortak kullandığı
bodrum katına, havalandırma
penceresinden giren hırsız, kabloları 
çalmak istedi. Hırsız hattın kısa devre
yapması üzerine bodrum katında yangın
çıkmasına neden oldu. Korkan hırsız,
kabloları çalamadan olay yerinden kaçtı

ARNAVUTKÖY İlçe Emniyet
Müdürlüğü Trafik Büro ekip-
leri,  drone kamerası ile kaçak

döküme yönelik denetim yaptı. Hadım-
köy Mahallesi Fahri Korutürk Cadde-
si'ne, Aytekin Karaahmet yönetimindeki
34 FSM 665 plakalı hafriyat kamyonu-
nun kaçak döküm yaptığı tespit edildi.
Döküm anı drone ile anbean kaydedilir-
ken, ekipler aracı yakaladı. Araç trafikten
men ederek otoparka çekildi Araç sürü-
cüsüne toplamda 352 bin TL ceza ya-
zıldı.  HABER MERKEZİ

Kaçak döküme
ağır ceza
Arnavutköy Emniyet Müdürlüğü ekipleri,
drone ile yaptığı denetimde kaçak
döküm yapan hafriyat kamyonu
sürücüsünü yakaladı. Trafikten men
edilen araç otoparka çekilirken sürücüye
toplamda 352 bin lira ceza yazıldı

OLAY dün saat 15.00 sıralarında
Kısırkaya Plajı'nda meydana
geldi. İddiaya göre, yüzmek için

Gaziosmanpaşa'dan Kısırkaya Plajı'na gelen
dört arkadaş denize girdi. Bu sırada Berat
Keskin (14) bir anda dalgalara kapıldı.
Arkadaşları yardıma koştu ancak Keskin
bir anda dalgaların arasında gözden
kayboldu. Haber verilmesi üzerine
olay yerine Sahil Güvenlik dalgıçları,
jandarma ve sağlık ekipleri sevk
edildi. Denizde yapılan arama ça-
lışmalarına helikopter destek
verdi. Ancak Keskin'e ulaşıla-
madı. Keskin'in bulunması için
başlatılan çalışmalar devam
ediyor. Keskin'in kaybolduğu
anlar ise bir vatandaş tara-
fından cep telefonu kame-
rasıyla görüntülendi.
Görüntülerde, Keskin'i
kurtarmak için denize
açılan iki arkadaşı ve
plajda bir kadının ko-
şuşturduğu anlar
yer alıyor.   
DHA

Denize girdi
boğularak öldü
Sarıyer'de arkadaşları ile birlikte yüzmek
için denize giren Berat Keskin (14) 
dalgalara kapılarak kayboldu. Keskin'i
arama çalışmaları devam ediyor 

DOGUMGUNU
KUTLAYACAKTI ÖLDÜ!
Sultangazi'de evlerinin önünde
kediyle oynarken otomobilin
çarpması sonucu hayatını 
kaybeden 2 yaşındaki
Muhammed Salih Kaya’nın 
dayısı Veysel Kaya, “Daha 4 
gün önce babası, taksitle akülü
araba aldı. Yarın doğum 
günüydü bu çocuğun” dedi

Kaya, " Herkesten rica ediyoruz. Bu adamın
dışarı çıkmasını kesinlikle istemiyoruz. Çı-
karsa, işin sonu kötüye gidecek. Bu çocuğun
babası depremzededir. Hastanede temizlik iş-
çisidir. Ateş düştüğü yeri yakar, Allah kimseye
vermesin. Sözün bittiği yer budur. Kucağındaki
kedi bile can çekişiyor. Birincide vurdun hiç mi
hissetmedin ? Emniyet teşkilatı onu bırakma-
sın, işin sonu kötüye gidecek. Bunları konuşu-
yorum diye idam edeceklerini bilsem yine
konuşurum.O adamın bırakılmasını istemiyo-
ruz.Kaza demeyi biz de isteriz. Yüreğimiz yanı-
yor su serpilmiyor yüreğimize. Araba yok
trafik yok sakin geniş bir alan. Annesi babası

biberon almış çocuğun sütü içinde. Bu nasıl
bir ateştir ?Allah düşmanıma böyle bir ateş
vermesin" şeklinde konuştu. 

Dışarı çıkmasını istemiyoruz 

Turistler canını zor kurtardı
Sultanahmet Meydanı'nda devrilen ağaç paniğe neden oldu. Yaklaşık 30 kişilik turist grubu, rehberin fark
edep bağırmasıyla son anda kaçarak kurtuldu. Ağaç dalı çarpan 15 turistin sırt ve kollarında sıyrıklar oluştu

OLAY saat 10:30 sıralarında mey-
dana geldi. Sultanahmet Meyda-
nı'nda bulunan at kestanesi ağacı

yaklaşık 30 kişilik turist grubu geçerken büyük
bir gürültüyle devrildi. Ağacın devrilmeden
önce çıkardığı sesleri duyan turizmci Mehmet
Aktaş turist grubunun rehberini, rehber de tu-
ristleri uyardı. Bu uyarıyla koşarak kaçışan tu-
ristler devrilen ağacın altında kalmaktan son
anda kurtuldu. Olay sırasında 15-20 turistin
sırt ve kollarında dal çarpması nedeniyle hafif
sıyrıklar oluştu. Haber verilmesi üzerine gelen
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) ekipleri
devrilen ağacı keserek kaldırdı. 

Faciayı önlediler

Ağan devrileceğini anlayıp turist rehberini

uyaran turizmci Mehmet Aktaş "Ağacın
hemen yanındaydım, sesler geldi. Grubu ka-
çırması için rehbere ağaç geliyor diye seslen-
dim. Rehber de turistleri uyardı. Rehber
turistleri kıl payıyla kurtardı. Koşarak 
kaçtılar kıl payı kurtuldular. Ağaç dallarının
çarpmasıyla bazılarının kollarında sıyrılma-
lar oldu. Yaklaşık 30 kişilik Rus turist gru-
buydu. Saat 10:00 sıralarıydı, olay oldukça
yoğun bir saatte oldu. Son anda kaçtılar
ama 15-20 kişinin kollarında ve sırtlarında
dal çarpması nedeniyle sıyrılmalar oldu. 
Yaralanma olmadı hafif sıyrıklarla kurtuldu-
lar" diye konuştu.  Olayı gören Mesut 
Ersari "Çıtırtı sesi geldi sonra ağaç aniden
devrildi. Burada turist grubu vardı rehberleri
kaçın diye bağırdı. Onlar da kaçıp kurtuldu-

lar. Ağaç 2 saniyede devrildi" dedi. 

İnsanların altında kalabilirdi

Ağaç devrildiğinde orada olduğunu belirten
Berkan Peker de, "Zaten çok eski bir ağaç dibi
çürümüş bunun. Altından bir de grup geçi-
yordu. Tam saat 12.00 sularında oldu. Altın-
dan grup geçiyordu yavaş yavaş düştü. Yani
biraz daha hızlı düşse büyük ihtimalle insanlar
altında kalırdı. Yavaş yavaş düştü Allah'tan al-
tında kimse kalmadı" diye konuştu.

Beyazıt'ta da devrilmişti

Beyazıt Meydanı'nda, Temmuz ayında bir
ağaç devrilmiş turistler kaçarak kurtulmuş ağa-
cın altında kalan turist rehberi ise yaralı olarak
hastaneye kaldırılmıştı.  Beyazıt Meydanı'nda
devrilen ağacın altında kalan rehber arkadaşı-
nın felç kalma tehlikesi geçirdiğini belirten tu-
rist rehberi İskender Us, "O arkadaşımız
hakkında bilgi aldık. Baya kötü haldeydi hasta-
nedeydi. Galiba gruptan birkaç kişi üzerine de
düştü bir şeyler. Tam dal arkadaşımızın üstüne
düştü felç kalma tehlikesi vardı arkadaşımızda.
Maalesef burada bazı eski ağaçlar var, kuruyan
dalları var. Yani bunlar belki kontrol altına
alınsa ya da bakılsa bir kontrol edilse daha iyi
olabilir. Mesela Topkapı Sarayı'nın içinde de
bazı ağaçlar var kuruyan dalları falan. Çınarlar
var yani yüz, iki yüz, üç yüz senelik çınarlar var.
İşte kestane ağaçları var. Bunlar bakılsa sürekli
kontrol edilse en azından turistleri korumak
adına. Çünkü burası kalabalık bir yer binlerce

insan geziyor. Turistlerle beraber rehberler ge-
ziyor falan derken çalışanlar var. Bunların ko-
runması adına çok önemli olur diye
düşünüyorum. Belediyenin gelip arada sırada
kontrol etmesi güzel olur diye düşünüyorum"
dedi.  DHA

Evinde ölü
BULUNDU

Avcılar'da yaşayan emekli astsubay Mustafa Seyran
Sevinç, evinde ölü bulundu. Mustafa Kemal Paşa Ma-
hallesi Mektep Sokak’ta bulunan binanın ikinci katında

oturan Sevinç’ten iki gündür haber alamayan komşuları endişelendi.
Cep telefonunu ve kapıyı açmayan
Mustafa Seyran Sevinç için komşuları,
112 Acil Çağrı Merkezi’nden yardım is-
tedi. İhbar üzerine olay yerine itfaiye,
sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. İtfaiye
ekipleri merdiven kullanarak daireye girdi.
Mutfak penceresinden eve giren itfaiye ekip-
leri, sandalyede oturur halde bulunan emekli
astsubay Mustafa Seyran Sevinç’in öldüğünü
belirledi. 'Şüpheli ölüm' olarak kayıtlara geçen
Sevinç’in ölüm nedeni, yapılacak otopsinin ardın-
dan netlik kazanacak. Komşuları ve tanıdıklarının
'Komutan' olarak hitap ettiği Mustafa Seyran Se-
vinç’in evli ve 1 çocuk babası olduğu öğrenildi.  DHA
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H indistan bu haftasonu G20 Zirve-
si’ne evsahipliği yapıyor. En önemli
sanayileşmiş ve gelişmekte olan ül-

kelerin devlet ve hükümet başkanları Yeni
Delhi'de yapılacak G20 zirvesine katılıyor.
Batı medyasında günlerdir ‘Yeni Delhi taze
boya kokuyor. Hükümet binalarının olduğu
bölgenin yakınındaki bir cadde yakut kırmızı-
sına boyandı. Zirve başkentin güneyindeki
geniş bir golf tesisinde yapılacak. Dışarıdaki
yol yeni düzleştirildi. Başbakan Narendra
Modi'nin resminin yer aldığı posterlerde Mo-
di'nin bu etkinlik için seçtiği slogan Tek
Dünya, Tek Aile, Tek Gelecek yer alıyor‘ şek-
linde hazırlıklar anlatılıyordu.

* * * *

Hindistan Başbakanı Modi’nin hedefinin
sadece Yeni Delhi’yi değil kendisini de en iyi
göstermek olduğunu söyleyebiliriz. Çünkü
Hindistan’da bir sonraki parlamento seçimine
sadece yedi ay kaldı. Modi, üçüncü kez aday.
Bu zirve dolaylı olarak onun seçim kampan-
yasına resmi olmayan bir başlangıç olarak da
kabul edilebilir belki. Şu bir gerçek. Batı'da
ekonomik partner olarak Hindistan'a büyük
ilgi var. Örneğin Alman Şansölye Şubat‘ta
Hindistan'ı ziyaret etti. İstihdam, teknoloji,
yeşil enerji alanında işbirliğinin yanı sıra tica-
ret ve ekonomik konuları görüştü. Stratejik
partner ülke olmasını arzuladığını söyledi.

* * * *
Hindistan’ın hedefi ne? Veya onlarca yıldır

görevdeki güçlü lideri Modi ne
yapmak istiyor? Hedef belli. Başbakan Modi,
1,4 milyar nüfusa sahip ülkeyi dönüştürmeye
çalışıyor diyebiliriz. Şu anda dünyanın en ka-
labalık ülkesi olan Hindistan'ı gelişmiş bir ül-
keye dönüştürmek istiyor. Gelişmekte olan
ülkeler için bir lider ve model olarak sunmak
istiyor. ABD-Çin arasındaki süper güç rekabe-
tinden yararlanarak yükselen bir diplomatik
güç olmak istiyor. Dünya sahnesinde etkili söz
sahibi olmak istiyor. Rusya'yla iş yapıyor, ucuz
petrol alıyor, Batı’nın beklentisinin aksine

Rusya'yı kınamaktan kesinlikle kaçınıyor.
ABD ile stratejik bağları var. Daha Haziran
ayında ABD ile silah, askeri teknoloji anlaş-
maları yaptı.

* * * 
Dijital alanda yetenekli gençlerle dolu Hin-

distan en hızlı büyüyen bir ekonomiye sahip.
Başbakan Modi, her fırsatta 2047'de bağım-
sızlığının 100. yılını kutladığında ülkenin ge-
lişmiş bir ülke olacağını söylüyor. Hindistan'ın
genç, vasıflı işgücü, teknolojik yetenekleri ko-
nusuna itiraz eden yok ama kitleler Modi’nin
vaat ettiği refahı beklediği de bir gerçek. Hin-
distan şu anda İngiltere ve Fransa'nın önünde
dünyanın beşinci büyük ekonomisi olsa da,
yaşam standardının önemli bir göstergesi olan
ortalama geliri, dünyanın son üçte birlik kıs-
mında yer alıyor.

* * * *

Hindistan bu hafta sonu G20 zirvesine ev
sahipliği yaparken ülkede yaşananları da gö-
zardı etmemek gerek. Dünyada büyük bir rol
üstlenme yönündeki hedefe, ülke içinde Müs-
lümanlara karşı süregelen adaletsizlik, şiddet
içeren bir zemin üzerinde ilerliyor. Başbakan
Modi, Haziran ayında Washington'a yaptığı
ziyareti sırasında Hindistan'da demokratik de-
ğerler açısından herhangi bir ayrımcılık olma-
dığını söyledi, ama Müslümanlara ait
işletmelere saldırılıyor, camiler yakılıyor. Batı,
Hindistan'daki bu gerçeği görmezden gelmeye
devam ediyor. Öyle görünüyor ki Hindistan ile
Batı'yı yakınlaştıran tek şey ya ekonomi ya da
Çin. Bu yüzden Batı‘da, Çin'in yerine yenisini
bulma çabasıyla sürekli sadece Hindistan'ın
ekonomideki önemi vurgulanıyor. Batı bu ko-
nuda gelecekte tavır alır mı bilmiyoruz.
Zaman gösterecek.

Hindistan’ın hedefi ne?
Halit Çelİkbudak
damgaweb@gmail.com

hcelikbudak@gmail.com

iSKi KOCAMAN
BiR SKANDAL!
S ilivri Belediye Meclisi eylül ayı toplantı-

sında konuşan Belediye Başkanı Volkan
Yılmaz, İstanbul Büyükşehir Belediyesi-

nin (İBB) vadedip hayata geçiremediği proje-
leri ve İBB’nin Örnek Köy Projesi’ndeki
eksiklikleri değerlendirdi. İSKİ’nin bölgeye yatı-
rım konusunda yetersiz kaldığını vurgulayan
Yılmaz’ın gündeminde tesisleriyle ilçedeki ya-
şamı olumsuz etkilemesine rağmen bugüne
kadar Silivri’ye hiçbir yatırım yapmayan
İBB’nin İSTAÇ kurumu da vardı.

Silivri’ye yapmadınız

“CHP Grubu bir adet edindi ve her ay İBB’nin
yapmış olduğu hizmetleri burada sıralıyorlar.
Ama hep aynı hizmetler sıralanıyor” diyen Yıl-
maz, “Benden size tavsiye; bundan sonraki
Meclis'te, geçen mecliste saymıştık derseniz ve
ilave olanları sayarsanız biz de defaten aynı
şeyleri dinlemek durumunda kalmayız. Tabi bir
de yapmadıklarınız, yapamadıklarınız var.
Bunları da Cumhur İttifakı Grubu olarak hatır-
latmamız gerekiyor. İBB olarak her ilçeye bir
kapalı spor salonu dediniz; bilmiyorum başka
ilçelere yapıldı mı ama Silivri’ye kapalı spor sa-
lonu yapılmadı. Her ilçeye 1 tane yüzme ha-
vuzu dediniz; Silivri’ye yüzme havuzu
yapmadınız. Yine her ilçeye kütüphane sözü-
nüz vardı; Silivri’de kütüphane sözünüzü ye-
rine getirmediniz. Her ilçeye, hatta her
mahalleye kadın doğum evi dediniz; mahalleyi
bıraktık Silivri’ye 1 tane kadın doğum evi yaptı-
nız mı? Silivri’de sizin kadın doğum ünitenizde
doğum yapan bir hanımefendi var mı merak
ediyorum. Yine taciz veya mağdur edilen in-
sanlar için her mahallede bir sosyal yardım-
laşma evi, kadın sığınma evinden bahsettiniz;
Silivri’ye yapmadınız. İşin ilginç tarafı İstan-
bul’da da yapılan böyle bir yer yok. Sizin belde-
lerde ve köylerde yaptığınız 1 tane bile yeni
park yok. 4 buçuk senede Kadıköy, Fener ve
Büyükçavuşlu’daki bazı parkları yenileyebildi-
niz. Köylerimiz sizden yeni parklar beklerken
mevcut parkların bakımını dahi yapamadınız. 7
ayınız kaldı ve yapabilme şansınız yok. Yine
köylerde spor alanları ve spor sahaları konu-
sunda İBB’nin attığı tek bir adım yok” ifadele-
rini kullandı. 

Al sana örnek köy!

İBB’nin Örnek Köy Projesi’ni değerlendiren
Yılmaz, “İBB, Pendik Göçbeyli ve Silivri Sey-
men’de Örnek Köy diye bir proje ortaya attı. 2

tane Örnek Köy Projesi ile yola çıkıp köyün
meydanında birkaç kamelya ve küçük bir park
yaptınız; al sana örnek köy! Sizin Örnek
Köy’den, köy hayatından, köy yaşamından an-
ladığınız bu mu? Köydeki üretime dair hiçbir
şey yok Örnek Köy Projenizde. Köydeki sosyal,
kültürel, eğitim alanında hiçbir şey yok Örnek
Köy Projenizde. Köyün kadınlarıyla, köydeki
kooperatifleşme ile ilgili tek bir şey yok Örnek
Köy Projenizde. Köyün tarihi çeşmesiyle,
köyün tarihi yapısıyla, köydeki bir eski eserle il-
gili yaptığınız tek bir çalışma yok. Biz Silivri Be-
lediyesi olarak 12 tane köy okulunun
kütüphanesini, tiyatro salonunu, bilgisayar
odasını yaptık ama köy okullarına dair İBB’nin
Silivri’de yaptığı tek bir şey dahi yok. Çünkü
İBB’nin köy ve köylüler gibi bir derdi yok” açık-
lamasında bulundu. 

Çok inandırıcı değil

CHP Grup Başkanvekili Melih Yıldız’ın “İSKİ
Silivri’de 2 milyar TL yatırım yaptı” açıklama-
larını da değerlendiren Volkan Yılmaz, “Geride
bıraktığımız 4 buçuk yıla baktığımızda İSKİ’nin
kocaman bir skandal olduğunu görüyoruz.
Melih Bey İSKİ’nin Silivri’ye 2 milyar TL yatı-
rım yaptığını söylüyor. E yapacak tabi! Başka
nereye yatırım yapacak? Şişli’ye mi Kadıköy’e
mi yapacak? Bizim 42 km sahilimiz var. İleri bi-
yolojik arıtmalarla Marmara Denizi’nin kucak-
lanacağı Tuzla’dan sonra en uzun sahil şeridi
bizde, kırsal alan bizde, köyler bizde, dereler
bizde! İstanbul’da en fazla deresi olan ilçe Si-
livri. Silivri’ye yapılan yatırım konusunda İSKİ
için 2 milyar TL nedir ki? 1 tane dere ıslahı ya-
pamadınız. Tuzla Deresinde yapı yasağı hâlâ
duruyor. Tuzla Deresindeki insanlar dayanıksız
evlerde bölgenin taşkın alandan çıkmasını bek-
liyorlar. Niye çıkmadı biliyor musunuz? İSKİ
dere ıslahını yapmadığı için çıkmadı. İSKİ bu
dere ıslahlarını yapmak zorundadır. Selim-
paşa’daki dereyi ıslah etmek zorundadır. Ça-
murlu Dereyi ıslah etmek zorundadır.
Semizkumlar Albayrak Tatil Sitesi her yağışta
sular altında kalıyor. İSKİ’nin yatırım yapacağı
yegâne yer Silivri, Çatalca ve bu bölgedir arka-
daşlar. Bu yaptığı 2 milyar TL’lik yatırım da de-
nizde kum misalidir. Ya kardeşim deprem
gerçeği dururken Tuzla Deresinin projesi dahi
yok. Bu dere ıslahını kim yapacak? ASKİ mi
gelecek? MESKİ mi gelecek? TESKİ mi gele-
cek? İSKİ yapacak arkadaşlar. İSKİ’nin bu
yaptıkları Silivri’de yapması gerekenlerin 10’da

1’i, 100’de 1’idir. Silivri’de hâlâ isale hatlarının,
atık sularının, yağmur kanallarının yenilenmesi
gereken bir dolu yer var ve bütçe yetersizliğin-
den, kaynak yetersizliğinden dolayı İSKİ bun-
ları yapamıyor. Onun için İSKİ onu yaptı,
bunu yaptı diye söylemlerde bulunmanız çok
inandırıcı değil” açıklamassını yaptı.  
HABER MERKEZİ

Silivri’yi olumsuz etkileyen tesislerine karşı
İSTAÇ’ın ilçede herhangi bir hizmet yapma-
dığının altını çizen Volkan Yılmaz, “İSTAÇ’a
da ayrı bir parantez açmak istiyorum;
İSTAÇ dev bir kurum. İSTAÇ; Silivri’nin ha-
yatına, bizim hayatlarımıza çok olumsuz
etki yapan tesisleri Silivri’de işletiyor. Hafri-
yat sahaları, katı atık depolama merkezleri,
buradan çıkan gazlar, kötü koku, buradan
çıkan ve yer altı sularına bulaşma ihtimali
olan çöp sızıntı suları vs. vs. İSTAÇ’ın çev-
reye, doğaya zararlı ne kadar tesisi varsa
neredeyse tamamı Silivri’de arkadaşlar.
Kemerburgaz’da ve Şile’de de var. Peki İS-
TAÇ’ın aklına, İBB’nin aklına böyle bir iş
geldiğinde hemen Silivri geliyor da kapalı
spor salonu, yüzme havuzu, kadın doğum
evi, parklar, okullar, kütüphaneler yapmaya
gelince Silivri neden aklınıza gelmiyor.
Bakın, biz bir şehirde yaşıyor ve ortak ka-
deri paylaşıyoruz. Koronavirüs döneminde
Gümüşyaka’da cenazeler kabul edilmez-
ken, halk orada nümayiş yapacakken ben
Mezarlıklar Daire Başkanını aradım: ‘O
gelen cenazelerin hepsi bizim kardeşimiz.
Orada bir nümayiş olacaksa o nümayişi da-
ğıtmak için en başında ben İBB’nin yanında
olacağım’ dedim. Çünkü biz koronavirüsten
ölen İstanbullu vatandaşlarımızı Silivri’ye
sokmuyoruz diyemeyiz. Sizin İSTAÇ’ınızın
başladığı bir okul, anaokulu, stat var mı?
İSTAÇ’ın Silivri’ye pozitif ayrımcılık yap-
ması gereken hizmetler var ama Silivri’de
tek bir şey yapılmadı” diye konuştu.

Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, İBB’nin vadedip hayata geçiremediği projeleri sıraladı. CHP Grup
Başkanvekili Melih Yıldız’ın “İSKİ Silivri’de 2 milyar TL yatırım yaptı” açıklamasına cevap veren Yılmaz, “Geride
bıraktığımız 4 buçuk yıla baktığımızda İSKİ’nin kocaman bir skandal olduğunu görüyoruz” açıklamasını yaptı. 

Özverili bir çalışma
Kartal’da 2023-2024 eğitim-öğretim döneminin başlamasına sayılı
günler kala Kartal Belediyesi, ilçedeki tüm okullarda temizlik
çalışması gerçekleştirdi. Belediye Başkanı Gökhan Yüksel, 
“Ekiplerimiz şu an çok özverili bir çalışma gerçekleştiriyor” dedi

KarTal Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü, 2023-2024 eğitim-öğ-
retim yılı için ilk ders ziline hazırla-

nan okullarda da temizlik çalışmalarına hız
verdi. Ekipler, ilçedeki tüm okullarda hazırla-
nan program kapsamında; ot biçme, yıkama,
süpürme ve boyama çalışmasını gerçekleştiri-
yor. Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel,
Çavuşoğlu Ortaokulu’nda gerçekleşen temizlik

çalışmalarını yerinde inceledi. Temizlik ekiple-
rine kolaylıklar dileyen Başkan Gökhan Yük-
sel, okul yöneticilerinin taleplerini dinledi,
eğitim dönemine başlayacak olan öğrencilerle
de sohbet etti. Kartal Belediye Başkanı Gök-
han Yüksel, yeni eğitim-öğretim yılında tüm
öğrencilere başarılar dileyerek; “Kartal Beledi-
yesi olarak, ilk ders ziline hazırlanan tüm okul-
larımızda temizlik çalışmalarımıza hız
veriyoruz. Ekiplerimiz şu an çok özverili bir
çalışma gerçekleştiriyor. Geleceğimiz, çocukla-
rımızın okullarındaki koşullarını desteklemek
de bizler için çok önemli. Tüm öğrencileri-
mize, yeni eğitim döneminde başarılar diliyor,
velililerimizin heyecan ve mutluluğunu payla-
şıyoruz” ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

TürKiye’nin en fazla kreş sayısına
sahip ilçe belediyesi olan Kartal Beledi-
yesi, 2023-2024 eğitim öğretim yılının
ilk veli toplantısını gerçekleştirdi. Bülent
Ecevit Kültür Merkezi’nde gerçekleşen
toplantıya, Kartal Belediye Başkanı
Gökhan Yüksel’i temsilen; Kartal Bele-
diyesi Başkan Yardımcısı İmam Aydın,
kreş öğretmenleri ve çok sayıda veli ka-
tıldı. Toplantıda, kreş öğretmenleri bir
sunum gerçekleştirerek velileri Kartal
Belediyesi kreşleri ve eğitim süreciyle
alakalı uzun süre bilgilendirdi. Toplan-
tıya katılan veliler, merak ettikleri soru-
ları öğretmenlere sordu. Kartal
Belediyesi Başkan Yardımcısı İmam
Aydın, toplantıda yaptığı konuşmada,
tüm velilere teşekkür ederek; “Bugün,
yeni öğrencilerimizi karşılamanın heye-
canını yaşıyoruz. 2023-2024 eğitim-öğ-
retim yılının tüm öğrencilerimize ve
velilere hayırlı olmasını temenni ediyo-
ruz” ifadelerini kullandı.

1 senede 8 bin hastaya hizmet
Kendi imkanları ile hastaneye gidemeyen, yatağa ba-
ğımlı veya yürüme zorluğu çeken hastalar için hizmet
veren Esenyurt Belediyesi Hasta Nakil Ambulans Bi-

rimi; hastane randevusu, kemoterapi, MR, tomografi gibi tüm te-
davi işlemlerinde vatandaşlara destek oluyor. Hastaları evinden
alan ekipler, hasta nakil ambulansları ve mobil sağlık araçlarıyla
şehir içindeki hastanelere naklini gerçekleştiriyor. Hastanede te-
davileri tamamlanan ve taburcu olan hastalar ise hastanelerden
alınarak evlerine ulaştırılıyor. Ayda yaklaşık 598 hastaya ambu-
lans hizmeti veren birim, yılda 8 bin hastanın ulaşımını sağlıyor.

Çok memnunum

Esenyurt Belediyesi’nin her anlamda yanlarında olduğunu söyle-
yen Akif Güreşçi, “Belediyemizin bu hizmetinden çok memnu-
num. Hastamızı çarşaflarla taksinin içine bindirmekte çok
zorlanıyorduk. Evde yatağımız yoktu, Esenyurt Belediyesi yatağı-
mızı getirdi, tekerlekli sandalyemizi getirdi, tıbbi malzememizi
karşılıyor. Başkanımıza ve ambulans biriminde çalışanlara çok
teşekkür ediyorum” dedi.  HABER MERKEZİ

Vatandaşlara daha iyi ve kaliteli hizmet sunabilmek adına 7/24 çalışmalarını sürdüren Esenyurt
Belediyesi Hasta Nakil Ambulans Birimi, bir yılda yaklaşık 8 bin hastanın hastanelere ulaşımını sağlıyor

SİLİVRİ NEDEN 
AKLINIZA

GELMİYOR?

Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz

VELİ TOPLANTISI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ



Son olarak İstanbul ve Kırklareli’nde
yaşanan ani yağış ve sel baskınlarını
değerlendiren Boğaziçi Üniversitesi

İklim Değişikliği Araştırma Merkezi Mü-
dürü Prof. Dr. Levent Kurnaz, İklim deği-
şikliği nedeniyle artık hava olaylarının
beklenmedik olaylar olduğunu ifade etti.
Eskiden 3 gün önceden uyarılar yapılabi-
lirken şu anda yarım saat, 40 dakika içeri-
sinde ani yağışların yaşanabileceğini
söyledi.

Tedirgin olmalıyız

Daha öncede benzer sel felaketlerinin İs-
tanbul’da yaşandığını ve ders alınmadığını
söyleyen Prof. Dr. Levent Kurnaz, "Tedir-
gin olmamız gerekiyor, o kesin. Şu anda
bulunduğumuz yer mesela çok ciddi ya-
ğışta su altında kalan bir yer. Bizim evi-
mizde de oluyor, pek çok yerde oluyor ve
göre göre oluyor çoğu noktada.Tedirgin
olmamız çok doğru. 2009’da bu yağışın
olduğu bölgede, İkitelli, Ayamama bölge-
sinde çok ciddi bir sel felaketi yaşadık ve
31 can kaybı olmuştu. Şimdi aynı yerde o
zaman olduğundan biraz daha az yağış
düştü ve bu ilk defa oluyormuş gibi bir
davranış içerisinde. Hayır, bu ilk defa ol-
muyor. 14 sene önce çok daha büyük bir
felaketi aynı yerde yaşadık ve maalesef biz
ondan hiçbirşey öğrenmedik. Biz yine aynı
binaları aynı dere yataklarına yapıyoruz.
Aynı tırları aynı yerlerde bırakıyoruz.
Ondan sonra da, o sefer hatırlıyorsunuz-
dur 2009’da TIR parkında, İkitelli de ki tır
şoförleri uyurken yakalanmışlardı. Şimdi
neyse ki uyurken yakalanma durumu söz-
konusu olmadığından daha az can kay-
bıyla atlattık. Ama emin olun 2030’a kadar
bir daha görür müyüz, görürüz" ifadelerini
kullandı.

Beklenmedik yağışlar

Kurnaz, "İstanbul için zaten hiçbirşey bek-
lemiyoruz. Yani hiçbir yağışı beklemiyoruz
ki. Bu yağışlar beklenmedik yağışlar ol-
duğu için tehlikeli. Yoksa 3 gün önceden
bu yağışın geleceğini biliyor olsak hayat
çok daha kolay olurdu hepimiz açısından.
Mesela 2017 yılıydı sanırım dolu yağmıştı,
Temmuz sonunda İstanbul’a. Onun uya-
rısı yarım saat, 40 dakika önceden yapıldı,
'Aman dikkatli olun' diye. Şimdi tabi ki
doğa artık öyle bir duruma geldi. 3 gün
önceden 'Balkanlardan üstünden soğuk
hava dalgası geliyor' falan, öyle bir du-
rumda değiliz. Birden oluyor ama şunu da

bilelim, Yunanistan’da bizim İkitelli’de
yağan yağışın 3 katını alan yerler var. Ora-
ları da sel bastı. Ama az çok biliyoruz bu
yağışların geleceğini. Çünkü şuan da Ak-
deniz’in ortasında böyle çok alışılmadık
kuvvette alçak basınç bölgesi var ve de-
vamlı Yunanistan’ın üzerine yağış getiri-
yor. Sel üstüne sel basıyor, biz onun biraz

daha uzağında kaldığımız için bize nispe-
ten daha az geliyor. Bu İkitelli’deki gibi
birşey Silivri’de olur mu, Çanakkale’de
olur mu, Edirne’de olur mu, Düzce’de
olur mu? Bunların hepsi olabilir, müm-
kündür. Ama hani bunun zamanını söyle-
mek ancak yarım saat, 1 saat, 2 saat
önceden mümkün. Günler öncesinden

'Hazırlıklı olun' demenin çok fazla imkanı
yok bu konuda" dedi.

Önemli bir sorun

Metrekareye düşen yağış miktarının önemi
hakkında açıklamalarda bulunan Levent
Kurnaz, "Birtakım sayıları verdiğimiz
zaman, hiçbirşey ifade etmiyor. Benim
açımdan da ifade etmiyor. Metrekareye
150 kilogram dediğimizde bu iyi midir,
kötü müdür bilmiyoruz. İstanbul’ a nor-
malde, 1 ay boyunca Eylül ayından düşen
yağışın 2 katı 2 saat içerisinde düşüyorsa
bu önemli bir sorundur. Bu yağış değil İs-
tanbul’a, dünyanın neresine düşerse düş-
sün önemli bir sorundur. Sadece bu
sorunla yaşamaya alışmış yerler bu sorunu
nispeten rahat atlatabilir. Yani Hindistan’a
gittiğiniz zaman onlarda yağış zaten de-
vamlı öyle yağıyor. O zaman diyorsunuz ki
'Bu Hindistan’ın normal yağışı' . Onlar bu
yağışın 3-4 katı olduğu zaman dertlenmeye
başlıyorlar. Bizim için aşırı yağış bu. Onun
için de bu aşırı yağışlara karşı hepimizin
daha çok hazırlanması, belirli kurallara uy-
ması gerekiyor. Biz kendi koyduğumuz ka-
nunlara, kurallara, yönetmeliklere
uymuyoruz." diye konuştu. DHA
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H
aramı helal gibi yiyenleri, 7-8 yaşında ço-
cuklara yürüyenleri, okşancıları, hırsızları,
sahtekarları izlemekle yetinen sözde mü-

minler, konu Ebrar Karakurt'un cinsel yönelimi
olunca bülbül kesilmişti.  Zeka var ama o zekanın
da çalıştığı tek şey bel altı. Eğer bugün bunun aksi
olsaydı “Üniversiteler fuhuş yuvası” diyerek mil-
yonlarca ana ve babanın çocuklarını töhmet altında
bırakan adamın bu ülkede görev yapan ve çocuk-
ları üniversitede okuyan hakim ve savcılar tarafın-
dan yargılanmasını sağlanırdı. Ama olmadı. Çünkü
yargının bağımsız olmadığı bir ülkede din temelli
siyasete yakın isimleri yargılayacak babayiğit bir
hukuk insanı yoktu. 

Ve olmadığı için de dün “Üniversiteler fuhuş yu-
vası” söylemiyle yargılanmayan birinin bugün
"Yavrularımızı tehdit eden lezbiyenliğe bulaşmış bu
kupayı reddetiyorum" deme cesaretini göstermesi
gayet normaldi. Ve asıl garip olan şey de devleti
yöneten Ak Parti hükümetinden bir kişinin bile
“yahu kardeşim sen kimsin de 80 milyon Türk
halkı adına konuşuyorsun” diyemiyor olmasıydı. 

Kısacası bir tarafta tüm dünyaya İstiklal Mar-
şı'mızı dinleten Ebrar Karakurt ve arkadaşları,
diğer tarafta bu ülkenin bilimine, ilmine ve insan-
lığa hiçbir katkısı olmayan boş yere oksijen tüketen
güruh. Aslında hiç yadırgamıyorum. Çünkü “keşke
Yunan kazansaydı” diyerek Atatürk düşmanlığını
dile getiren yobazlar, Ebrar Karakurt, Hande Bala-
dın, Eda Erdem ve diğer çocuklarımızın kazandık-
ları bu kupayı Atatürk ve onun kurduğu Türkiye
Cumhuriyeti Devletinin 100. kuruluş yıl dönümüne
armağan edeceklerini çok iyi biliyordu. Ve sırf
bunu duymamak adına Sırbistan'ın kazanmasını
için dua edip namaz kıldıklarına adım gibi eminim.
Çünkü bunlar Yunan olup, Fransız olup, Arap olup
dün de Sırp olup ama bir tek Türk olamayanlardı.

Şimdi gelelim bu ülkeye ne gibi bir faydası oldu-
ğunu hala çözemediğim MİT müsteşarı gibi koru-
nan, zırhlı araç tahsis edilen yetmedi emrine
devlete ait özel uçaklar verilerek seyahat etmesi
sağlanan Diyanet İşleri Başkanı ile Türkiye Cum-
huriyeti Devleti adına mücadele verip, Milletler
Ligi ve Avrupa Şampiyonu olarak adını tarih say-
falarına yazdıran A Milli Kadın Voleybol Takımı-
mız arasında nasıl bir fark vardı da imama özel
uçak tahsis eden bir ülke, Türk bayrağımızı gön-
dere çektirip, İstiklal Marşı'mızı milyarlarca in-
sana dinleten voleybolcularımızı neden
cumhurbaşkanlığı envanterine kayıtlı 16 uçaktan
biriyle değil de ekonomi uçurularak ülkemize 

getirildiğine.
Oldu olacak milli voleybolcularımızı olimpiyat-

lara Recep İvedik otobüsle götürsün.

hknsnmz59@hotmail.com

Hakan SÖNMEZ
damgaweb@gmail.com

Belimiz büküldü!
İstanbul’da yaşanan sel felaketinden etkilenen Başakşehir'deki MASKO Mobilyacılar Sitesi’nde temizlik çalışmaları
sürüyor. 3 ay önce ailesinin tüm birikimiyle mobilya dükkanı açan genç girişimci Abdülkadir Uçar da selden
etkilendi. Uçar, "Varımızı yoğumuzu koyup burayı açtık. Şimdi, varımız yoğumuz gitti. Belimiz büküldü" dedi

istanbul’Da etkili
olan sağanak yağışın
ardından Başakşe-

hir’deki MASKO Mobilyacılar
Sitesi’nde birçok işyeri zarar
gördü. Sel sularının basıncıyla
işyerlerinin camları patladı, içe-
rideki mobilya ve eşyalar su
içinde kaldı. Henüz 3 ay önce
ailesinin tüm birikimini harca-
yarak mobilya dükkanı açan 25
yaşındaki genç girişimci Abdül-
kadir Uçar’ın, işyeri de selden
zarar gördü. Uçar'ın, sel suları-
nın içinde kalan mobilyaları
kullanılamaz hale geldi.

İş yapamayacağız

Selde zarar gören mobilyala-
rını çöpe attıklarını söyleyen
Uçar, "Temizlik yapılıyor. Giriş
katımızdaki mobilyaları çöpe
attık. Hepsi su içinde yüzü-
yordu. Bunlar lüks mobilyalar,
suyu gördüklerinde mahvolu-
yorlar. Tamir edilme şansı yok,
çöp oldu. 3 gündür belediye te-
mizlik çalışması yapıyor. Biz de
dün mağazamızın içini dışını
yıkattık. Araba yıkatır gibi ma-

ğazayı yıkattık. Elektrik gel-
medi sanırım gelse de açmayız
zaten kaçak olmasın diye.  Tah-
minen 3-4 ay boyunca biz bu-
rada iş yapamayacağız" dedi.

3 ay önce açtık

Uçar, "25 yaşındayım. Geçen
sene İstanbul Teknik Üniversi-
tesi Ekonomi Bölümü’nden
mezun oldum. Burası aile işlet-
memiz. Babamın desteğiyle,
varımızı yoğumuzu koyup bu-
rayı açtık. Şimdi, varımız yoğu-
muz gitti. Destek bekliyoruz.
Bizim bir suçumuz yok. Alt ve
üst caddede hiçbir şey yok. Sa-
dece burada var. Buna 'Kader'
demeyelim. Sorumlusu kimse,
herkes elini taşın altına koysun.
Burayı 3 ay önce açtık. Ben,
genç bir girişimciyim. 3 ay
sonra böyle bir felaketle karşı-
laştık. Belimiz büküldü. Çevre-
deki işyerlerinin bütün pisliği
buraya geldi. Duvarımız çöktü,
kanallar kapandı. Bunların so-
rumlusu kimse, yardımcı ol-
sunlar bize" diye konuştu.
DHA

Temel bilgilere
mobil erişim
İlk yardımın hayat kurtarmadaki öne-
mine dikkat çekmek için tüm dünyada
kutlanan Dünya İlk Yardım Günü'nün
bu yılki teması 'Dijital Dünyada İlk
Yardım: Herkese, Her Yerde Her
Zaman Ulaşın' olarak belirlendi

'Dijital Dünyada İlk Yardım' teması
kapsamında her evde bir ilk yardımcı
olması hedefine adım adım ilerleyen,

eğitim ve seminer programlarını arttırarak
devam ettiren Kızılay, ülke genelindeki 34 İlk
Yardım Eğitim Merkezi ile toplumda ilk yar-
dım bilinci oluşturmak, ölüm ve yaralanmala-
rın azaltılmasına katkı sağlamak amacıyla
sertifikalı ve bilgilendirici eğitim çalışmalarına
devam ediyor. Bu yılın teması çerçevesinde su-
nulan 'Herkese, Her Yerde Her Zaman Ulaşın'
mesajı ile Küresel İlk Yardım Referans Merkezi
tarafından 191 ülkede kullanılmak üzere İlk
Yardım Mobil Uygulaması Android veya IOS
platformlarında yayınlandı. Bireyler cep tele-
fonlarına indireceği IFRC First Aid uygulama-
sında yer alan ülkemize ait Türkçe seçenekle
ilk yardım bilgilerine her yerden ve her zaman
ücretsiz olarak ulaşabiliyor. Kızılay, ayrıca
Milli Eğitim Bakanlığı ile iş birliği içerisinde
ilkokul öğrencilerinden başlayarak toplumun
her kesimine ilk yardım öğretebilecek içerikleri
kuruluşların kullanımına sunuyor. DHA

Boğaziçi Üniversitesi İklim Değişikliği Araştırma Merkezi Müdürü Prof. Dr. Levent Kurnaz, İstanbul’da yaşanan
ani yağış ve sel baskınlarını değerlendirdi. “Bu yağışlar beklenmedik yağışlar olduğu için tehlikeli” diyen Kurnaz,
“Yoksa 3 gün önceden bu yağışın geleceğini biliyor olsak, hayat çok daha kolay olurdu” ifadelerini kullandı

ANI YAGISLAR 
COK TEHLIKELI!

Hanginiz günahsızsa 
ilk taşı o atsın!

SEL OLDUĞU ZAMAN KONUŞUYORUZ!
Yaşanan kayıplar ve yerleşim yerleriyle ilgili
değerlendirmelerde bulunan Prof. Dr. Levent
Kurnaz, “Bizim kanunlarımıza, yönetmelikle-
rimize göre yağmurda su basabilecek
bir yerde konut olması yasak.
Kim kontrol edecek bunu ?
Belediye edecek, bakan-
lık edecek, denetleye-
cek. Kimse kontrol
ediyor mu? Hayır.
Ana problemimiz bu.
Sen bunun yasak ol-
duğunu biliyorsun ve
yine de kiralıyor
musun? Kiralıyorsun,
çünkü maddi imkanın o
kadar. O zaman da insanı
suçlayamıyorsun. Yani orada

oturan kişi suçlu değil ama onun ev sahibi
kesinlikle suçlu. Onu denetlemeyen belediye,
devlet aynı suçluluk zincirinde. Ama bunu biz

ancak sel olduğu günlerde konuşu-
yoruz. Sel gittiği zaman kim-

senin onları kontrol ettiği
yok. Şimdi böyle bir or-

tamın içerisinde hepi-
miz birbirimizi
eğliyoruz. Sonra sel
basıyor, o basan
selde 4 can kaybı
oluyor. Sayı 7’ye
çıktı sanırım şu

anda. O zaman da
'Aman Allah’ım ne-

rede yanlış yapıyoruz.'
diyoruz" diye konuştu.

Henüz 3 ay önce ailesinin tüm birikimini harcayarak mobilya dükkanı açan
25 yaşındaki genç girişimci Abdülkadir Uçar’ın, işyeri de selden zarar gördü.
Uçar'ın, sel sularının içinde kalan mobilyaları kullanılamaz hale geldi.



T ürkiye Cumhuriyet Mertez Ban-
kası (TCMB) verileri ticari kredi-
lerde faiz artışlarında yaşanan

önemli artışı gözler önüne serdi.  1 Eylül
itibarıyla 1-3 ay vadeli ortalama mevduat
fazi yüzde 37,6, ticari krediler yüzde 37,9
olarak izlenirken ihtiyaç kredilerindeki
artış yüzde 50'yi aşarak yüzde 53 seviye-
sine geldi. Bankacılık sektörünün kredi
hacmi, geçen hafta 75 milyar lira artarak
10 trilyon 424 milyar 761 milyon liraya
yükseldi. Bankacılık Düzenleme ve De-
netleme Kurumu (BDDK) tarafından ya-
yımlanan haftalık bültene göre, sektörün
kredi hacmi 1 Eylül itibarıyla 75 milyar
lira arttı. Söz konusu dönemde toplam
kredi hacmi 10 trilyon 349 milyar 698
milyon liradan 10 trilyon 424 milyar 761
milyon liraya yükseldi. Bankacılık sektö-
ründeki toplam mevduat da (bankalar-
arası dahil) geçen hafta 42 milyar 535
milyon lira arttı. Söz konusu haftada
yüzde 0,3 artan bankacılık sektörü top-
lam mevduatı, 12 trilyon 934 milyar 627
milyon lira oldu.

Kredi büyüme hızı dipten çıktı

BDDK verileri üzerinden yapılan hesap-
lamalara göre yıllıklandırılmış ve kur etki-
sinden arındırılmış büyüme kredilerin dip
seviyesinden çıkışa işaret etti. 1 Eylül iti-
barıyla büyüme tüketici kredilerinde
yüzde 22,9 ve ticari kredilerde yüzde 6,5
olarak kaydedildi. Tüketici kredileri tutarı
1 trilyon 438,5 milyar liraya yükseldi Veri-
lere göre, tüketici kredileri tutarı, 1 Eylül

itibarıyla 4 milyar 351 milyon lira artışla
1 trilyon 438 milyar 525 milyon liraya
yükseldi. Söz konusu kredilerin 447 mil-
yar 669 milyon lirası konut, 87 milyar 447
milyon lirası taşıt ve 903 milyar 409 mil-

yon lirası ihtiyaç kredilerinden oluştu.
Söz konusu dönemde taksitli ticari kredi-
lerin tutarı 2 milyar 507 milyon lira arta-
rak 1 trilyon 208 milyar 805 milyon liraya
yükseldi. Bankaların bireysel kredi kartı

alacakları da yüzde 3,6 artışla 992 milyar
296 milyon liraya çıktı. Bireysel kredi
kartı alacaklarının 419 milyar 545 milyon
lirası taksitli, 502 milyar 752 milyon lirası
taksitsiz oldu.

6 9 EYLÜL 2023 CUMARTESİ www.gazetedamga.com.tr  EKONOMİ

Hukuk Danışmanı:  av. D. Cemal kaRaL

genel yayın yönetmeni ve Sorumlu yazı İşleri Müdürü
Ekrem HaCıHaSaNoĞLu

Ga ze te miz basýn mes lek il ke le ri ne uy ma ya söz ver miþ tir.

görsel yönetmenler
Türkan ERVaN

Taylan DaŞDÖĞEN

yazı İşleri Müdürü
anıl BoDuç

İmtiyaz Sahibi: Damga Reklamcılık ve yayıncılık a.Ş. adına
Mehmet MERT

9 EYLÜL 2023 CUMARTESİYIL:19 SA YI: 5822

Gazete Damga’da yayınlanan yazı, fotoğraf ve haberlerin tamamı
veya bir kısmı kaynak gösterilmeden kullanılamaz

REKLAM, ABONE VE REKLAM HABER: 
GSM:  0533 975 32 26  - 0533 025 04 19 

www.gazetedamga.com.tr
damgaweb@gmail.com

Basým Ye ri: Arslan Güneydoğu Matbaacılık - 
Osmangazi Mah. 3143 Sk. No: 6/2 ESENYURT/İSTANBUL Tel: 0212  886 17 94

Haber Müdürleri
Barış kıŞ

asker aVŞaR

YÖNETİM MERKEZİ
Büyükşehir Mah. Belediye Cad. Beylicium aVM kat: 3 No:101-102

Beylikdüzü / İSTaNBuL Tel:+90 0212 871 36 06

Dağıtım: 
Turkuvaz - Şenol yENE 
Salih DoĞaN 
ayhan İkİz
Hasan Eraslan yıLDıRıM 

Haber Merkezi: 
Nergiz DEMİRkaya - ankara
Bahadır SügüR - Politika
Hakan SoNguR - Spor 
Selvi SaRıTaç - İstihbarat
Müge Cesur ÖzMEN - kültür - Sanat
yakup TEzCaN - yerel
osman kÖSE - Ekonomi

YAYIN TÜRÜ:  Ye rel Süre li Yayın

Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DEMİR

Gram altında yükseliş var
Güne yükselişle başlayan altının gram fiyatı 1.662 lira seviyesinden işlem görüyor. Çeyrek altın 2.730 lira, Cumhuriyet altını 11.020 liradan satılıyor

altının gram fiyatı, güne
yükselişle başlamasının ar-
dından 1.662 lira seviye-

sinde işlem görüyor.Dün, altının ons
fiyatındaki yükselişe paralel değer ka-
zanan altının gram fiyatı, günü önceki
kapanışının yüzde 0,2 üzerinde 1.656,4
liradan tamamladı. Altının gram fiyatı,
yeni güne de yükselişle başlamasının
ardından saat 10.15 itibarıyla önceki
kapanışının yüzde 0,3 üzerinde 1.662
liradan işlem görüyor. Aynı dakika-
larda çeyrek altın 2.730 lira, Cumhuri-
yet altını da 11.020 liradan satılıyor.
Altının ons fiyatı, şu sıralarda önceki
kapanışına göre yüzde 0,3 artışla
1.925,3 dolardan işlem görüyor.

Fiyatlama üzerinde FED etkisi

Analistler, ABD Merkez Bankası'nın
(Fed) faiz artışlarının sonuna gelme-
miş olabileceğine dair artan endişelerle
3 gün üst üste değer kaybeden altın fi-
yatlarının, tahvil faizlerinin nispeten

gerilemesinin ardından yükselişe geçti-
ğini söyledi. Enflasyonla mücadele
kapsamında, temmuz toplantısında 25
baz puan faiz artırarak politika faizini
yüzde 5,25-5,50 aralığı ile son 22 yılın

zirvesine çıkaran Fed'in yılın geri kala-
nında nasıl adımlar atacağına dair be-
lirsizlikler varlık fiyatlarını etkilemeye
devam ediyor. Enerji fiyatlarında son
dönemde yaşanan artışların enflasyo-

nun diri kalmasına neden olabileceğini
anımsatan analistler, bununla birlikte
güçlü bir istihdam piyasasının Ban-
ka'nın potansiyel faiz artışı ihtiyacını
artırabileceğini dile getirdi.

Analistler inceleme yapacak

Fed yetkililerinin gelecek dönem politi-
kalara ilişkin sözle yönlendirmeleri de
yatırımcıların odağında bulunurken,
New York Fed Başkanı John Williams,
beklenenden daha güçlü bir büyüme
riski gördüğünü vurguladı. Analistler,
bugün yurt içinde, uluslararası kredi
derecelendirme kuruluşu Fitch Ra-
tings'in beklenen Türkiye değerlen-
dirme raporunun yatırımcıların
odağına yerleştiğini belirterek, yurt dı-
şında ise ABD'de toptan stokların
takip edileceğini bildirdi. Teknik açıdan
altının ons fiyatında 1.920 ve 1.910 do-
ların destek konumunda bulunduğunu
aktaran analistler, 1.940 ve 1.950 dola-
rın direnç olarak öne çıktığını kaydetti.

Balık yoksa
salyangoz var

DenizlerDe
1 Eylül itiba-
rıyla av yasa-

ğının kalkmasının
ardından ağlarını mavi
sulara bırakan Karade-
nizli balıkçılar, sezona
istedikleri gibi başlaya-
madı. Deniz suyu sıcak-
lığı nedeniyle yeterli
avcılık yapamayan ba-
lıkçılar, deniz salyan-
gozu avcılığına yöneldi.
Tekneleri ile günün
erken saatlerinde açılan
balıkçılar, denizin dibin-
den 'argana' adı verilen
dip sürtme ve 'dalma'
yöntemi ile 7-8 saat çalı-
şarak, çıkardıkları sal-
yangozları limana
getiriyor. Teknelerden kı-
yıya alınan salyangozlar,
çuvala konulup, tartıl-
dıktan sonra kamyon-
lara yükleniyor.
Fabrikalarda işlenen sal-
yangozlar ise Japonya,
Çin ve Kore gibi ülkelere
gönderiliyor.

2 şehir tercih edildi

Ordu'nun Altınordu il-
çesindeki Kumbaşı Ba-
lıkçılar Kooperatifi
Başkanı Şahin Aydemir,
"2023-2024 balık av se-
zonu, 1 Eylül itibarıyla
başlamış oldu. Havala-
rın sıcak olmasından
dolayı deniz suyundaki
sıcaklık ile birlikte balık-
larımız kıyılara inmedi.
Bu nedenle de bütün

balıkçı arkadaşlarımız
salyangoz avcılığına
başladı. Salyangoz avcı-
lığı da 1 Eylül itibarıyla
başlamış oluyor. Nisan
ayının 15'ine kadar
devam ediyor. Salyan-
goz avcılığı yapan çok
arkadaşımız olduğu için
2 ay gibi bir avcılık dö-
nemi sürüyor. Çünkü il
dışından da salyangoz
avcılığı için Ordu ve Gi-
resun sularına gelindi.
Bu 2 ilin suyunda çok
fazla gözüktüğü için; bu
2 il tercih edildi. Şu
anda barınağımızda
Samsun'dan, İnebo-
lu'dan salyangoz avcılığı
için gelen arkadaşları-
mızı misafir ediyoruz"
diye konuştu.

Kilosu 25 lira oldu

Deniz salyangozunun
kilosunun 25 liradan sa-
tıldığını belirten Ayde-
mir, "Salyangoz
avcılığının dolar üzerin-
den ihracatı oluyor. İyi
de bir fiyatı var. Kilosu
25 TL'den satılıyor. Bir
balıkçımız 500 kilo ile 1
ton arasında değişen bir
avcılık yapabiliyor. Bu-
rada deniz salyangozu
avcılığı yapan 60 kayığı-
mız var. Bunların hepsini
hesaba kattığımızda; ba-
rınağımızdan günde 50
tonun üzerinde bir sal-
yangoz avcılığı oluyor"
dedi. DHA

KREDI FAIZLERI
ALDI BASINI GITTI
1 Eylül itibarıyla mevduat ve ticari kredilerde faiz başa baş noktada görülürken ihtiyaç kredi-
lerinde faizler yüzde 50'yi aştı. Kredi büyüme hızlarında da dipten yükselme eğilimi izlendi

Karadenizli balıkçılar, kalkan av yasağı
sonrası balıktan umduklarını bulama-
yınca deniz salyangozu avcılığına yöneldi.
Kumbaşı Balıkçılar Kooperatifi Başkanı
Şahin Aydemir, “Salyangoz avcılığının
dolar üzerinden ihracatı oluyor. İyi de bir
fiyatı var. Kilosu 25 TL'den satılıyor. Bir
balıkçımız 500 kilo ile 1 ton arasında 
değişen bir avcılık yapabiliyor” dedi

Pahalı geçiş ücretlerine ayna tutan veriye göre KGM,
yılın ilk yarısında otoyol ve köprülerden 1 milyar 422

milyon TL gelir elde etti. Toplam 1,4 milyar TL’nin
yüzde 75’i, otoyollardan toplanan paradan oluştu

Yolların parası yurttaştan çıktı!

HABER MERKEZİ

Söz konusu dönemde toplam kredi hacmi 10 trilyon 349 milyar
698 milyon liradan 10 trilyon 424 milyar 761 milyon liraya yük-
seldi. Bankacılık sektöründeki toplam mevduat da (bankalararası
dahil) geçen hafta 42 milyar 535 milyon lira arttı. 

Yurttaşlar, paralı yollar nedeniyle
ulaşım hakkını kullanmakta güçlük
yaşıyor. Bu yıl itibarıyla cep yakan
yol, köprü ve tünellerin geçiş ücretleri,
yurttaşın cüzdanını boşaltırken Kara-
yolları Genel Müdürlüğü’nün
(KGM) kasasını ise doldurdu.
KGM’nin bu yılın ocak ila haziran
dönemine dair yol, köprü ve tünel ge-
lirlerine yönelik mali tabloları da geçiş
ücretlerinin yüksekliğini gözler önüne
serdi. Tablolara göre, geçiş ücreti ge-
lirleri haziran ayı itibarıyla 1,5 milyar
TL’ye dayandı.

Yüzde 75'i otobandan

Yılın ilk altı ayında KGM yol, köprü

ve tünellerden toplam 1 milyar 422
milyon 443 bin 368 TL para topladı.
Paralı otoyol ve köprülerden altı ayda
geçen araç sayısının ise 248 milyon
641 bin 259 olduğu bildirildi. Toplam
1,4 milyar TL’lik gelirin yüzde 75’i
otoyol geçiş ücretlerinden toplanan
paradan oluştu.

İşte bilanço

Otoyol ve köprülerden sağlanan gelir
ile toplam araç sayıları ise şöyle kay-
dedildi:Köprü: Araç sayısı, 78 milyon
599 bin 517 – Gelir, 358 milyon 296
bin 136 TL.Otoyol: Araç sayısı, 170
milyon 41 bin 742 – Gelir, 1 milyar 64
milyon 147 bin 233 TL.
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CHP Niğde Milletvekili ve TBMM Tarım, Orman, Köyişleri komisyon üyesi Ömer Fethi Gürer, kavun üreten 
üreticiler ile tarlada görüştü. Niğde’nin Bor ilçesi Çukurkuyu Kasabasında üreticilerin sorunlarını dinledi.  Gürer,
“Kavunun tarlada kilosu 1 lira, kamyon üzeri pazarcı tezgahında 10 lira, markette ise kilosu 15 lira” dedi

C umhuriyet Halk Partisi (CHP)
Niğde Milletvekili ve Tarım,
Orman ve Köy İşleri Komisyonu

Üyesi Ömer Fethi Gürer, kavun üreticilerini
ziyaret ederek sorun ve taleplerini dinledi.
Turfanda kavunların geçen yıla göre karlı fi-
yatlara satılsa da sonraki dönemlerde yeti-
şen kavunların para etmediğini söyleyen
Gazi Özer, “Kavunu hasat edemedik, tar-
lada kaldı. Kilosu 1 liraya kadar düştü. Onu
da tüccara verdiğimize değmez. Hayvanlar
yesin diye hasat etmiyoruz, tarlada bırakıyo-
ruz” dedi. 

Üretici zarar etti

Kavunun bakımı zor bir ürün olduğuna de-
ğinen Gazi Özer, “Tohumu, sulaması, güb-
relemesi, naylon ve damlama sistemi derken
kavuna adeta bebeğe bakar gibi bakıyoruz.
Çıkan ilk turfanda ürünler para ediyor ama
sonrasında maliyetini bile karşılamıyor. Bu
bizim üçüncü sezon kavun ekişim. İlk iki se-
zonda başa baş çıktık. Ama bu sezon ilk tur-
fanda kazançlı olsa da sonra yetişen
üründen üretici zarar etti, tarladaki kavunu
toplamadık, Seneye bir daha ekeceğiz.
Sonuç aynı olursa ürün desenini değiştirece-
ğiz ” diye konuştu. 

15 katına satılıyor

Kavunun kilogram maliyetinin 2 liranın üze-
rinde olduğuna dikkat çeken Gazi Özer,
geçen sene 400 liraya aldıkları kavun ilacının
bu yıl 1200 liraya çıktığını belirterek, “Do-
lara zam geldi diye, enflasyon yükseldi diye
ilaca, gübreye, tohuma zam yapıyorlar ama
üreticiler olarak biz ne enflasyon diyebiliyo-
ruz ne dolar zammından bahsedebiliyoruz.
Burada 1 liraya alınan kavunun kilosu bü-
yükşehirlerde 15 lirayı buluyor. Buradan 1
liraya alan tüccar hadi 2-3 katına satsın ya
ad 5 liraya satsın. Bu fiyata bile kar edebilir.
Ancak 10-15 katına satıyorlar. Çiftçiyle tica-
ret yapanlar 10 kat zengin oluyor ama çiftçi

hep yerinde sayıyor, Aracılar zengin oluyor,
çiftçinin sırtından zengin oluyorlar, Ama
çiftçiler kredilerini bile ödeyemiyor. Sabaha
kadar sulaması. Gübrelemesi ile uğraşıyo-
ruz. Yeri geliyor günlük 1-2 saatlik uykuyla
kalıyoruz. Sonra tüccar gelip 3 kuruşa
kavun almaya çalışıyor. Tüccarın verdiği
para işçilik parasını bile karşılamıyor” şek-
linde konuştu. Gürer ise Niğde bölgesinde
ilk turfanda kavunun üreticiyi memnun ede-
cek fiyatla satıldığını ancak daha sonra
akaryakıta gelen zamların, ürünün nakliye-
sinde sorun yaşattığı için kavunun büyük öl-
çüde tarlada aldığını belirtti.

Olan çiftçiye oluyor

Çiftçilerin bu nedenle, bu yıl mağduriyet ya-
şadığına işaret eden CHP Niğde Milletvekili
Ömer Fethi Gürer, “Ürün yalnızca yetiştiril-

mekle olmuyor, bunun farklı bölgelere ulaş-
tırılması gerekiyor. Ancak mazot zammı
nakliyeyi etkileyince ürünün satışında prob-
lem yaşanıyor” diye konuştu. Tarım ve
Orman Bakanının, Niğde’deki kavun üretici-
sinin sesine kulak vermesini isteyen CHP
Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer,
“Kavun tarlada kaldı, 1 liraya satmak iste-
meyen üretici kavunu hasat etmiyor ve tar-
laya hayvan sürecek. Tüketici pahalıya ürün
alıyor, üretici ürününden kar elde edemiyor.
Aracılar karlarından taviz vermiyor. Tarım
ve Orman Bakanlığı da bu konuda planlama
yapmadığı için olan çiftçiye oluyor” ifadele-
rini kullandı. 

Çiftçi tüccara mahkum

Gürer, “Üretici ürettiği ürünü satmakta zor-
lanıyor, çünkü tüccara mahkûm. Kamu bu

anlamda üreticinin yanında olmalı. Kavu-
nun tarlada kilosu 1 lira, kamyon üzeri pa-
zarcı tezgahında 10 lira, markette ise kilosu
15 lira. Bu durumda ürün üreticiden çıkınca
fiyat üzerine fiyat eklenmesi ile tüketici pa-
halı ürün ile karşılaşıyor. Akaryakıt zamları
önemli etkisinin yanında el değiştirdikçe
aracı da kazancından taviz vermiyor. Üreten
kazanamıyor. Çukurkuyu’da gezdiğim tarla-
larda tonlarca kavun tarla da kalmış, hay-
vanlara yem oluyor. Büyük kentlerde kavun
alamayan insanlarımız var. İktidar vurdum-
duymaz süreci izliyor. Üretim planlaması
yok, tarlada kalan ürünü doğrudan tüketi-
ciye eriştirmeye yönelik düzenlemesi yok.
Üreten ve tüketenin ürünlerde yaşadığı so-
runa seyirci kalan bir iktidarla gıdada yaşa-
nan sorunlar azalmıyor, artıyor” diye
konuştu.

UYar, partisinin
genel merkezinde
basın toplantısı dü-

zenledi. İktidarın açıkladığı
OVP'yi eleştiren Uyar, “İkti-
dar, bir dönem daha söz verip
de yapamadıklarını, yeni bir
program vasıtasıyla bir başka
bahara erteleme kararı aldı.
İktidarın programında, vatan-
daşa yine işsizlik, güvencesiz
çalışma, yoksulluk ve yüksek
enflasyonla yaşamak reva gö-
rüldü. Bakın, açıklanan prog-
ramda bu yıl için enflasyon ön
görüsü yüzde 65 oldu. Daha
bir ay önce Merkez Banka-
sı’nın tahmini, yüzde 58 idi.
Yılın sonunda enflasyon
yüzde 70 çıkarsa şükredece-
ğiz.  Bu demek oluyor ki; 45
aydır çift haneli enflasyon ile
yaşadığımız yetmedi, en az 28
ay yani 2 yıl 4 ay daha çift ha-
neli enflasyona mahkûm ola-
rak yaşayacağız. Bir başka
deyişle; işçiler, kamu emekçi-
ler, emekliler en az 2 yıl 4 ay
daha yoksulluk ve sefalet üc-
retleriyle yaşamak zorunda
kalacak. Tabi o da program
tutarsa” dedi. 

Çok açık bir saldırı

"Orta vadeli program bu ha-
liyle; emeğe, emeğin kazanıl-
mış haklarına, mevcut
kamusal emeklilik sistemine
karşı açık bir saldırı programı-
dır" diyen Uyar, “Türkiye

Yüzyılı diye öve öve bitireme-
diğiniz dönemde, işçilere
emekçilere reva göreceğiniz
program bu mu? İşçinin iş
güvencesini elinden al, kıdem
hakkını arkadan dolaşarak
gasp etmeyi planla, üstüne bir
de kamusal bir hak olan
emeklilik hakkını işçinin,
emekçinin elinden al, piya-
saya ver. Bir de dün Mehmet
Şimşek’in ücret zamları ile il-
gili söyledikleri var. Şimşek,
“ücretlere yapılacak zamlarda
artık hedef enflasyon dikkate
alınacak” diyor. Sayın Şimşek
hedef enflasyon diyorsunuz
ama kamu emekçilerine reva
görülen zam hedef enflasyo-
nunda altında. Nasıl olacak

bu iş? Sen 2024 için yüzde 33
enflasyon hedefi koyuyorsun
ama yüzde 26,5 zam veriyor-
sun. Ayrıca kimse kimseyi
kandırmasın, ücretlere enflas-
yon hedefli zam dayatması
bariz bir IMF politikasıdır. Bu
program orta vadeli bir eko-
nomi programı olmaktan zi-
yade, emekçilere dayatılan
uzun vadeli bir sefalet progra-
mıdır. İktidarı uyarıyoruz;
emekçilerin haklarını hedef
alan IMF’siz IMF programın-
dan derhal vazgeçin. İşçilerin,
emekçilerin iş güvencesine
kıdem tazminatına ve emekli-
lik hakkına el uzatmayı aklı-
nızdan bile geçirmeyin” dedi.
HABER  MERKEZİ

Uzun vadeli bir 
sefalet programı

TARLADA 1 LIRA
MARKETTE 15 LIRA!

CHP Genel Başkan Yardımcısı Hasan Efe Uyar, geçtiğimiz
günlerde açıklanan OVP'ye işaret ederek, “Bu program orta
vadeli bir ekonomi programı olmaktan ziyade, emekçilere
dayatılan uzun vadeli bir sefalet programıdır” dedi

Her yerde aday
çıkaracağız!
31 Mart 2024'te yapılacak 
yerel seçimlere bütün teşkilatların
hazır olduğunu belirten Yeniden
Refah Partisi Genel Başkan Yar-
dımcısı Cengiz Zor, "Büyükşehirler
başta olmak üzere 81 il, 973
ilçe, 394 beldede Yeniden Refah
Partimiz kendi logo ve adayla-
rıyla seçime girecektir" dedi

Yeniden Refah Partisi
Genel Başkan Yardımcısı
Cengiz Zor, partisinin genel

merkezinde düzenlediği basın toplan-
tısında milli görüş hareketinin yerel
yönetimlerinde, ileri bir demokrasi ve
medeniyet tasavvurunun belediye uy-
gulamalarında görüldüğünü belirtti.
Milli görüş hareketinin 1994'te yöneti-
mini devraldıkları belediyelerde insan,
yaşam ve mekan uyumunu merkeze
alan bir anlayışla halka yakın ve çalış-
kan belediyecilik anlayışı gösterdiğine
işaret eden Zor, parti olarak 31 Mart
2024 Pazar günü yapılacak yerel se-
çimlere bu motivasyonla hazırlandık-
larını vurguladı.

Kendi logomuz olacak

Genel Başkan Yardımcısı Zor, "Bütün
teşkilatlarımız seçime hazırdır. Büyük-
şehirler başta olmak üzere 81 il, 973
ilçe, 394 beldede Yeniden Refah Parti-
miz kendi logo ve adaylarıyla seçime
girecektir" ifadelerini kullandı. Bugün
itibarıyla il teşkilatlarına seçimle ilgili
genelge gönderdiklerini belirten Zor,
30 yaş altı gençlerin yanı sıra engelli,
deprem ve sel mağdurları ile şehit ya-
kını ve gazilerden aday adaylığı baş-
vuru ücreti almayacaklarını kaydetti.
HABER MERKEZİ

OSMAN KÖSE
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Özel okullarda öğretmenlik yapmak her geçen gün zorlaşıyor. İstanbul'da
özel bir okulda öğretmenlik yapan Dilara Ayçiçek, “Ne maaşımız var ne
itibarımız. Aldığımız maaş asgari ücretin altında, okullarda öğretmenlikle
beraber koridor silmeye kadar her işi yapıyoruz” dedi

İ stanbul'da özel bir okulda öğret-
menlik yapan Dilara Ayçiçek,
özel okullarda çalışan öğretmen-

lerin çektiği zorlukları anlattı. Aldıkları
maaşların çok düşük olduğunu as-
gari ücretin bile altında kaldığını
söyleyen Ayçiçek, “Asgari ücret
bugün 11 bin lira bandında bizim
aldığımız maaş ise sadece 10 bin
lira” dedi. Özel okullarda öğretmenlik dı-
şında işler de yaptıklarını anlatan Ayçiçek,
“Örneğin okul yönetimi personel giderle-
rini kısmak için öğretmenlere koridor te-
mizletiyor, bahçe temizletiyor. Maalesef
bunları dahi yaşıyoruz” diye konuştu. 

İçim acıyor

Hiçbir itibarlarının olmadığını kaydeden
Ayçiçek, “Aldığımız maaşın, itibarımızın
yerlerde olduğunu, acınası bir durumda
olduğumuzu düşünüyorum. Atanmak için
o kadar zor zamanlar yaşadığımı düşü-
nünce içim acıyor. Bütün bu emek bunun
için mi diyor insan. Bu süreç insanları
okumaktan, üretmekten, emek vermekten
soğutan, verdiğin emeğin karşılığını asla
alamadığın bir hale getiriyor. Öğretmenle-
rin artık öğrenciye müşteri gibi yaklaştı-

ğını, okuldaki tek muhabbetin ek ders
olduğunu düşünüyorum. Herkes kar-
nını nasıl doyuracağının derdinde” ifa-
delerini kullandı.

Kitap almak bile lüks

Kendisi için kitap almanın bile lüks
olduğunu anlatan öğretmen, “Benim
için kitap almak lüks olmaya başladı.

Uzun zamandır almayı düşündüğüm, in-
dirime girer mi diye takip ettiğim ama
günden güne asla alamayacak duruma
geldiğim kitaplar var. Bir öğretmen bir ki-
taba nasıl ulaşamaz? Nasıl bu kadar aciz
duruma düşürülüyoruz?” diye sordu. 

Sendikalar bir şey yapmalı

Sendikaların hiçbir işlerliği olmadığından
da dert yanan Ayçiçek, “Birlik olup ses çı-
karamıyor kimse. Öyle aman aman bir
sendikal haklara sahip değiliz. Ama işte
‘güdülmeye’ müsait bir kitle olduğumuz
için işçiler gibi hak aramıyoruz. Sendika-
ların artık bir şeyler yapması gerekiyor.
Gerçekten inandığım bir sendika olsa ben
de üye olmak isterim mutlaka. Elimden
geleni yapmak isterim” ifadelerini
kullandı. 

Ne maaş var
Ne itibar!
Ne maaş var
Ne itibar!
Ne maaş var
Ne itibar!
Ne maaş var
Ne itibar!
Ne maaş var
Ne itibar!
Ne maaş var
Ne itibar!
Ne maaş var
Ne itibar!
Ne maaş var
Ne itibar!
Ne maaş var
Ne itibar!

ANIL 
BODUÇ

HABER

Çağrı merkezinde
ÇaLışmak dert!
Çağrı merkezlerinde sorunlar giderek artıyor. İşçiler üzerinde artan baskı, mobbing ve kötü
çalışma koşulları bir yana aldıkları ücretin yeterli olmaması da en büyük problem

Çağrı merkezi işçilerinin ücret eri-
mesi, fazla mesai, yerleşik hale gel-
miş baskı ve mobbingle birlikte

sorunları artarken mücadele alanlarına duyu-
lan ihtiyaç da bir o kadar artıyor. Geçim derdi-
nin giderek yakıcı boyutlara geldiği çağrı
merkezlerinde asgari ücrete gelene kadar prim-
lerin türlü bahanelerle verilmemesi yemek kart-
larının 1300 TL bandında kalması tartışılıyor.
Satış projelerinde mola aşımından, çağrı süre-
lerine kadar pek çok gerekçeyle primlerin veril-
mediğini söyleyen isçiler, yılbaşından bu yana
Webhelp bünyesinde yemek kartlarının sadece
300 TL zamlandığını söylüyor. 1300 TL’nin her
geçen gün zamlar karşısında eridiğini mutfak
alışverişinin çok ufak bir bölümünü anca ta-
mamlayabildiklerini söylüyorlar. Bunun ya-
nında elektrik ve internet yardımının olmayışı
ise evden çalışan işçiler için cabası. Şirkette çalı-
şanlar ise yemeklerin durumundan yakınıyor.
Çorbanın bile yarım kase doldurulduğunu an-
latan işçiler “KYK yurt yemekleri bile bu ye-
meklerden iyidir diyor.

Bir dokun bin ah işit

Çağrı merkezlerinde çalışanlarına bir dokun
bin ah işit. Hemen hemen herkes mobbingin
had safhada olduğundan bahsediyor. Bir işçi,
“Faiz oranları arttırıldı müşteriyi ikna edemi-
yorsun, bu doğrudan satışımıza yansıyor.
Düşük satış yapınca ise hemen toplantı...
Mesai esasında olağanüstü bir performans
gösteremediysen izin günün, mesai çıkışın yanı-
yor. Çalışanları toplantıya alan şirket yönetici-
leri, işçiler üzerinde mobbingin sınırlarını

tanımıyor. Üstelik mesai saatleri içerisinde
yarım saati kâr bilen şirket onu da bizim din-
lenme zamanımızdan yiyor” diye konuşuyor.

İstifa etmek bile yasak

Son dönemlerde kentin genelinde işçi alımlarını
arttıran şirketler, istifayı dahi yasaklamış du-
rumdalar. İstifaların arttığı söyleniyor. Bunların
bir kısmını artık bu iş yapılmaz deyip doğrudan
sektörü bırakan işçiler oluştururken diğer kıs-
mını ise, kendi takımında ya da projesinde
mobbingden veya şartlardan kaynaklı başka

yerde çalışmak isteyenler oluşturuyor. Şirket ise;
kara liste tehdidini sürdürüyor. Son zamanları
“Çağrı merkezine girmek çok kolay çıkmak ise
bir işkence” diyerek anlatan bir işçi ise, ihbar
süresini patronun kendi lehine çevirdiğini söy-
lüyor. İşçi, “İşten çıkmak isteyenlere hatların
yoğun olduğunu ve şirketi zor durumda bıraka-
mayacakları söyleniyor. 14 gün olan ihbar sü-
resi 30-40 gün civarına çekilip “Çıkarsan kara
listeye alınırsın”, “Sigorta sicilini yakarız”, “Bu
kentte bir daha iş bulamazsın” tehditleri savru-
luyor” diyor. NEŞE MERT

Liselerde işler
artık değişiyor

Milli Eğitim Bakanlığınca (MEB),
bugünden itibaren açık liselere ge-
çişler zorlaştırıldı ve sadece istisnai

durumda olan öğrencilerin açık liseye geçe-
bilmesine karar verildi. Milli Eğitim Bakanlığı
Ortaöğretim Kurumları Yönetmeliğinde De-
ğişiklik Yapılmasına Dair Yönetmelik Resmi
Gazete'nin bugünkü sayısında yayımlandı.
Devamsızlık ve başarısızlık nedeniyle sınıf
tekrarı riski taşıyan öğrencilere yönelik çalış-
maları gerçekleştirmek amacıyla "önleme,
müdahale ve yönlendirme komisyonu" ku-
ruldu. Art arda iki gün özürsüz devamsızlık
yapan öğrencinin durumu posta, e-posta
veya diğer iletişim araçlarıyla velisine bildiri-
lecek, veli okula davet edilerek öğrencinin du-
rumu hakkında bilgilendirilecek ve varsa özür
belgesini okul yönetimine teslim etmesi iste-
necek.

30 gün devamsızlık yapan yandı 

Devamsızlık süresi özürsüz 10 günü, toplam
30 günü aşan öğrenciler, ders puanları ne
olursa olsun başarısız sayılacak ve durumları
yazılı olarak velilerine bildirilecek. Birinci de-
receden yakınını kaybedenlerin özürsüz de-
vamsızlık süresi olan 10 günü geçmemek
kaydıyla toplam devamsızlık süresi 40 gün
olacak. Önleme, müdahale ve yönlendirme
komisyonu, devamsızlık yapan ve sınıf tekrarı
riski bulunan öğrenci velisini devamsızlığın
5'inci gününde okula davet edecek, devam-
sızlık nedenlerini ortadan kaldırıcı çalışmaları
işbirliği içinde yapacak. Özürsüz olarak yapı-
lan her bir devamsızlık günü, haftalık ders çi-
zelgesinde belirtilen sosyal sorumluluk
çalışmaları için öngörülen süreye bir saat
olarak ayrıca eklenecek. Mesleki eğitim mer-

kezinde öğrenim hakkı bulunmayanlardan
zorunlu eğitime tabi olanlar ise veli ve öğ-
renci talebi de dikkate alınarak açık öğretim
lisesi, mesleki açık öğretim lisesi veya açık öğ-
retim imam hatip lisesine yönlendirilerek ka-
yıtları yapılacak.

Sosyal sorumluluk artacak

Öğrencilerin okula aidiyetlerinin artırılması
ve okula devamın sağlanması amaçlanarak
özürsüz olarak yapılan her bir devamsızlık
günü haftalık ders çizelgesinde belirtilen sos-
yal sorumluluk çalışmaları için ön görülen
süreye bir saat olarak ayrıca eklenecek. Yata-
rak tedaviyi gerektiren hallerde sağlık kurum-
larınca verilen raporların süresi mevcut
devamsızlık toplamı olan süreyi aşan durum-
lar için de yeni hüküm getirildi. Buna göre,
bu gibi durumlarda hak kayıplarının önlen-
mesi amacıyla yatarak tedavi gerektiren du-
rumlarda öğrencilerin devamsızlık sürelerinin
kontrol kayıtlı sürekli tedaviyi ya da organ
naklini gerektiren hastalığı bulunan öğrenci-
lerde olduğu gibi devamsızlık süresi 60 gün
olacak.

Açık liseye geçiş zorlaşıyor

Bakanlığın yeni düzenlemesiyle örgün orta-
öğretim kurumlarından açık öğretim lisele-
rine geçişler zorlaştırıldı. Yönetmelik ile milli
sporcular, kaynaştırma öğrencileri, koruma
kanunu kapsamındaki öğrenciler, şehit ve
gazi çocukları, Bakanlıkça mazereti uygun
görülenler ile yönetmeliğin ilgili hükümlerine
göre örgün ortaöğretim kurumlarında
okuma hakkını kaybeden öğrenciler gibi istis-
nalar dışında açık liseye nakil ve geçişler yapı-
lamayacak. HABER MERKEZİ

Milli Eğitim Bakanlığı'nın yayımladığı yeni yönetmeliğe göre, bugünden itibaren
açık liselere geçişler zorlaştırıldı ve sadece istisnai durumda olan öğrencilerin açık 
liseye geçebilmesine karar verildi. Öğrencilerin 50 ortalama ile sınıf geçebilmesine
yönelik uygulamaya son verildi. Özürsüz olarak yapılan her bir devamsızlık günü için
öğrenciler, 1 saat fazla sosyal sorumluluk çalışması yapacak

Çekmeköy’e 9 yeni okul 
İlçede eğitim alanında atılan adımlara yenilerini eklemeye devam eden Çekmeköy
Belediyesi, Eğitim Vadisi Çekmeköy’e 9 yeni okul kazandırmak için çalışmalarını sürdürüyor

Her geçen gün gelişen ve büyüyen
Çekmeköy’de eğitim alanında bir
aksaklığın yaşanmaması için titizlik

ile çalışmalarını sürdüren Çekmeköy Beledi-
yesi yaptığı çalışmalar kapsamında; Nişantepe
Mahallesi’nde 32 derslikten oluşan imam
hatip lisesi ve 32 derslik ve spor salonundan
oluşan anadolu lisesinde kaba inşaat işlemleri
tamamlanırken 32 derslik
ve 2 atölye binasından olu-
şan meslek lisesinin de
temel atma işlemi tamam-
landı.

Güngören 
Mahallesi'ne 6 okul

Güngören Mahallesi’nde
Pelit Sokak üzerinde yer
alan 24 derslik ve spor sa-
lonundan oluşan ilkokul
projesi yeni eğitim öğretim
dönemi öncesi tamam-
landı. Yapılan çalışmaların
devamında aynı bölgede
24 derslikten oluşan orta-
okulun kaba inşaatı ta-
mamlanırken 24 derslikten

oluşan anadolu lisesinin ihalesi gerçekleştirile-
rek çalışmaların kısa süre içerisinde başlaması
planlanıyor. Yine Güngören Mahallesi’nde
Çınarköy Evleri’nin yanında; 24 derslikten
oluşacak Anadolu lisesinin temeli atılarak ça-
lışmalara devam ederken, 24 dersliğe sahip
olacak ortaokul projesinin ihalesi gerçekleşti-
rildi. Kısa süre içerisinde 24 derslikten oluşa-

cak ilkokul projesinin de ihalesi gerçekleştiril-
mesi planlanıyor.

Okullar hayırlı uğurlu olsun

Çekmeköy Belediye Başkanı Ahmet Poy-
raz,”2009 yılında Çekmeköyümüz ilçe haline
geldiği günden bu güne Çekmeköy’ü bir eği-
tim vadisine dönüştürme hedefi ile eğitim ala-

nında gerekli yatırımlarımızı
gerçekleştirdik. Geldiğimiz
bu günde hedeflerimizin
sözde değil hizmette oldu-
ğunu ilçemizin dört bir ya-
nına yaptığımız okullar ve
çeşitli eğitim hizmetlerimiz
ile görmüş oluyoruz. Şu
anda ilçemize 9 yeni okul
kazandırmak için de çalış-
malarımızı sürdürüyoruz.
Bu okullarımızı en kısa sü-
rede tamamlayarak vatan-
daşlarımızın hizmetine
açacağız. Şimdiden okulları-
mızın yapıldığı mahalleri-
mize hayırlı olmasını
diliyorum,” dedi. 
HABER MERKEZİ
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İ stanbul Ataşehir ile Ümraniye ilçe-
leri arasında inşa edilen İstanbul
Finans Merkezi’nin bazı bölümleri

geçtiğimiz aylarda açılmıştı. Çalışmala-
rın devam ettiği Merkez Bankası binası-
nın inşaatında sona gelindi. 353.90
metrelik yüksekliği ile Avrupa’nın en
yüksek binası konumunda olan Merkez
Bankası binasının birçok noktası ta-
mamlandı. Binanın dış cephe ve Cihan-
nüma adı verilen çatı kısmının panel
camlarının takılması için 40 kişiden olu-
şan endüstriyel dağcı ekip çalışmalarını
sürdürüyor. Binanın yüksek olması se-
bebiyle, rüzgar etkisi altında çalışan 40
dağcı, binaya takılması planlanan bin
150 adet panel camın 900'ünü taktı.
Kalan panellerin de takılması için çalış-
malar 353 metrede, zorlu şartlar altında
titizlikle devam ediyor.

Çift katlı asansör

Yapılan çalışmalarla ilgili konuşan Mer-
kez Bankası inşaatı proje müdürü Burak
Oruç, “Türkiye Cumhuriyeti Merkez
Bankası’nı ziyaret edeceğiz. Türkiye
Cumhuriyeti Merkez Bankası binamız
353.90 metre yükseklikle Türkiye'nin ve
Avrupa'nın en yüksek binası konu-
munda. 327 bin metrekare inşaat ala-
nına sahiptir. Akıllı teknolojilerle inşa
edilmiş bina. Türkiye’nin en yüksek hızlı

çift katlı asansörleri mevcuttur. Şu anda
üst cihannümada cephe çalışmalarımız
devam ediyor. Paneller ve cam montaj-
larını yapıyoruz. Binamız yüksek dep-
rem hareketlerine göre tasarlanmış bir
bina" dedi. Dağcı ekibin başındaki şef
Mehmet Şükrü Dereci "Prestijli bir pro-
jedeyiz. Güzel bir projede bulunmak
bizim için mutluluk verici. Binamızın bu
kotlarında yaklaşık 350 ile 400 kotta ça-
lışıyoruz. Zor da olsa özellikle hava
şartları bizi çok etkiliyor. Oldukça güzel
bir çalışma yapıyoruz. Hava müsait ol-
duğunda en kısa sürede tamamlamayı
düşünüyoruz" dedi.

Kadın dağcılar var

Türkiye’nin en büyük projesinde çalıştı-
ğını söyleyen Çiğdem Peker "Kadın dağ-
cılarımız var aslında. Bugün tek kişiyim.
Kesilnlikle herkese tavsiye ederi. Özel-
likle trekking yapan yüksekte olmayı
seven kadınların denemesinden yana-
yım. Burası benim işimin zirvesi bura-
dan sonrası ve bundan öncesini
konuşmak istemiyorum.  Keyifle çalışı-
yorum, gururla çalışıyorum. Türkiye’nin
en büyük projesinde Finans Merke-
zi'nde çalışıyorum, umarım Avrupa’nın
da dünyanın da finans merkezi olacak
bir yerde olmak benim için gurur verici"
açıklamasında bulundu. DHA

OlAğAnüstü Genel Kurul 
tOplAntısınA DAvet

Değerli Üyemiz; Marmara Açıkdeniz Yat Kulübü
Derneği'nin Yönetim Kurulunun aldığı kararla, 

Derneğimizin Olağanüstü Genel Kurulumuzu 27
Eylül 2023 Çarşamba günü 18:00 da West İstan-

bul Marina, Marmara Mahallesi Ulusum Cad.
No:28 Beylikdüzü-İstanbul adresinde çoğunluk
sağlanamaması durumunda ikinci toplantının 

11 Ekim 2023 Çarşamba günü aynı yer ve saatte
aşağıdaki gündemi görüşmek üzere toplantıya 

çağırmaya oyçokluğu karar verilmiştir. 

GÜNDEM:
1. Açılış ve Yoklama
2. Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunması
3. Divan Kurulu Başkan ve Üyelerinin Seçimi 
4. 7405 sayılı kanun hükümlerince kulüp
tüzüğünün değiştirilmesi
5.Genel kurul tarafından, 7405 sayılı kanun ve ilgili
mevzuat gereği yönetim kuruluna yetki verilmesi
gereken konuların görüşülmesi,
6. Dilek ve Öneriler
7. Kapanış

Onur Perakende Ve Toptan Gıda Maddeleri San. 
Tic. AŞ. adına kayıtlı YNOKC ruhsatımız kaybolmuştur. Hü-

kümsüzdür. INGENICO marka IDE280 model Seri No:16 

İstanbul Finans Mer-
kezi’ndeki inşaat çalış-
malarında sona gelinen
Merkez Bankası binası-
nın panel ve camları, 40
kişilik endüstriyel dağcı
bir ekip tarafından takılı-
yor. Şimdiye kadar bin
150 panel camdan
900'ünü takan dağcılar,
353 metrede zorlu rüz-
gara rağmen çalışmala-
rını titizlikle sürdürüyor

Sancaktepe Belediyesi Kadın Aile
Merkezi tarafından organize edilen
ve bu yıl 3’üncüsü düzenlenen
‘Kadın Eli, Kadın Emeği Festivali’nin
açılışı gerçekleştirildi

3 YIL önce AR-GE çalış-
malarına destek verdiği
milli hibrit ayçiçeği to-

humlarını 2023 üreticiye ücretsiz da-
ğıtarak, bu yıl Silivri’de 30 bin
dönüm arazinin Türk ayçiçek to-
humu ile buluşmasını sağlayan Si-
livri Belediyesi, yerli tohuma yönelik
destek çalışmalarını aralıksız sürdü-
rüyor. Silivri Belediyesi, geçtiğimiz
yıllarda olduğu gibi bu sezon da dar
gelirli ailelere ayçiçek yağı desteğinde
bulunmak için bin dönüm belediye
arazisine milli hibrit ayçiçek tohumu
ekmişti. Tarımsal Üretim ve Araş-
tırma Merkezinde (TÜRAM) yapı-
lan TR-2242 marka milli hibrit
ayçiçeği tohumu ekiminin ardından
elde edilen yaklaşık 150 ton ürünün
hasat işlemi, düzenlenen Yerli ve
Milli Ayçiçek Hasat Programı ile
gerçekleştirildi. Hasat edilen ürün-
lerle 75 bin litre ayçiçek yağına dön-
üştürülmesi ve 5 litrelik tenekeler
halinde 15 bin ihtiyaç sahibi alenin
sofrasına ulaştırılması hedefleniyor.

Haya mi şans mı!

Törenin açılış konuşmasını yapan
Yağlı Tohumlar Kooperatifi Başkanı
Turgay Sakarya, “Gerçekten çok
önemli bir gün. Bu tohumları yakla-
şık 4 buçuk ay önce ektik. Çok şükür
ki Allah biçmeyi de nasip ediyor”
dedi. Trakya Tohumcular Derneği
Başkanı ve Sarı Tohumculuk Genel
Koordinatörü İbrahim Toruk ise
“Ben burada herhalde 4. ya da 5. kez

konuşma yapıyorum. Bir hayal mi
yoksa bir şans mı diyelim; 3-4 yıl
önce bugünleri hayal ederken her-
halde böyle bir başarı yakalayacağı-
mızı, böyle bir trend yakalayıp
çeşitlerimizin başarılı olacağını dü-
şünemezdik. Ben, 1994 yılından beri
hibrit ayçiçek tohumculuğuyla uğra-
şan biriyim. İlk olarak yabancı firma-
larla çalışmaya başladım. O
zamanlar o kadar büyütüyorlardı ki
‘Üretemezsiniz, bırakın geliştirmeyi
bunu üretmesi bile çok zor’ diyenler
olmuştu. Aradan geçen zamanda
bütün Trakya’da o gözümüzde bü-
yüttüğümüz dünyanın büyük firma-
larıyla rekabet edebilen çeşit sahibi
bir kuruluş haline geldik” ifadelerini
kullandı. İlçe Tarım ve Orman Mü-
dürü Nuri Ertuğrul da “Silivri Bele-
diyesi bizim en büyük çiftçimiz” dedi

İnancımızı yitirmedik

Törende konuşan Silivri Belediye

Başkanı Volkan Yılmaz ise “3 yıl
önce TÜRAM’da başlattığımız pro-
jenin meyvelerini toplamak, bizim
için mutluluk verici. Biz göreve gel-
meden önce Türkiye’nin en kıymetli
topraklarına sahip Silivri’nin bu po-
tansiyellerini biliyorduk ve bunlara
dönük projelerin hepsi kafamızda
mevcuttu. 300 dönüm ile başladığı-
mız tarımsal üretim yolculuğunda
bugün 4 bin dönüme ulaşmış du-
rumdayız. Bu yola çıkarken bize gü-
lenler oldu. ‘Çiftçilik zor iştir, Başkan
bu işten anlamaz, çiftçilik belediye
personeliyle, belediye eliyle yapıla-
maz, belediyeler hantal yapılardır, bu
işin üstesinden gelemezler, bıkarlar ve
yarı yolda bu işi bırakırlar’ diyenler
oldu. Ama biz 1 gün bile inancımızı
yitirmedik, irademizden bir şey kay-
betmedik, kararlılığımızı hiçbir
zaman bozmadık” dedi. “Siz bir
gömleği giydiğinizde alt düğmeyi
doğru iliklemediğinizde diğer düğme-
ler yakaya kadar yanlış oluyor ve
sonra iki yakanızı bir araya getiremi-
yorsunuz. Dolayısıyla ülkenin, Türk
tarımının kurtuluşu yerli ve milli to-
humculuğa, ıslahçılığa, AR-GE’ye,
laboratuvara mümkün olduğu kadar
fazla para yatırılması ve fazla destek
verilmesine bağlı. Silivri’de yaşayan,
üreten herkesin ve Silivri Belediyesi-
nin bu topraklara borcu var! Bu top-
rakların üzerinde oturmaktan dolayı
da omuzlarımızda çok ağır bir 
sorumluluk var” dedi. 
HABER MERKEZİ

Bu topraklara
borcumuz var!
Silivri Belediyesi, bin dönüm belediye arazisine ekimini yaptığı milli hibrit ayçiçeği
tohumlarından elde edilen 150 ton ürünün hasat işlemini gerçekleştirdi. Düzenle-
nen Yerli ve Milli Ayçiçek Hasat Programı’nda konuşan Volkan Yılmaz, “Silivri’de
yaşayan, üreten herkesin ve Silivri Belediyesinin bu topraklara borcu var” dedi

ZAYİ

Yangına karşı
kozalaklı önlem 

ORMAN yangınla-
rının önüne geç-
mek için İstanbul

Orman Bölge Müdürlüğü
ekipleri, insan gücü, termal ve
normal kameralı koruma sis-
temleri ve hava araçlarıyla 7
gün 24 saat çalışmalarını sür-
dürüyor. Ekipler, Haziran
ayından itibaren alınan ted-
birlere bir yenisini daha ek-
ledi. Türk mühendisler
tarafından geliştirilen, yerli
erken tespit sistemi ‘Kozalak’
Heybeliada’da uygulanmaya
başladı. İstanbul Orman
Yangınlarıyla Mücadele Şube
Müdürü İkram Çelik, "Sıcak-
lık 30 dereceyi aştığında,
nemin yüze 40'ın altına düş-
tüğü zaman bizim için kritik-
tir. Bu verilere cihaza
tanımladığınız zaman, kritik
noktalar aşıldığında anında
mesajla sizi uyarıyor. Diyor ki
şu noktada bir sıkıntı var. Bize
mesaj geldiği zaman da biz
ekiplerimizle veya gönüllüleri-
mizle bu alanı kontrol ettiri-
yoruz. Herhangi bir şey varsa
da burada yangın çıkmadan
müdahale ederek önlem
almış oluyoruz" diye konuştu.
Çelik, "Bundan sonra da bir
sıkıntı olmazsa bunu diğer
adalara da, bizim için kritik

olan Aydos ormanları ile Sul-
tanbeyli ormanlarında da kul-
lanmak için genel
müdürlüğümüzün izniyle
bunu da raporlayacağız ve
rapor sonuçlarına göre de
kullanacağız” dedi.

24 saat gözetleme

İstanbul Orman Yangınlarıyla
Mücadele Şube Müdürü
İkram Çelik, "İstanbul’a baktı-
ğımız zaman yangın tehlikesi
çok yüksek olan yerlerin ba-
şında Adalar geliyor. Adalarla
beraber, Sultanbeyli, Aydos
Ormanları, Kayışdağı orman-
larımız gibi sıralayabiliriz. 
Buralarda genel müdürlüğü-
müzün organizasyonunda
almış olduğumuz genel ted-
birlerimiz var. Kulecilerimiz 24
saat gözetleme yapar, yangın
söndürme ekiplerimiz yine 24
saat ormanlık alanlarda yan-
gınla ilgili müdahaleler için
bekler. Normal kamera sis-
temlerimizle de bu alanları 7
gün 24 saat gözetleyerek olası
bir yangını erken haber almak
ve erken müdahale etmek için
genel tedbirlerimiz var. Ada-
lar'daki ağaç türleri ve orma-
nın yapısı nedeniyle yangın
tehlikesi en yüksek yerlerimiz-
den birisi" dedi. DHA

40 DAGCININ 
ZORLU MESAISI 

40 KİŞİLİK EKİP 353 
METREDE ÇALIŞIYOR
Merkez Bankası projesinin mimarlarından
Mehmet Can Doğa,panel cam çalışmaları
hakkında bilgi vererek, "Bulunduğumuz
kot yaklaşık 290 metredeki bizim ana bi-
namız Cihannüma çatı yapınını içinde bu-
lunmaktayız. Burada yaklaşık 40 kişilik
dağcı ekibinin özverili çalışmalarıyla bera-
ber, bin 150 panelin 900'ünü takmış bu-

lunmaktayız. Yükseklikten dolayı rüzgar
hızı yüksek. Hava kolları bizi bire bir etkili-
yor. Dağcılaırmızı cephelerden sarkarak
çalışıyorlar ve hava şartlı bunu bir bir ilgi-
lendiriyor. Bu özverili çalışmayla panelleri-
mizin hepsini takma işlemlerini bitirerek,
kısa sürede binamıız teslim etmek için
aktif bir şekilde çalışmaktayız " dedi.

Çalışmaların devam 
ettiği Merkez Bankası
binasının inşaatında
sona gelindi. 353.90
metrelik yüksekliği ile

Avrupa’nın en yüksek bi-
nası konumunda olan

Merkez Bankası binasının
birçok noktası tamam-
landı. Binanın dış cephe
ve Cihannüma adı veri-
len çatı kısmının panel

camlarının takılması için
40 kişiden oluşan endüs-
triyel dağcı ekip çalışma-

larını sürdürüyor. 

1912'de stres boşaldı

Kadın eli 
kadın emeği

TRAKYA
Belediyeler
Birliği ve Te-

kirdağ Büyükşehir Be-
lediyesi ortaklığında
düzenlenen organizas-
yon çerçevesinde ünlü
deprem bilimci Prof.
Dr. Şener Üşümezsoy
ağırlandı. ‘Trakya’da
Deprem Riski’ konulu
konferansa katılan
Üşümezsoy, Tekir-
dağ’ın yakınından
geçen Kuzey Anadolu
Fayı’nın 1912 yılında
meydana gelen dep-
remde kırıldığını belir-
terek, “Daha önce de
birçok kez gündeme
gelen ve Tekirdağ’da
büyük ölçekli deprem
olacak tezlerinin teme-
line oturtulan Kuzey
Anadolu Fayı 1766
depreminin ardından
1912 yılında meydana
gelen depremde de kı-
rılmış ve barındırdığı
stresi boşaltmıştır. Aynı

zamanda burada krip
söz konusudur. Dola-
yısıyla bu fayın mevcut
durumda bir aktivitesi
söz konusu değildir.
Tekirdağ’a yakın ke-
simde, Marmara
Ereğlisi çukurunda bir
iki fayın deprem oluş-
turma riski vardır
ancak bu depremler
çok yüksek ölçekli ol-
mayacaktır. Marmara
denizinde yer alan fay-
lar üzerinde çok ayrın-
tılı çalışmalar
gerçekleştirdik. Fayla-
rın, kırılmaların, çök-
melerin ve gerilmelerin
haritasını çıkardık.
Artık tüm otoritelerde
eski tezlerini çöpe
atmış durumdalar. Te-
kirdağ özelinde bahse
konu olan fay 1912 yı-
lında meydana gelen
depremde üzerindeki
stresi boşaltmıştır” bil-
gisini verdi. HABER
MERKEZİ

SANCAK-
TEPE Beledi-
yesi Kadın

Aile Merkezi tarafın-
dan organize edilen
‘Kadın Eli, Kadın
Emeği Çarşısı’nın açı-
lışı törenle açıldı. Sarı-
gazi Demokrasi
Caddesi üzerinde açı-
lan Çarşı'da kadınla-
rın el emeği ürünleri
stantlarda yerini aldı.
Açılışa Sancaktepe
Belediye Başkanı
Şeyma Döğücü başta
olmak üzere STK
temsilcileri ve birçok
kadın girişimci katıldı.
Belediye Başkanı
Şeyma Döğücü, “ Bu
sene Kadın Eli Kadın
Emeği Çarşısı'nın
üçüncüsünü yapıyo-
ruz. Geleneksel hale
getireceğiz inşallah.
Hanımefendilerden
çok talep geliyor bu

konuda biz de onlara
stantlarımızı ücretsiz
olarak veriyoruz. Ay-
rıca kurslarımızda da
eğitim almış olan, el
maharetlerini mesleğe
dönüştürecek şekilde
yapmış olduğumuz
bu serüvenden sonra
sertifikalarını alıp on-
ların ürettikleri ürün-
leri de burada
sergiliyoruz. Onlar da
satışa sunuyorlar. Bir
anlamda kendi ekono-
mik özgürlüklerini ka-
zanıyor ve bütçelerine
katkıda bulunuyorlar.
Aynı zamanda da bu-
rada sosyalleşiyor, gi-
rişimciliğe başlıyorlar.
Çok güzel sonuçlara
ulaşacağına da emi-
nim. Kadınlarımız
kendi ayakları üze-
rinde durmanın özgü-
venini ve mutluluğunu
yaşıyor” dedi. DHA



A nne, babanın ailedeki rolüyle
dede ve ninenin rollerinin,
çocuk açısından farklı oldu-

ğuna değinen Üsküdar Üniversitesi
Kurucu Rektörü, Psikiyatrist Prof. Dr.
Nevzat Tarhan, “Bu aslında büyük bir
şans oluşturabilir. Özellikle yakın iliş-
kilerde yani anneannelerle, dedelerle,
babaannelerle yakın ilişkisi olan ço-
cukların ruh sağlığı açısından çok
daha olumlu etkileri olduğunu bilim-
sel olarak da biliyoruz, gözlemliyoruz.
Akıllı anne ve babalar, çocuklarını an-
neanneler, babaanneler ve dedelerle iyi
ilişki kurdurma yönünde teşvik ederler.
Bu ilişkilerin riskleri de var ama fayda-
ları da vardır. Onların o öğüt verici,
yol gösterici özellikleri, aynı zamanda
sırdaş olmaları, aile tarihçisi gibi ol-
maları, bütün bu özellikler çocuk için
hayatı sevmesini sağlar. Dede ve nine-
lerin bir öğretmen gibi akıl vermeleri,
masal anlatmaları, çocukların hayata
sağlıklı bakmasını sağlar.” dedi.

Sevgi bağı çok önemli 

Sağlıklı, ortak sevgi, ortak saygının ol-
duğu torun ilişkisinde dürüstlük ve iç-
tenlik olduğunu söyleyen Tarhan,
“İçtenlik olduğu için çok etkilidir.
Çünkü çıkar beklentisi yoktur orada.
Kültürümüzde yakın aile içerisindeki
ilişkilerde sorunların savaşla değil ba-
rışla çözülebileceğiyle ilgili en büyük
rolü, torunlar büyük dedelerden, an-
neannelerden, babaannelerden öğre-
niyorlar. Hayata bakışı öğreniyorlar.
Diyelim ki evde anne baba birbirlerine
bağırıp çağırıyorlar, gerginlik var. An-
neanne eve geliyor ona bir şey söylü-
yor buna bir şey söylüyor. Televizyon
kumandasını yönetemeyen anneanne,
o büyük krizi çözüveriyor. Bu çocuklar
için müthiş bir örnek. Bu örnek olma-
yan bir durumda evdeki olumsuzluk-

lar çocuğu da olumsuz etkiliyor. Ev-
lenmekten korkan çocuklar ortaya çı-
kıyor.” dedi. 

Aile büyüklerinin desteği şart

Boşanma hızının dünyada artmasının
sebeplerinden birisinin de aile büyük-
lerinin sosyal desteğinin zayıflaması
olduğunu belirten Tarhan. “Çünkü
onlar ailenin piridir, bilgesidir, öğreti-
cisidir. Onlar olmayınca gençler hata
yapıyorlar. Daha evliliğin ilk başla-
rında gerginlik çıkıyor. Hatta geçmiş
aileler de öyledir. Anneanneler, baba-
anneler, dedeler bir problem olduğu
zaman ‘kızım şöyle yap, oğlum böyle
yap’ diyerek onlara rehberlik yapıyor,
yol gösteriyorlardı. Şimdi yine bizim
toplumumuzda bir saygı var, ilişki var
ama ilişkiler zayıfladı. Böyle olunca da
gençler birbirlerini yemeye başlıyorlar
ve evlilik zarar görüyor. Türkiye'de bo-

şanma hızının artmasının sebeplerin-
den birisi de aile bağlarının zayıflama-
sıdır.” diye konuştu. 

Torunlar yalnızlığı gideriyor

Emekli olmuş büyüklerin, dedelerin,
ninelerin kendilerini yalnız hissettikle-
rini ve en büyük ihtiyaçlarının yalnızlı-
ğının giderilmesi olduğunu ifade eden
Tarhan, “Onlar yalnız hissederler,
oysa torunların en büyük ihtiyacı da
soru sorma ihtiyacıdır. Anne baba hep
meşguldür. Soru sorsa  zaman ayıra-
maz ama aile büyükleri zaman ayıra-
biliyor ve o ikisi birbirini tamamlıyor.
Bu tamamlamada eğer sıcak bir ilişki
olursa, çocuk aile tarihçisi oluyor. Ai-
lenin tarihini de öğreniyor. Dede as-
kerlik hatırasını oğluna anlatsa o
sıkılıp gider ama toruna on defa an-
latsa da torun dinler onu. Geçmişteki
o yaşadıkları olaylar, hikayeler, anlatı-

lar, geçmişteki yaşantılar çocuğun ge-
lişen ruhuna ekilen tohumlardır. Onlar
çocuğun kişiliğinin şekillenmesinde
olumlu etki yapıyor. Gelişen ruhunda
trafik levhası gibi iyi yöne gitmesini
sağlayabiliyor. Yanlış bir bilgi verilirse,
yanlış yöne gitmesine neden olabili-
yor.” dedi.

Aile sistemine saygı gösterilmeli 

Torunlara “her zaman kapının açık ol-
duğunu” hissettirebilmenin önemini
vurgulayan Tarhan, sözlerini şöyle
sürdürdü: “Anneanne ve babaanneler,
anne ve babayı katiyen kötülemezler,
iyi tanıdığı özelliklerini alırlar. Hatası
kusuru varsa da o çocuğun yanında
uygun olmayan konuları hiç açmazlar.
Aile sistemine saygı göstermek önem-
lidir. Annenin, babanın ailecek bir
kural koyuculuğunu, haklarını, ora-
daki liderliklerini incitmeden torunla-
rıyla irtibat kurarlar. Torunlarının
resminin evde olması, cep telefonunda
olması dede için de torunları için de
güzel bir şeydir. Torunlar kendilerine
değer verildiğini hissederler ve aidiyet
duyguları gelişir. Dedenin evine geldiği
zaman kendilerini kendi evinde gibi
hissediyorlarsa zaten orada iyi ilişkiler
vardır. Güvenli alan olmuştur.

Akıllı anneler kayınvalidesiyle
savaşmaz

Bazen anneler özellikle babaanneler-
den veya ninelerden şikayetçi olurlar.
Çünkü ‘benim koyduğum kuralları
bozuyor, benim yaptıklarımı işe yara-
maz hale getiriyor’ tarzında. Eğer
böyle bir durum varsa, akıllı anneler
kayınvalidesiyle hiç savaşa girmez. Sa-
vaşa girdiği zaman, aile içerisindeki
yakın ilişki ve yaşantı bozulur. Eğer
savaş varsa, kazanan olmaz. Yakın
ilişkilerde problemler savaşla değil, yol
göstericilikle çözülür. Askeri kültürde
problem çözme yöntemi savaştır ama

sivil, aile kültüründe problem çözme
yöntemi iç savaşlar değildir. Burada
uzlaşma esastır. Rekabetçi ilişki değil,
tamamlayıcı ilişki olması gerekir. ‘Ço-
cuğumu yanlış eğitiyorsun’ diyerek ni-
neyi, dedeyi çocuğun yanında
kötülediğin zaman bu çocuğu hayatta
güzel bir kaynaktan faydalanmasını
engellemiş olursun. Böyle bir durum
da çocuğun ileri yaşta problem çöze-
bilmesini etkiler, yalnızlık giderme be-
cerisini etkiler.” 

Dede evi serbest bölgedir

Anne babalara da tavsiyelerde bulu-
nan Prof. Dr. Nevzat Tarhan, ebeveyn-
lerin fazla kuralcı olmak yerine esnek
davranabileceklerini vurgulayarak, şu
örnekleri verdi: “Mesela anne kendi
evinde kendi kurallarını uygular ama
çocuk babaannesinin, dedesinin evine
gittiği zaman orası serbest bölgedir,
oraya karışmaz. Anne orayı da yönet-
meye çalışırsa, ‘benim çocuğuma öyle
davranmayın lütfen, çocuğun huyu
bozuluyor’ derseniz aile büyükleri bir
müddet sonra çeker kendini. Çocuk da
güzellikten mahrum kalır. Çocuk
orada öyle davransın, eve gelince anne
baba kendi evini kurallı ortam yapsın.”

Sevgi havuzu geniş olmalı 

Tarhan, sevgi içerisinde büyüyen ço-
cukların yetişkinlikte de kaliteli ilişki
kurabildiğine işaret ederek, “Çocuk-
lukta bol sevgi alırsanız, içinizdeki
sevgi havuzu geniş oluyor. Sevgi kap-
asiteniz geniş olduğu için sevgiyi fazla
biriktirip fazla dağıtıyorsunuz ve ra-
hatlıkla sıcak ilişki kurabiliyorsunuz.
Küçük yaşta sevgi, saygı, güven iliş-
kisi, çocuğun gelişen ruhunda etkili
oluyor. Onun sevgi havuzu genişse,
kapasitesi varsa ileride o havuza yeni
şeyler doldurabilme imkânı olduğu
için, duyguları çok daha iyi 
yönetir.” diye konuştu.  
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Çocuklar açısından
anne, baba dışında aile
büyüklerinin olmasını
büyük bir şans olarak
değerlendiren Prof. Dr.
Nevzat Tarhan, bu
şansın olmadığı du-
rumlarda, çocukların
bu mahrumiyeti diğer
birçok yakın dostlarla
telafi edebildiğini söy-
ledi. Tarhan, “Çocuk,
anneanne, babaanne
yerine geçen kişileri
bulabiliyor. Burada an-
neye, babaya daha
fazla sorumluluk düşü-
yor. Çocuğa, ‘benim
annem hayatta olsaydı
o evladı ile nasıl ilgile-
nirdi? Ben telafisi için
ne yapabilirim’ diye
düşünsünler. Çocuğa
anneanne ve babaan-
nenin hatıralarını an-
latsınlar, resimlerini
göstersinler. İnsanoğlu
bazı şeyleri yaşayarak
bazı şeyleri hikayeleşti-
rerek öğreniyor. Çocu-
ğun özlemini
hikayeleştirirsek, çocuk
o annenin anlatıların-
dan hareketle öğrene-
bilir de. Onu telafi
ettirebiliriz. Kur'an-ı
Kerim ve diğer kutsal
metinlerde yakın ilişkili
akrabalık yüceltilir. Bu
yakın akrabalara karşı
bir görev tarzında,
“Sıla-i Rahim” diye ge-
çiyor.  Sıla-i Rahim
kültürü merhametin
olduğu bir kavram. Bu
gibi duygularla biz
yakın ilişkileri, yaşantı-
ları, çok rahatlıkla an-
latabiliyoruz.
Çocuklarımıza bu-
nunla ilgili iyi örnekler
sunabiliyoruz. Önemli
olan çocuğun bu kül-
türün içinde büyümesi-
dir. Anneanne,
babaanne fiziken ol-
mayabilir. Ama çeşitli
hatıralarla çocuk onu
bir şekilde örnekleme
yapabilir ve hikayeleme
yoluyla eksiklerini ta-
mamlayabilir.” dedi. 

Akrabalara
görev 
düşüyor

Dede, büyükanne ve torun ilişkisinin çocuk gelişimindeki önemine işaret eden Psikiyatrist Prof. Dr. Nevzat
Tarhan, “Akıllı anneler, babalar çocuklarını anneanneler, babaannelerle iyi ilişki kurdurma yönünde teşvik
ederler. Onların öğüt verici, yol gösterici özellikleri çocukların hayata sağlıklı bakmasını sağlar” dedi

DEDE VE BUYUKANNE 
HAYATI SEVDIRIYOR!
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Mali ordusundan yapılan
açıklamada, Timbuktu
bölgesinden geçen Nijer

Nehri'nde seyir halindeki bir yolcu
teknesinin roketli saldırıya uğradığı
bildirildi. Motoruna 3 roket isabet
eden teknede 49 kişinin hayatını
kaybettiği belirtildi. Yerel basında
çıkan haberlerde, 300 kişinin bulun-

duğu teknenin ciddi hasar almasına
karşı kıyıya yanaşabildiği kayde-
dildi. Öte yandan Gao bölgesindeki
Bamba ilçesinde konuşlu askerlere
düzenlenen saldırıda da 15 askerin
öldüğü ifade edildi. Hükümetten ya-
pılan açıklamada da her 2 saldırıda
hayatını kaybedenler için 8 Eylül
gece yarısından başlayarak 3 gün-

lük ulusal yas ilan edildiği duyu-
ruldu. Saldırıları, Mağrip El-Kaide-
si'nin (AQIM) Sahel'den sorumlu
kolu Cemaat Nusra el İslam ve Müs-
lim (JNIM) üstlendi. Nijer Nehri'nin
Mopti bölgesinden geçen kısmında
da bir başka tekne 3 Eylül'de saldı-
rıya uğramış ve olayda bir çocuk ya-
şamını yitirmişti. AA

Mali'de düzenlenen 2 ayrı terör saldırısında 49 sivil ve 15 asker yaşamını yitirdi
Mali'de terör: 64 ölü!

Azerbaycan Cumhurbaşkanı
İlham Aliyev, Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti (KKTC) bayrağının
ülkesindeki etkinliklerde
dalgalanması gerektiğini ve
dalgalanacağını söyledi

A liyev, Bakü'de düzenlenen Türk
Devletleri Teşkilatı (TDT) Afet
ve Acil Durum Yönetiminden

Sorumlu Bakanları 2. Toplantısı'nın katı-
lımcılarını kabul etti. Kabulde TDT
Genel Sekreteri Büyükelçi Kubanıçbek
Ömüraliyev, Azerbaycan Olağanüstü
Haller Bakanı Kemaleddin Haydarov,
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Kazakistan
Olağanüstü Haller Bakanı Sırım Şarip-
hanov, Kırgızistan Olağanüstü Haller
Bakanı Boobek Ajikeev, Özbekistan Ola-
ğanüstü Haller Bakanı Abdulla Kuldaşev
ve KKTC İçişleri Bakanı Dursun Oğuz
yer aldı. Aliyev, iki ay sonra TDT Devlet
Başkanları Zirvesi'nin yapılacağını belir-
terek, bu toplantıda afet yönetimi konu-
sunda yardımlaşmaya ilişkin anlaşmanın
da imzalanmasının öngörüldüğünü,
buna büyük ihtiyaç olduğunu söyledi.
Hem bölgede hem de dünyada afetlerin
arttığına dikkati çeken Aliyev, Türki-
ye'deki depremleri ve Azerbaycan'ın da
olduğu kardeş ülkelerin destek çabalarını
anımsattı. Aliyev, "Kahramanmaraş'ta
Azerbaycan Devletinin inşa edeceği ma-
hallenin son parametreleri belirleniyor ve
yakında inşaata başlayacağız." dedi.

Türk dünyası büyük bir aile 

Türk dünyasının büyük bir aile olduğuna
işaret eden Aliyev, şu ifadeleri kullandı:
"Bugün Türk Devletleri Teşkilatı, dünya
ölçeğinde hak ettiği yeri almayı başar-
mıştır ancak bundan sonra etkin bir şe-
kilde çalışmalıyız ki etki olasılıklarımız
daha da genişlesin. Burada elbette hem
karşılıklı yardımlaşma hem de ekonomik
ilişkilerin güçlendirilmesi, siyasi düzeyde
sürekli koordinasyon ve istişareler, gü-
venlik alanında karşılıklı yardımlaşma
yani bunların hepsi önemli faktörlerdir
ve birliğimizi daha da güçlendirecektir.

Teşkilatımızın dünyadaki konumunun ve
rolünün yakın gelecekte artacağına emi-
nim."

Türk kardeşlerimize selam 

Aliyev, KKTC temsilcisinin de kabulde
yer aldığını belirterek, "Kıbrıslı Türk kar-
deşlerimizi özellikle selamlamak istiyo-
rum. Bakan, burada gözlemci olarak
ama aynı zamanda kendi ülkesinin bay-
rağıyla temsil ediliyor. Etkinliğimizde el-
bette KKTC bayrağı dalgalanmalıdır ve
dalgalanacaktır. Azerbaycan, tüm Türk
dünyasında birleşen kardeşlerimizin her
zaman yanında olmuştur ve son zirve
toplantısında KKTC'nin TDT'ye 'göz-

lemci' olarak seçilmesi, son derece mem-
nuniyet vericidir. Bu vesileyle tüm Türk

kardeşlerimizi yürekten kutluyorum."
diye konuştu. AA

YAVRU VATAN’A
SAHIP CIKTI

İçişleri Bakanı Yerlikaya da Bakanlık ola-
rak Azerbaycan'ın kurumlarıyla işbirlikle-
rini samimiyet ve karşılık beklememe
esasına göre inşa ettiklerini, Azerbay-
can'la yaptıkları görüşmeleri diplomatik
temastan ziyade kardeşlik dayanışması-
nın iradesi olarak gördüklerini vurguladı.
Kahramanmaraş merkezli depremlerin
ardından Azerbaycan'dan yapılan yardım-

lar için teşekkür eden Yerlikaya, "Türk
milleti, Azerbaycan'ın kardeş yardımını
hiçbir zaman unutmayacaktır. Yardıma ilk
gelen Azerbaycan olduğu gibi en son ayrı-
lan heyetler de yine Azerbaycan heyetleri
oldu. Maddi ve manevi desteklerini bize
ulaştırmak için seferber olan Azerbay-
canlı kardeşlerimize ne kadar teşekkür
etsek azdır." dedi

Azebaycan unutmaz

Biden demek endişe demek
ABD halkının yaklaşık dörtte üçü, Başkan Joe Biden’ın yaşına bağlı olarak mevcut fiziksel
ve zihinsel yeteneklerinin görevini yerine getirme konusunda endişe duyduğunu ifade etti

Cnn tarafından düzenlenen
yeni ankette, Biden'ın yaşına,
görevdeki performansına ve

ülkenin bulunduğu noktaya ilişkin olum-
suz görüşler ortaya konuldu.  Ankete katı-
lanların yüzde 73’ü, Biden’in yaşının
onun mevcut fiziksel ve zihinsel yeterlilik
düzeyini etkilediğini düşündüğünü belir-
tirken, yüzde 76’sı yeniden seçildiği tak-
dirde bir dönem daha hizmet etme
yeteneğini olumsuz etkileyeceğinden
önemli şekilde endişe duyduğunu söyledi.
Ankete katılan Demokratların yüzde 60’ı
Biden’ın yaşının 2024 başkanlık seçimle-
rinde potansiyel etkisi olacağına işaret
ederken, yüzde 61'i yeniden seçildiği tak-
dirde bir dönem daha başkan olarak
görev yapabilme yeteneği konusunda
ciddi endişelerini dile getirdi. Biden, yeni-
den seçilirse, ikinci dönem görevi için
yemin edeceği Ocak 2025’te 82 yaşında
olacak.

Performansı düştü

Ankette, başkan Biden’ın yaşının yanı sıra
görevdeki popülaritesi, iş onayı ve perfor-
mansına yönelik de değerlendirmelerde
bulunuldu. Katılımcılar arasında Biden’ın
görev performansı onayı yüzde 39 puan
alırken, politikalarının ekonomik koşulları
daha da kötüleştirdiğine inananların
oranı geçen sonbahardan bu yana 8 puan
artarak yüzde 58'e çıktı. Katılımcıların
yüzde 70’i, ülkede işlerin kötü gittiğini,
Biden'ın görevde olduğu sürenin ço-

ğunda bu durumun kalıcı olduğunu sa-
vunurken, yüzde 51'i, hükümetin ülkenin
sorunlarını çözmek için daha fazlasını
yapması gerektiğini ifade etti.

Olumsuz bir izlenim veriyor

Biden'a ilişkin kişisel algılarda da, ankete
katılanların yüzde 58'i onun hakkında
olumsuz bir izlenime sahip olduklarını
belirtirken, yalnızca yüzde 33'ü onu baş-

kan olarak görmekten gurur duydukları
biri olarak tanımladı. Son ankette, Bi-
den'ın halkta uyandırdığı güven, mart
ayına göre 7 puan düşüşle yüzde 28’e
inerken, başkan olarak etkili bir şekilde
hizmet edecek dayanıklılığa ve keskinliğe
sahip olma düşüncesi de marta göre 6
puan düşüşle yüzde 26 oldu. 25-31 Ağus-
tos arasında yapılan ankete 1259’u kayıtlı
seçmen toplam 1503 yetişkin katıldı. AA

YARDIM iSTiYOR
Ukrayna Devlet Başkanı Volodimir Zelenskiy, Odessa bölgesinde hava savunma
sisteminin önemli ölçüde güçlendirilmesine ve Karadeniz'de seyrüsefer güvenliğini
sağlamak için ortakların yardımına ihtiyaçları olduğunu bildirdi

Ukrayna Devlet
Başkanlığı Ofisinden
yapılan açıklamaya

göre, Zelenskiy, İngiltere Başba-
kanı Rishi Sunak ile telefon gö-
rüşmesi gerçekleştirdi.
Görüşmede taraflar Karade-
niz'de seyrüsefer güvenliğine yö-
nelik tehditleri ele aldı ve Tahıl
Koridoru anlaşma-
sının küresel gıda
güvenliği için önemli
olduğuna vurgu
yaptı. Zelenskiy, al-
ternatif rotalar üze-
rinden tahıl
ihracatına devam et-
meye hazır oldukla-
rını belirterek,
"Ukrayna, tahıl ihra-
catının alternatif gü-
zergahlar üzerinden

yapılmasının mümkün oldu-
ğunu 3 kez başarıyla ortaya
koydu. Bunu yapmaya devam
etmeye hazırız. Ancak seyrüsefer
güvenliğini sağlamak için ortak-
larımızın yardımına, özellikle
Odessa bölgesinde hava sa-
vunma sisteminin önemli ölçüde
güçlendirilmesine ihtiyacımız

var." ifadesini kullandı. Devlet
Başkanı Zelenskiy, Sunak'a
cephe hattındaki durumla ilgili
bilgi verdi.

İşbirliği elzem

Taraflar, sonbaharda yapılacak
Savunma Sanayi Forumuna İn-
giltere temsilcilerinin katılımı

dahil olmak üzere
iki ülke arasındaki
savunma işbirliğinin
önemine dikkati
çekti. Zelenskiy ve
Sunak, G7 ülkeleri-
nin Ukrayna'ya des-
tek konulu ortak
deklarasyonu çerçe-
vesinde ikili güvenlik
garantileri üzerinde
çalışmaya başladık-
larını belirtti. AA

Gabon’a geçici
bir başbaşkan
Gabon'da 30 Ağustos'ta başa geçen
askeri yönetim, ekonomist Raymond
Ndong Sima'yı "başbakan" olarak atadı

askeri yönetimden yapılan açıkla-
mada, askeri müdahaleyle görevinden
uzaklaştırılan Cumhurbaşkanı Ali Bon-

go'ya muhalif isimlerden Sima'nın "geçiş hükümeti-
nin başbakanı" olarak atandığı duyuruldu. Sima,
2012-2014 yıllarında Ali Bongo yönetiminde baş-
bakan olarak görev yapmış ancak Bongo ile yaşa-
dığı anlaşmazlık sonucu görevinden
uzaklaştırılmıştı. Daha önce Ekonomi ile Tarım ve
Hayvancılık Bakanlığı görevlerinde de bulunan 68
yaşındaki Sima, 26 Ağustos'taki cumhurbaşkanlığı
seçiminde Bongo'ya karşı adaylığını koymuş ancak
muhalefetin adayı Albert Ondo Ossa'nın oylarını
bölmemek için adaylıktan çekilmişti.

Gabon'da darbe

Gabon'da Cumhurbaşkanı Ali Bongo Ondimba, 26
Ağustos'taki cumhurbaşkanı seçimlerini üçüncü kez
kazanmış, oy verme işleminin son saatlerinde "şid-
det" uygulandığı gerekçesiyle sokağa çıkma yasağı
getirilmiş ve oy sayımı sürerken internet kısıtlan-
mıştı. 30 Ağustos'ta ulusal televizyon binasına giren
bir grup asker, yönetimi ele geçirdiklerini duyur-
muştu. CTRI isimli askeri yönetim, 26 Ağustos'taki
seçimlerin iptal edildiğini açıklamıştı. CTRI liderli-
ğine de Cumhuriyet Muhafızları Komutanı Gene-
ral Brice Oligui Nguema'nın getirildiği bildirilmişti.
General Nguema, 4 Eylül'de düzenlenen törenle
Anayasa Mahkemesi önünde "geçiş hükümetinin
cumhurbaşkanı" sıfatıyla yemin etmişti. Baba Omar
Bongo ilk kez 1967'de cumhurbaşkanı seçilmiş,
2009'da hayatını kaybettiğinde koltuğuna oğlu Ali
Bongo oturmuştu. Bongo ailesi, 56 yıldır Gabon'u
yönetiyordu. AA

Belçika'da bir ilk
Serin ve yağışlı havasıyla bilinen Batı
Avrupa ülkesi Belçika'da yaşayanlar, 
bilinen tarihte ilk kez eylül ayında sıcak
hava dalgasıyla karşı karşıya kaldı

Belçika Kraliyet Meteoroloji Ensti-
tüsü, eylülün ilk haftasında ülkede üst
üste 3 gün hava sıcaklığının 30 derece-

nin üstünde seyrettiğini bildirdi. Enstitü yetkilisi
David Dehenauw, üst üste 5 gün 25 derecenin üze-
rinde sıcaklık ölçtüklerini, bunun 3 gününün 30 de-
receden sıcak geçtiğini, böylece Belçika'da sıcak
hava dalgası tanımı için gerekli şartların sağlandı-
ğını belirtti. Sıcak hava dalgası nedeniyle ülke gene-
linde sarı alarm verildi. Özellikle yaşlıların
evlerinden mecbur kalmadıkça çıkmamaları, halkın
bol sıvı tüketmesi tavsiye edildi. Meteoroloji yetkili-
leri, ülkede sıcak hava dalgasının gelecek haftanın
ortasına kadar devam etmesini bekliyor. Salı veya
çarşambadan itibaren sıcaklığın 25 derecenin altına
ineceği tahmin ediliyor.  AA
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HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

tv

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
04:40 Seksenler
06:00 Adını Sen Koy
07:15 Kalk Gidelim
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
16:20 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Hayatımın Neşesi
21:45 Türkiye - Ermenistan
23:45 Benim Güzel Ailem

Hafta Sonu
09:00 Haber
10:00 Hafta Sonu
11:00 Haber
11:30 Yeşil Doğa
12:00 Haber
13:00 Haber
14:00 Haber
15:00 Haber
16:00 Haber
17:00 Haber
18:00 Ana Haber
20:45 CNN TÜRK Masası

00:30 Korkunç Salgın

02:00 Korkunç Salgın

03:30 Erkenci Kuş

05:30 Hayat Bazen Tatlıdır

07:00 Kiralık Aşk

09:45 Sabahın Sultanı Seda Sayan

13:30 Yüksek Sosyete

16:00 Yalı Çapkını

19:00 Star Haber

20:00 Deliha 2

22:30 Dizi

05:45 Gecenin İçinden
06:00 Hafta Sonu Haber
08:00 Gün Başlıyor
11:45 Doğa ve Biz
12:00 Hafta Sonu Haber
15:45 Doğa ve Biz
16:00 Hafta Sonu Haber
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Günün Gündemi
23:00 Gün Biterken

01:00 Dilek Taşı
03:00 Çemberimde
Gül Oya
04:45 Kavak Yelleri
07:00 Küçük Ağa
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Arka Sokaklar

00:20 Safir
03:20 Ben Bu Cihana
Sığmazam
06:00 Mutfak Bahane
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Ateş Kuşları

01:15 Bu Tabak Kimin?

03:30 En Hamarat Benim

05:45 Kefaret

08:30 Çalar Saat

10:00 Çağla ile Yeni Bir Gün

12:00 Mucize Doktor

13:45 En Hamarat Benim

16:30 Bu Tabak Kimin?

19:00 FOX Ana Haber

20:00 Sil Baştan Kaynanam

22:30 Sil Baştan Kaynanam

00:15 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
03:30 Doğduğun Ev Kaderindir
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Doğduğun Ev Kaderindir
11:15 Masterchef Türkiye 
All Star
16:00 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
20:00 Masterchef Türkiye 
All Star

10:00 Haber Bülteni
11:00 Haber Bülteni
12:00 Haber Bülteni
13:00 Haber Bülteni
14:00 Biz Bize
15:00 Haber Bülteni
16:00 Haber Bülteni
17:00 Haber Bülteni
18:00 Haber Bülteni
19:30 Hafta Sonu Ana Haber Bülteni
20:30 Kübra Par ile Farklı Açılar

03:15 Aslı Hünel ile 
Gelin Evi
05:30 Yeni Gelin
08:00 Bu Sabah
10:00 Yeşil Vadi'nin Kızı
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Atla Gel Şaban
21:45 Av 
23:45 Atla Gel Şaban

08:00 Burası Hafta Sonu
12:00 Haber Bülteni
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Bülteni
15:00 Haber Bülteni
16:00 Haber Bülteni
16:30 Ne Yapsak?
17:00 Haber Bülteni
17:15 Adnan Şahin ile Büyük
Sofra
18:00  Meseleler
19:00 Ana Haber
20:45 Gerçek Fikri Ne?

07:00 Haber Bülteni
08:45 Laf Aramızda
08:50 Lifestyle
10:15 Ayrıcalıklı Rotalar
11:30 Tekno Hayat
14:25 0-->100
16:10 Mete Çubukçu İle Pasaport
18:20 Halkın Sanatı
19:15 Yaşasın Hayat
21:00 Ceyda Düvenci İle 
Bambaşka Sohbetler
22:15 Ahmet Mümtaz Taylan 
İle Empati

ruhun Duymaz dizisiyle ekran-
larda son olarak boy gösteren Burcu
Özberk son dönemin yıldızı parla-

yan oyuncularından. Burcu Özberk'i sosyal
medyada 9.5 milyon kişi takip ediyor. Burcu
Özberk'in paylaşımları da ilgi odağı oluyor.
Fit görünümüyle dikkat çeken Özberk yazı çok
seviyor. Tüm yazı tatilde geçirmek için daha
önceki sezonlarda teklifleri daha reddeden
güzel oyuncu deniz kenarından pozlarını pay-
laştı. Siyah bikinisiyle boy gösteren Burcu Öz-
berk fit görünümüyle hayranlarını mest etti.
Güzel oyuncu paylaşımına "İyi gelmez mi hiç
deniz havası?" notunu düşerek beğeni topladı. 

Derya Uluğ, geçtiğimiz ay geçirdiğ
talihsiz bir kazayla gündeme gelmişti.
Hızla iyileşen şarkıcı, soluğu Yunanis-

tan'da aldı. Bikinili pozlarını takipçilerinin beğe-
nisine sunan ünlü isme beğeni ve yorum yağdı.
Derya Uluğ soluğu Yunanistan'da aldı. Şarkıcı,
1.1 milyon takipçisi bulunan sosyal medya hesa-
bından bikinili pozlarını yayınlamayı da ihmal
etmedi. Peş peşe paylaştığı fotoğraflara Yunanca
"Merhaba" mesajını yazan 37 yaşındaki Derya
Uluğ'a, kısa sürede 14 bine yakın beğeni
geldi.Takipçileri, ünlü isme; "Bu kadar güzel
olmak yasaklanmalı", "Dünyanın en güzel kadı-
nısın" ve "41 kere maşallah" gibi yorumlar yaptı.

M ine Tugay, yaz sezonunun sonuna gelir-
ken, kucağında köpeğiyle bikinili pozla-
rını paylaşınca olanlar oldu. Son olarak

Mert Ramazan Demir, Afra Saraçoğlu, Çetin Tekin-
dor, Beril Pozam ve Emre Altuğ gibi isimlerin yer
aldığı Yalı Çapkını'nda Defne karakteriyle boy gös-
teren Tugay yine adından söz ettirdi. Başarılı oyun-
culuk kariyerinin yanında sosyal medya hesabında
yayınladığı gönderilerle de magazin gündeminde
adından söz ettiren güzel isim Mine Tugay kırmızı
bikinisini giyip havuza girdi. Havuzda köpeğiyle
poz veren oyuncuya gelen yorumlar ise sosyal
medyada gündem oldu. Kimi Tugay'a "Hav hav"
yazdı kimi "Köpek başvuruları nereden yapılıyor"
yazdı.Mine Tugay'ın fit görünüme beğeni de yağar-
ken görenler "Bazen köpek olmak istersin" dedi.

Ekranlar boş 
Instagram hoş
Oyuncu Burcu Özberk'in oyunculuğunun yanı sıra güzelliğiyle
de dikkat çeken isimlerden. Son dönemde ekranlarda istediği
başarıyı yakalayamayan güzel isim tatil pozlarını paylaşarak
fiziğini sergiledi ve hayranlarından beğeni topladı

Venedik film festivalinin ana sponsoru olan Campari grubun Türkiye nin ilk marka elçisi
olan Özge Özacar önce Cannes da kameralar karşına geçmişti. Hemen arkasından 'Ferrari'
filminin prömiyerine de katılan oyuncu Özacar, zarafetiyle herkesi kendine hayran bıraktı

Venedik’i yaktı!
FesTivalin ikinci gününde
Venedik’e aşık olan oyuncu
Burano gezisinden de muhte-
şem kareler paylaştı. Özge
Özacar “Venedik Hayalleri-
min çok çok ötesinde, Şehrin
enerjisi harika şu an bienalde
oldu için sadece film festivali
aksıyla değil ,sanatın bir çok
aksıyla buluşma imkanım
oldu. Şehrin her yerinde bie-
nal aktivitesi var ve bu beni
şehirle daha çok bütünleştiri-
yor. Yoğunluğa rağmen çok
dingin bir şehir çok sevdim”
diye ekledi. Festivalin en
önemli organizasyonlarına
özel konuk olarak katılan
ünlü oyuncu Campari nin
ana sponsorluğunda gerçek-
leşen en görkemli ve en büyük
partisin de herkesi büyüledi.

Çok güzel çok

Gece Murano da en eski ta-
rihi otelli olan Hotel Des
Bains da gerçekleşti. Özge
Özacar Davet Züleyha
Kuru tasarımı kusursuz kır-
mızı Elbiseyle katılırken
oyuncunun şıklığını tamam-
layan takılar Hassanzade
imzasını taşıyordu.

Her paylaşımıyla dikkat çekmeyi 
başaran Mine Tugay, havuzunda, 
köpeği kucağında bikinili pozlarını
paylaşınca sosyal medya kullanıcıları
kendilerini tutamadı. Güzel oyuncuya
gelen yorumlar dikkat çekti

BAZEN KOPEK
OLMAK ISTERSIN!

Komşuda bir güzel İyi ki doğdun
Hande

Tarihi bir başarı elde
ederek Avrupa Şam-
piyonluğu'nu kazanan

A Milli Kadın Voleybol Takımı,
ülkeye dönüş yaptı. Maçlar sıra-
sında doğum gününü kutlaya-
mayan Hande Baladın, hemen
dönüşte arkadaşlarıyla doğum
gününü kutlama fırsatı buldu. 



Y az transfer sezonunun büyük bir kıs-
mını durgun geçiren ve zaman zaman
taraftarlarının sert eleştirileriyle karşı

karşıya kalan Beşiktaş yönetimi, şu ana kadar
9 futbolcuya imza attırdı. Beşiktaş'a katılan ilk
futbolcu, geçen sezonu TFF 2. Lig ekiplerin-
den Somaspor'da tamamlayan Emrecan Bulut
oldu. Somaspor'da 2022-2023'teki 34 resmi
maçta 16 gol kaydeden siyah-beyazlı oyuncu,
Beşiktaş'ın bu sezon oynadığı hiçbir resmi
maçta görev alamadı.

7 yabancı oyuncu Beşiktaşlı oldu

Siyah-beyazlı ekip bu sezon için kadrosuna 7
yabancı futbolcu kattı. Beşiktaş kadrosunu
Jean Onana, Daniel Amartey, Ante Rebic,
Milot Rashica, Bakhtiyor Zaynutdinov, Alex
Oxalade-Chamberlain ve son olarak Eric Ba-
illy ile güçlendirdi. Onana'yı Fransız ekibi
Lens'ten 4 milyon 37 bin 500 avro karşılı-
ğında 4 yıllığına transfer eden siyah-beyazlı
ekip, Amartey için de Leicester City'le anlaştı.
Siyah-beyazlı ekip, Milan'da eski günlerinden
uzak kalan Rebic'i de 280 bin avro imza para-
sının yanı sıra her sezon için 2 milyon 500 bin
avro garanti ücret karşılığında 2 yıllığına
renklerine bağladı. Geçen sezon Galatasaray
forması giyen Rashica'yı, İngiliz ekibi Norwich
City'den 5 milyon 250 bin avro bedelle 4 yıllı-
ğına transfer eden siyah-beyazlılar, Arsenal
ve Liverpool forması da giyen Chamberlain'i
de 1 milyon 500 bin avro ve her sezon için 2
milyon 500 bin avro karşılığında 3 yıllığına
Beşiktaşlı yaptı. Siyah-beyazlı takımın kadro-
suna kattığı son isim ise Manchester Uni-
ted'dan Eric Bailly oldu. Ayrıca, geçen sezon
başında West Ham United'dan kiralanan Art-
hur Masuaku da 17 Nisan'dan sonra Beşik-
taş'ın bonservisli oyuncuları arasına katıldı.
Beşiktaş ayrıca geçen sezon siyah-beyazlı
formayı kiralık olarak giyen Tayfur Bingöl'ün
Corendon Alanyaspor'dan bonservisini alarak,
kadrosuna yerli takviyesi de yaptı.

Mavi kartlı Bakhtiyor

Beşiktaş'ın bu sezonki transferlerinden Bakh-
tiyor Zaynutdinov, siyah-beyazlı forma altında
mavi kartla görev yapacak. Mavi kart uygula-
masıyla yerli oyuncu statüsünde oynayabilen
Kazak oyuncu Zaynutdinov, siyah-beyazlıların
ilk Kazak futbolcusu olarak da tarihe geçti.

Beşiktaş'tan ayrılanlar

Beşiktaş, geçen sezon siyah-beyazlı kadroda
görev yapan birçok oyuncuyla da yollarını
ayırdı.Siyah-beyazlı takımda kiralık olarak

forma giyen Dele Alli ve Alexandru Maxim
takımlarına geri dönerken, sözleşme sürele-
rinin sonuna gelen Nathan Redmond, Welin-
ton Souza, Georges-Kevin N'Koudou da
takımdan ayrılan isimler oldu. Beşiktaş, Red-
mond'ı yeniden kadrosuna katmak için uzun
süre uğraşsa da İngiliz oyuncu, tercihini Pre-
mier Lig ekibi Burnley'den yana kullandı.
Siyah-beyazlı takımla yollarını ayıran bir
başka oyuncu ise geçen sezonun sonunda
aktif futbol yaşamına nokta koyan Atiba Hutc-
hison oldu. Yeni sezon hazırlıklarına Beşik-
taş'la başlayan Javi Montero, Berkay Vardar,
Kerem Atakan Kesgin ve Ajdin Hasic de
başka takımlara kiralandı. Montero, Portekiz
takımı Arouca'ya, Kerem Atakan, VavaCars
Fatih Karagümrük'e, Berkay, Moldova ekibi
Sheriff'e, Hasic de Bosna Hersek takımların-
dan Sarajevo'ya kiralık gönderildi. AA
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40 yaşında
hala futbolcu!

Olumsuz yanıt!

Güven dönebilir

Pepe: Bize her yer Trabzon!

FLuminenSe, uzun yıllar Galatasaray for-
ması giyen 40 yaşındaki Felipe Melo'nun
sözleşmesini 2024'e kadar resmen uzattı.
2011-2016 yılları arasında Galatasaray'da
unutulmaz bir performansa imza atan ve
taraftarın gönlünde taht kuran Felipe Melo
sonrasında Inter, Palmeiras son olarak da
Fluminense formaları giydi. 40 yaşındaki
Felipe Melo geçen sezon Brezilya ekibinde
37 maçta forma giymiş ve iki gol atma ba-
şarısı göstermişti. Melo'nun oğlu Davi de
kısa süre önce A Takım'a yükselerek baba-
sıyla birlikte Fluminense antrenmanlarına
çıkmaya başlamıştı.

Hücum için alternatif yaratmayı hedefleyen
Beşiktaş’ın gündeminde yer alan isimlerden
biri David Okereke’ydi. İtalya Serie B’de
görev yapan Nijeryalı için yapılan tekliften
olumsuz yanıt geldiği öğrenildi. 2 senelik
daha sözleşmesi bulunan 26 yaşındaki for-
vetin de kulüpte kalmak istemesi nedeniyle
bu transferin gerçekleşmediği bildirildi.
Okereke, kariyerinde 240 maçta 55 gol ve 24
asistlik performans sergiledi. DHA

beşiKtaş'ta gösterdiği performansla
milli takıma kadar yükselen Güven Yalçın,
Serie A ekiplerinden Genoa'ya transfer ol-
muştu. Genç futbolcunun yeni adresini
açıkladılar... Trendyol Süper Lig ekiplerin-
den Fatih Karagümrük, transfer dönemi-
nin bitmesine sayılı günler kala ses
getirecek transferlere imza atmaya hazır-
lanıyor. İtalya basınında çıkan haberlere
göre Fatih Karagümrük, milli futbolcu
Güven Yalçın ve geçtiğimiz sezon takımda
kiralık olarak oynayan Davide Birasc-
hi'nin takıma katılması için Genoa ile an-
laşmaya vardı. Haberde Biraschi'nin yine
kiralık olarak forma giyeceği, Güven Yal-
çın'ın ise bonservisiyle birlikte İstanbul
ekibine transfer olacağı yazıldı. 25 maçta
Genoa formasını terleten Güven, 1 asist
yaparken gol atamadı. 1.5 sezondur Ka-
ragümrük forması giyen savunmacı Bi-
raschi ise 48 maçta oynarken 2 gol atıp 
2 de asist yaptı. AA

KuLübün sosyal medya hesabından paylaşı-
lan videoda, Trabzonspor formasını giyen 28
yaşındaki Pepe, takımla birlikte şampiyonluk
yaşamak istediğini belirtti. Konuşmasına,
"Merhaba Trabzonspor taraftarı." diyerek

başlayan Pepe, "Bu takıma katıldığı için çok
mutluyum. Başka takımlardan birçok teklifler
aldım ancak bu sezon şampiyonluk yaşamak
için büyük bir Türk kulübüne gelmek istedim.
Bu sezon sizinle birlikte birçok başarı kazan-

mak istiyorum. Sizinle birlikte olmaktan çok
mutluyum. Tekrar şampiyon olmak istiyo-
rum. Haydi Trabzon, yakında görüşürüz." ifa-
delerini kullandı. Pepe, mesajını Türkçe "Bize
her yer Trabzon." sözleriyle tamamladı. AA

gaLataSaray Yönetimi, Salih
Özcan transferi için Almanya’ya çı-
karma yapacak Galatasaray’ın yeni
transferlerinden Tanguy Ndombele,
yepyeni bir aileye katıldığı için çok
mutlu. Tottenham’daki son döne-
minde forma bulmakta zorlanan,
yaz döneminde çok sayıda transfer
teklifi alan 26 yaşındaki orta saha,
Galatasaray’da geçirdiği kısa sürede,
doğru tercih yaptığını anladığını söy-
ledi. Yeni takımıyla dün akşam ilk id-
manına çıkan Fransız futbolcu,
neşeli ve çalışkan görüntüsüyle dik-
kat çekti. HAKAN SONGUR

Trabzonspor Kulübünün prensipte anlaşma sağladığı Arsenalli oyuncu Nicolas Pepe, özel uçakla İstanbul'a geldi

Trendyol Süper Lig'de yoluna yenilgisiz devam eden Beşiktaş, yeni sezon kadrosunu büyük ölçüde tamamladı

2011-2016 yılları arasında
Galatasaray forması giyen
40 yaşındaki Felipe Me-
lo'nun sözleşmesini 2024'e
kadar resmen uzattı

Beşiktaş'ın transfer etmek istediği
Serie B ekibi Cremonese'den
David Okereke için olumsuz yanıt
geldi. Nijeryalı oyuncu da kulü-
bünde kalmaya karar verdi

Beşiktaş'tan ayrılan ve Genoa'ya
transfer olan milli futbolcu Güven
Yalçın hakkında İtalya basını tara-
fından sürpriz bir iddia ortaya atıldı

YENI KARTALLAR 
GOREVE HAZIR

Beşiktaş'ta geçen sezon sa-
katlığı nedeniyle sorun ha-
line gelen Faslı oyuncu
Romain Saiss de siyah-be-
yazlı takımda devam et-
meme tercihinde bulundu.
Beşiktaş'ın sözleşmeli oyun-
cusu olmasına rağmen Al-
manya kampında yer
almayan ve yeni sezona
Beşiktaş'ta devam etmek is-
temediğini yönetime ileten
Saiss, 2 milyon 500 bin
avro karşılığında Katar
ekibi Al Sadd ile anlaştı.

Saiss para kazandırarak gitti

Galatasaray'ın Premier Lig ekibi
Tottenham'dan kadrosuna kattığı
Taygun Ndombele, idmanlardaki
neşeli ve istekli görüntüsüyle 
dikkatleri üzerine çekiyor

Keyfi yerinde
Hayali hala
Trabzonspor!
Süper Lig ekiplerinden
kendisine yapılan teklif-
leri kabul etmeyen Trab-
zonspor'un eski
oyuncusu Ekuban, yeni-
den Bordo-Mavili ekibin
formasını sırtına geçir-
mek istiyor. Çaykur Ri-
zespor’dan aldığı teklifi
geri çeviren Ekuban, 1 yıl

daha Genoa forması gi-
yecek. Yıldız oyuncunun,
Türkiye’ye dönmesi ha-
linde öncelik olarak Trab-
zonspor’da oynamak
istediğini menajerine ilet-
tiği belirtildi. Ekuban ile
Konyaspor da ilgilenmiş,
ancak oyuncu bu teklifi
de kabul etmemişti.
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A Milli Futbol Takımı’nın eski tek-
nik direktörlerinden Ersun Yanal,
Milli Takım Teknik Direktörü Ste-

fan Kuntz hakkında yapılan eleştirilerin
zamansız olduğunu söyledi. Anadolu
Ajansı’nı ziyaret eden ve gündemdeki ko-
nular hakkında açıklamalarda bulunan
Ersun Yanal, milli takımın Stefan Kuntz
yönetiminde grup lideri olduğunu ve
önemli bir süreçten geçerken Kuntz’un ge-
leceğiyle ilgili tartışmaların yersiz oldu-
ğunu belirtti. “Burada bir teknik adamın
tartışılması kadar saçma bir şey yok. Biz
yoldayken at değiştirmeyi moda haline ge-
tirdik, çok seviliyor. En büyük yanlış bu tür
tartışmaları gündeme getirip kafamızı
başka şeylerle meşgul etmek” sözlerini kul-
lanan Yanal şöyle konuştu: Play Video

Milli takım yönetmek çok zor değil

“Böyle yönetilmez. Bunun bir zamanı, sü-
reci var. Henüz maçlar bitmedi, şanslıyız.
Her an her şeyi değiştirebilecek matema-
tik var. Futbolda hiç ummadığımız
zamanlarda dönüş yapabilirsi-
niz. Selçuk’un attığı son sa-
niye golüyle Avrupa
Şampiyonası'na katıldık.
O zaman hiç tartı-
şılmadı, şimdi niye
tartışılıyor? Bu tar-
tışmayı yanlış yer-
ler ve yanlış koldan
yapıyoruz. Biter,
eğer gidilmediyse
masaya yatırılır,
artı ve eksiler he-
saplanır ve sonuç
alınır. Süreci yö-
netmede böyle dü-
şünülmeli. Maçlar
başlarken, bir
maça hazırlanırken
gündem olarak bir
teknik direktörü ele
alıp, onu eleştir-
mek, oyuncu kad-
rosuyla zaman
harcamak çok yan-
lış. Medya, sosyal
medya kanalıyla,
bunu trolleştiren tarzla yapmamız, ayağı-
mıza sıkmak konusunda başarılı olduğu-
muzu gösteriyor. Sakin olalım,
oynayacağımız önemli bir maç var. Maç-
lar bittikten sonra zamanımız var, o
zaman bunu değerlendirelim. Burayı yö-
netenler beklentilerin karşılığını alıp alma-
dıklarını tartışacaklardır. Bu alenen, ulu
orta tartışılacak bir konu değildir. Ulu orta
tartışıldığında ise zararlarını hep görürüz.
Milli takım yönetmek çok zor değil, çok
karmaşık değil, çok net. Yakın gelecekte
bunu yapabilecek çok hoca var, çok büyük
donanım gerektirir mi? Bence değil. Ama
biz maalesef teknik direktör misyonunu
öyle bir yere yüklüyoruz ki başa gelen
Türk futbolunu da kalkındıracak ve Türk
futbolunu da değiştirecek. Türk futbolu-

nun başka, milli takımın başka hiyerarşi-
lere ihtiyacı var. Sapla samanı birbirine ka-
rıştırmayı seviyoruz.”

Mücadele için vizyon şart

Türk takımlarının bu sezon Avrupa’daki
başarısının, ülke futbolunun gelişimi için
önemine vurgu yapan deneyimli teknik
adam, “Uzun zamandır Avrupa'da olan
başarı açlığının bu yıl oldukça giderildiğini
düşünüyorum. Takımlarımızın perfor-
mansı hepimizin yüzünü güldürdü. Avru-
pa'da olmamız ve uzun süre kalmamız

gerekiyor.
Bu

futbo-
lumuzun, oyuncular

tarafından talep edilmesi
ve marka olarak büyümesi adına çok
önemli. Önümüzdeki yıl Şampiyonlar Li-
gi'ne doğrudan katılacağız, sıralamada ilk
10'un üzerine çıkmaya çalışacağız. 5
büyük ligin içine girmek için mücadele
etmek bir vizyon olmalı. Umarım önü-
müzdeki sezonlarda bunu başarırız. Avru-
pa’da ilk turlarda da olsa galibiyetler temel
oluşturmak adına önemli. Uzak kaldığı-
mız başarının orada sağlamlaştırılması
adına önemli. Eskisi gibi değil, gelirler de
eskiye oranla yüksek. Avrupa'daki oyuncu-
ların Türkiye'yi seçmesi adına önemli.” ifa-
delerini kullandı.

Bu biraz da sosyolojik bir problem

Yanal, Türkiye’de oyuncu yetiştirme konu-
sunda ciddi sorunlar yaşadığını belirterek,

“Ülkenin oyuncu ihtiyacının karşılayabile-
ceği altyapısının sağlam olmadığı düşün-
cesindeyim. Maalesef her geçen gün bu
biraz daha eriyor. Ülkemizde oyuncu ye-
tiştirme ve geliştirme
konusunda çok ciddi
problemler var. Bu
biraz da sosyolojik bir
problem. Kulüplerin
altyapılarından kay-
naklanan problem gibi
gözükse de daha iyi ir-
delenmeli. Bir oyun-
cuyu küçükken
bulmak, çalıştırmak, o
takımda yükselmesini

sağlamak büyük bir
organizasyonun

parçaları. Bu
organizasyonda problemler var.

Türkiye'de bu konuyu detaylı
şekilde gündeme getirmeliyiz.
Sadece kulüplerin akademi-
ler kurmasıyla yetinilecek
bir konu değil. Avrupa'da
33-34 ülkeden daha fazla
genç nüfusa sahibiz. Bu
gücümüzün karşılığında
organizasyonu sağlayacak
takım sayısında azlık var.
Bunlar sosyolojik problem

olarak düşünülüp, eğitim
sisteminin içinde de değer-

lendirilmeli.” şeklinde
konuştu.

Bütçeler delinme
noktasına gelmiştir

Süper Lig’de takımların bu sezon yaptık-
ları yüksek bütçeli transferleri de değer-
lendiren Ersun Yanal, şu ifadeleri
kullandı: “Bence bu sene transferde do-
yumsuz bir sonuca doğru gidiyoruz.
Özellikle Fenerbahçe, Galatasaray bu ko-
nuda ciddi bir yarış içine girdi. İnanılmaz
pahalı transferler yaptılar. Bence bütçeler
delinme noktasına gelmiştir, umarım hem
sponsorlar hem de Avrupa'daki başarı-
larla bunu karşılarlar. Fenerbahçe için
artık tahammül edilemeyecek bir şampi-
yonluk yarışı söz konusu. Galatasaray
için Şampiyonlar Ligi hevesi var. Beşiktaş
için geride kaldık düşüncesi. Onlar bunu
tamamlamak için baya uğraşıyorlar. Biraz
stresliler. Önemli bir yarışa neden olacak.
Trabzonspor'un bir tık geride kaldığını
düşünüyorum. Adana Demirspor istik-
rarlı gidiyor. Bu takımlarla diğer takımla-
rın arasının çok açık olduğunu
düşünüyorum. Başakşehir ise geçen yıl-
lardaki gibi değil. Maalesef Türkiye’deki

transferler Arabistan’ın yaptığı hamleye
benziyor. Bazı iyi oyuncular var ama bazı
oyuncuların sözleşme süreleri ve yaşla-
rına baktığınızda bunu hiçbir Avrupa ta-
kımı yapmaz. 30’lu yaşların üzerinde 3-4
yıl sözleşme imzalanan oyuncuların ku-
lüplere mali yük olacağını 
düşünüyorum.”

Yönetim kalitesi çok değerli

Yüksek bütçeli transferlerin kulüpler için
büyük risk olduğuna vurgu yapan Yanal,

“Başarılı olduklarında sıkıntı
olmayacak ama başarısız ol-
duklarında bunu nasıl tolere
edecekler? Ciddi bir sorun.
Türkiye'de ikinci olmak bir
başarısızlık. Önümüzdeki
sezon Şampiyonalar Ligi'nde
ön elemede olsa ikinci bir
takım olacak ama biz bu ba-
şarısızlığı maliyet olarak kar-
şılayamıyoruz. Beşiktaş daha
az maliyetle gidiyor, Trab-
zonspor elindeki tüm oyun-
cuları çıkardı, tedbirli

gidiyorlar. Takımlar arasındaki makas çok
açıldı. Başarı olarak onlara katılacak ta-
kımları beklemek gerek. Türkiye Li-
gi’ndeki takımların yönetilebilirliği çok
sıkıntılı. Yayın gelirlerinin düşük olması,
alıştığınız masrafların karşılanması konu-
sunda sıkıntı oluşturacak. Kulüpler tasar-
ruflarını yönetimden yana kullanmıyorlar.
Transferlerle oyuncu bazında çözmeye
çalışıyorlar ama bu onları ilerleyen za-
manda daha büyük çıkmaza götüreceğini
düşünüyorum. Umarım yanılmış olurum.
Şampiyonluk yarışının Fenerbahçe ve
Galatasaray arasında geçeceğini her fut-
bolsever söylüyor ama Türkiye'de başka
dinamikler de var. İş yönetim kalitesinden
geçecek, daha iyi yöneten, finansal açıdan
problemleri daha az yaşayan takım başa-
rılı olacaktır.” ifadelerini kullandı.

Fenerbahçe bir adım önde

Fenerbahçe’yi şampiyon yapan son teknik
direktör olan Ersun Yanal, “Fenerbahçe
bu sezon şampiyonluğu yakalayabilir
mi?” sorusuna ise şu yanıtı verdi: “Fener-
bahçe yabancı olmadığı bir yapıda. Avru-
pa'da çok iyi gittiler. Türkiye Ligi'nde ise
farklı bir motivasyon var. Takımlarımızın
çok oyuncu değişikliği yaparak oynaması-
nın problem olduğunu düşünüyorum.
Fenerbahçe'nin şampiyonluktan başka
daha büyük hedefi yok. Onun için ideal
bir kadro, 14-15 oyuncunun oluşturduğu
iskeletle doğru yönetilmesi gerekiyor. Fe-
nerbahçe'nin yerli oyuncu kalitesinde
diğer takımlardan önde olduğunu düşü-
nüyorum. Bu bir avantaj. Kaleci tercihle-
rini yaptıkları için yerli oyuncuda problem
olur mu düşüncesi geliyor ama Cengiz
transferinden sonra rahatlığa kavuştukla-
rını tahmin ediyorum. Bu konuda Fener-
bahçe'nin artı bir olduğunu
düşünüyorum.” AA

Ersun Yanal, Milli Takım ve Süper Lig'in yeni 
sezonunu değerlendirdi. Tecrübeli teknik adam 

transfer dönemi için “Maalesef Türkiye'deki transferler
Arabistan'ın yaptığı hamleye benziyor” dedi

TURK FUTBOLU
ARABiSTAN’A BENZEDi

Deneyimli teknik adam, Süper
Lig’de adından en çok söz edilen

isimlerin başında gelen Galatasaray’ın
Arjantinli golcüsü Icardi hakkında,

“Geçen seneki performans çok etkile-
yici. Türkiye'de böyle bir santrforu böyle
bir ikonu seyretmek, bir takımın gücü ol-
ması ötesinde farklı bir boyuta taşıyor. İki
yönlü bir oyuncu. Çok basit oynuyor, ta-
kımdaş olarak oynuyor, asistleri de çok
verimli. Takım tarafından kabullenil-

miş olduğunu düşünüyorum. Fener-
bahçe bunu Dzeko ile yaptı. Yaş

olarak ileride ama profil olarak
karakter gibi gözüküyor. Bun-
lar yarışacak” değerlen-
dirmesinde bulundu.

Icardi gerçek 
bir profesyonel

Fenerbahçe’ye 13 yeni isim
Fenerbahçe, 2023-2024 sezonu için 26 Haziran'da başlayan ve 15 Eylül'de sona 
erecek yaz transfer döneminde şu ana kadar kadrosunu 13 yeni isimle güçlendirdi
Fenerbahçe, Süper Lig'de 2023-2024 se-
zonu öncesi takımı, üçüncü kez "camianın
evladı" olarak anılan İsmail Kartal'a emanet
etti. 26 Haziran'da başlayan birinci transfer
ve tescil dönemine hızlı bir giriş yapan sarı-
lacivertliler, geçen sezon kadroda yer alan
bazı oyuncularla vedalaşarak yeni 
oyuncularına yer açtı.

İlk transferler

İlk transferini, İskoçya ekibi Rangers ile söz-
leşmesi biten 26 yaşındaki İngiliz kanat oyun-
cusu Ryan Kent ile yapan ve bu oyuncuyla 4
yıllık anlaşma imzalayan sarı-lacivertliler, son
sezonunu İtalya ekibi Inter'de geçiren Bosna
Hersekli yıldız Edin Dzeko ile de yıllık 4 milyon
200 bin avro karşılığında 2 senelik anlaşma
sağladı. Savunmaya ilk takviyeyi Fransa ekibi
Strasbourg'da forma giyen 28 yaşındaki sto-
per Alexander Djiku transferiyle yapan, bu
transfer için bonservis bedeli ödemeyen sarı-
lacivertliler, Fransız asıllı Ganalı oyuncuyu
3+1 yıllık sözleşmeyle kadrosuna kattı. Milli
futbolcu Umut Nayir'i Eyüpspor'dan bedelsiz
olarak 2+1 yıllığına transfer eden Fener-
bahçe, orta saha için Rusya'nın Dinamo Mos-
kova takımından 9 milyon 750 bin avro
bedelle 24 yaşındaki Polonyalı Sebastian
Szymanski takviyesi yaptı.

Hazırlık süreci sonrası gelenler

Rusya ve İstanbul'da sürdürdüğü hazırlık sü-
recine yeni oyuncularını dahil eden Fener-

bahçe, Real Madrid'e sattığı Arda Güler'den
boşalan 10 numaralı formayı, Ajax'tan trans-
fer ettiği 34 yaşındaki Sırp yıldız Dusan Ta-
dic'e emanet etti. Bedelsiz transfer edilen
Tadic ile 2 yıllık sözleşme imzalayan sarı-laci-
vertliler, futbolcuya 2023-2024 ve 2024-2025
sezonları için sezonluk 4 milyon 200 bin avro
ödeneceğini açıkladı. İtalya ekibi Udinese'de
forma giyen Brezilyalı savunma oyuncusu
Rodrigo Becao'yu 8 milyon 300 bin avro kar-
şılığında renklerine bağlayan Fenerbahçe, 20
yaşındaki genç oyuncu Bartuğ Elmaz'ı da 3 yıl
için 1 milyon 200 bin avro karşılığında Fransa
ekibi Olimpik Marsilya'dan transfer etti. Milli
futbolcu Mert Müldür'ün transferini 2 Ağus-
tos'ta açıklayan Fenerbahçe, son olarak İtalya
ekibi Sassuolo'da forma giyen başarılı sağ
bek ile 4 yıllık anlaşma im-
zaladı. Sarı-lacivertliler aynı
gün, 2018-2019 sezonundan
bu yana Fenerbahçe forması
giyen ve geride kalan sezon
sonu sözleşmesi biten Slo-
ven milli futbolcu Miha Zajc
ile 3 yıllık yeni bir sözleşme
imzalandığı bilgisini de ta-
raftarına duyurdu.

Fred ve Cengiz
Ünder aynı gün

Transferde hız kesmeyen
Fenerbahçe, orta sahasına
takviye için Brezilya Milli Ta-

kımı'nda da forma giyen Manchester United'ın
yıldızı Fred'le anlaşma sağladı. Bir yılı opsi-
yonlu 5 yıllık anlaşmaya varılan Fred ile ilgili
13 Ağustos'ta Borsa İstanbul'a gönderilen ve
Kamuyu Aydınlatma Platformunda (KAP) da
yer alan açıklamada, Manchester United Ku-
lübüne 9 milyon 743 bin 589 avro bonservis
bedelinin 4 sene içinde 8 eşit taksitte ödene-
ceği belirtildi.

En pahalı transferi: Cengiz Ünder

Sarı-lacivertliler aynı gün, milli futbolcu Cen-
giz Ünder ile de 4 yıllık anlaşmaya varıldığını
açıkladı. Cengiz Ünder'in bonservisi için Olim-
pik Marsilya Kulübüne 15 milyon avroluk be-
delin 4 sene içinde ödeneceği kaydedildi.
Cengiz Ünder, Fenerbahçe'nin 15 milyon av-

royla şu ana kadar bonservisine en yüksek
bedeli ödediği futbolcu olarak kayıtlara geçti.
Kulübün yüksek potansiyelli bir yetenek ola-
rak takip ettiği 2003 doğumlu Mısırlı stoper
Omar Fayed ise Fenerbahçe'ye katılan 12.
transfer oldu. Sarı-lacivertliler, genç yete-
nekle 4 yıllık sözleşme imzaladı.

10. yabancı kalecisi:
Dominik Livakovic

Kaleci Altay Bayındır'ın performansının düş-
mesi ve taraftarın yeni bir kalecinin alınması
isteği doğrultusunda arayışlarını sürdüren Fe-
nerbahçe, sezon başından beri transfer edile-
ceği belirtilen Hırvat milli kaleci Dominik
Livakovic ile de mutlu sona vardı. Sarı-laci-
vertiler, son olarak Hırvatistan ekibi Dinamo

Zagreb'de forma giyen 28
yaşındaki Livakovic ile ye-
tiştirme bedeli hariç 6 mil-
yon 650 bin avro bonservis,
950 bin avro da bonus kar-
şılığında 5 yıllık sözleşme
imzaladı. Fenerbahçe tarihi-
nin 10. yabancı kalecisi olan
Livakovic, sadece 16 maçta
forma şansı bulan ve 2
sezon sonra Ağustos
2019'da takımdan ayrılan
Kamerunlu Carlos Kame-
ni'den 4 yıl sonra bir ya-
bancı kaleci olarak kaleyi
devraldı. AA

Suudi ligi çok
para harcadı
Suudi Pro Lig, 2023-2024 yaz transfer döneminde
en fazla harcamanın yapıldığı futbol ligleri arasında
İngiltere Premier Lig'in arkasında 2. sırayı aldı
DÜNYANIN önde gelen ligleri
arasına girme hedefiyle fut-
bola büyük yatırım yapan
Suudi Arabistan, elit oyuncu-
ların Çin kulüplerine gittiği
2015-2020 yıllarındaki trans-
fer akımını akıllara getirse de
yaz transfer döneminde adın-
dan söz ettirdi. Cristiano Ro-
naldo'nun 2022'nin aralık
ayında Al Nassr'a transferiyle
başlayan süreç, Suudi Arabis-
tan Kamu Yatırım Fonunun
Al Ahli, Al Hilal, Al İttihad ve
Al Nassr kulüplerinin yüzde
75'ini devralmasıyla devam
etti. Yüksek maaşlarla yıldız
futbolcuların dikka-
tini çeken Suudi Pro
Lig kulüpleri, Ronal-
do'dan sonra Karim
Benzema, Neymar,
Sadio Mane, N'Golo
Kante, Riyad Mah-
rez ve Roberto Fir-
mino'nun da
aralarında bulun-
duğu birçok üst
düzey oyuncuyu
kadrosuna kattı.
Suudi Pro Lig'deki
18 kulüp, Alman in-
ternet sitesi Transfer-
markt'ın verilerine
göre, bonservis için
kasalarından çıkan
955,87 milyon av-
royla transfere 2,81
milyar avro ayıran
İngiltere Premier Lig
ekiplerinin arkasında
2. sıraya yerleşti.

Kim ne kadar harcadı?

Yaz dönemindeki transfer gi-
derleri sıralamasında İngiltere
Premier Lig ve Suudi Pro
Lig'i, 898,64 milyon avroyla
Ligue 1 (Fransa), 854,83 mil-
yon avroyla da Serie A
(İtalya) izledi. Bu periyotta
Bundesliga (Almanya) 748
milyon, LaLiga (İspanya) ise
440,85 milyon avro harcaya-
rak listenin 5 ve 6. sırasında
yer aldı. Transfer döneminin
15 Eylül'de sona ereceği
Trendyol Süper Lig ise 135,7
milyon avroluk giderle 11. sı-
rada kendisine yer buldu. AA
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E yüpsultan Belediyesi tarafın-
dan yaptırılan Çobançeşme
Çocuk Köyü açıldı. Başkan

Deniz Köken törende yaptığı ko-
nuşmada, “Çobançeşme Çocuk
Köyümüz hayırlı olsun. Güzel
günlerde kullanın inşallah. Bura-
larda büyüyeceksiniz, çok şanslısı-
nız. Eyüpsultan’ın bütün
bölgelerinde 55 tane park yaptık.
Yan tarafta, ikinci etabında daha
güzel işler çıkacak. Kemerbur-
gaz’daki Matematik Evi’ni buraya
getireceğiz. Otoparkıyla, çevre dü-
zenlemesiyle bu bölge çok daha
farklı bir yere gelecek. Bunların
hepsine layıksınız. Yapılanların
hepsini hak ediyorsunuz. Her or-
tamda, her daim bizlerle beraber-
siniz. Buralar siz kullandıkça
güzelleşecek. Siz bizlerle birlikte
oldukça biz daha iyi şeyler yapa-
cağız” diye konuştu. 

Yüzme bilmeyen çocuk 
kalmayacak

Eyüpsultan'daki her çocuğun
yüzme bileceğini söyleyen Köken,
“Şimdi okullar açılacak. Eyüpsul-
tan’da ilkokul, ortaokul bitmeden
herkes yüzmeyi öğrenecek, yüzme
bilmeyen kalmayacak. Okullarla
görüşüyoruz, bir beden dersini
yüzmede, bir beden dersini okçu-
lukta, bir beden dersini binicilikte
geçireceksiniz. Bir de Matematik
Evi’miz var. Bu 8 senelik eğitim
döneminde hem matematiği, hem
biniciliği, hem yüzmeyi, hem ok
atmayı halletmemiz lazım. Ya-
bancı dil sorununu çözeceğiz.
Bunları çocukların sevgisiyle, siz-
lerden aldığımız güçle yapıyoruz.
Çocuklarımız ileride buralarda yö-
netici olacaklar” dedi. Konuşma-
nın ardından kurdele kesilerek
Çobançeşme Çocuk Parkı’nın 
açılışı yapıldı.

Çocuklar eğlenceyle buluştu

Açılışı yapılan çocuk köyüne birbi-
rinden eğlenceli şişme oyun grup-
ları kurulurken sahnede sergilenen
sihirbazlık gösterisi izleyenleri bü-
yüledi. Ayrıca törene katılanlara
çeşitli ikramlar yapıldı.

Eğlenerek öğreniyorlar

Çobançeşme Çocuk Köyü, Eyüp-
sultanlı çocukların olduğu kadar
İstanbul’daki tüm çocukların eğ-
lenceli zaman geçirebilecekleri,
hayal güçlerini geliştirici etkinlik-
lere katılabilecekleri, yeteneklerini
keşfedebilecekleri bir ‘Eğitlence’
alanı. Türkiye Belediyeler Birliği
(TBB) tarafından düzenlenen
‘Çocuk Dostu Şehirler Fikir ve
Proje Yarışması'nda ödüle layık
görülen çocuk köyünde çocuklar
birbirinden eğlenceli oyun alanla-
rında unutamayacakları bir gün
yaşıyor. Aileleri ile çocuk köyüne
gelen minikler burada farklı oyun
gruplarında gönüllerince eğleni-
yor, çektikleri fotoğraflarla yaşa-
dıkları anı ölümsüzleştiriyor.

HABER MERKEZİ 

Prodüktörlüğünü müzik dünya-
sında Becky G, Myke Towers, Sebastián
Yatra gibi dünyaca ünlü Latin starlarla
çalışan Neneto'nun üstlendiği, Rumen hit
besteci Emanuela Oancea ile Neshe'nin
kaleme aldığı ‘Bingo’, özellikle aşk dev-
reye girdiğinde hayatın heyecan verici
temposunu kucaklayan bir kadının hika-
yesini anlatıyor. Türk ve Latin müziğinin
büyüleyici birleşimine, türkçe ve ispan-
yolca dillerinin geçişine Neshe'nin seslen-
dirdiği 'Bingo' adlı şarkıyla tanık olun.

Neshe kimdir?

Neshe, Türk şarkıcı, söz yazarı, dansçı ve
oyuncudur. İstanbul’da doğup büyümüş-
tür. Küçük yaşlarda başlayan sanat haya-
tını bale, dans, tiyatro ve müzik ile bir
arada devam ettirmiştir. Mimar Sinan
Üniversitesi Devlet Konservatuvarı Mo-
dern Dans , İstanbul Üniversitesi Devlet
Konservatuvarı Müzikal Tiyatro Bölüm-
leri’nden mezun olmuştur.  Barselona’da
Institut del Teatre’da erasmus yaptığı
dönem sahne hayatına başlamıştır. Ame-
rika’da ‘Footloose’, Avrupa’da ‘Notre
Dame, Nine, Chicago, Cabaret’ gibi 
müzikallerde oynamıştır.  Daha sonraki
dönemde sahne hayatına Şehir Tiyatro-
ları’nda oyuncu ve daha sonra da solist
olarak Enbe Orkestrası’nı dahil ederek
devam etmiştir.  Kasım 2020’de yayınla-
dığı latin pop - etnik tarzdaki Jimmy Dub

ile featuring yaptığı ilk global single çalış-
ması ‘Hijo de la Noche’ ile başta Latin
Amerika olmak üzere İspanya ve Balkan-
lar’da büyük ilgi görmüş, bu ülkelerde
birçok televizyon ve radyo programına
davet edilmiş, uluslararası platformlarda
birçok ödül kazanmıştır.  
BURAK BİRERDİNÇ

ArnAvutköy'ün Baklalı Mahal-
lesi sakinlerinden Erol Çakır'ın ön-
cülüğünde ve diğer mahalle
sakinlerinin de desteği ile yapı-
mına başlanan Çınardere Hacı
Kemal Camii’nin inşaatı tamam-
landı. İnşaatı sırasında Arnavut-
köy Belediyesi’nin ve Arnavutköy

Müftülüğü’nün de yapımında
önemli destek verdiği caminin açı-
lışı Cuma Namazı öncesinde ya-
pıldı.  Kur'an-ı Kerim tilaveti ile
başlayan tören Arnavutköy Kay-
makamı Mahmut Hersanlıoğlu,
Arnavutköy Belediye Başkanı
Ahmet Haşim Baltacı, Arnavutköy

Müftüsü Arif Yeşiloğlu, AK Parti
Arnavutköy İlçe Başkanı Mustafa
Candaroğlu’nun katılımı ile ger-
çekleşti.  

Belediye yemek 
ikram etti

Caminin yapımına öncülük eden
Erol Çakır konuşmasında mahalle
sakinleri adında Arnavutköy Bele-
diye Başkanı Ahmet Haşim Balta-
cı’ya vermiş olduğu desteklerinden
dolayı teşekkür etti. Protokol ko-
nuşmalarının ardından, yapılan
kurdele kesimi ile caminin açılışı
gerçekleştirildi.  Açılışın hemen ar-
dından, camin ilk Cuma Nama-
zını Arnavutköy Müftüsü Arif
Yeşiloğlu kıldırdı. Namaz sonra-
sında vatandaşlara Arnavutköy
Belediyesi tarafından yemek ikram
edildi. HABER MERKEZİ 

Arnavutköy’de
cami açılışı yapıldı
Arnavutköy Baklalı Mahallesi’nde yapımı tamamlanan
Çınardere Hacı Kemal Camii’nin açılış töreni gerçekleşti

Birlikte guzel
iSler yapacagiz
İstanbul’da çocuklu ailelerin dikkatini çeken Çobançeşme Çocuk Köyü coşkulu bir törenle açıldı. Eyüpsultan Belediye 
Başkanı Deniz Köken açılışta yaptığı konuşmada, “Siz bize destek verdikçe, birlikte daha çok güzel işler yapacağız” dedi

Neshe bu kez
‘bingo’ dedi

Gaziosmanpaşa'ya ağır misafir
İstanbul Valisi Davut Gül, Gaziosman-
paşa’ya çalışma ziyaretinde bulundu.
temaslarına ilk olarak Gaziosmanpaşa
Kaymakamlığı’nı ziyaret ederek başla-
yan Vali Gül, burada Gaziosmanpaşa
Kaymakamı İskender Yönden ile bir
araya geldi. Esnaf ve vatan-
daşlarla yapılan görüşme-
lerin ardından İstanbul
Valisi Gül Gaziosman-
paşa’nın 16 mahalle
muhtarı ve kurum
amirleri ile Gazios-
manpaşa belediyesi
Kültür ve sanat Merke-
zi’nde bir araya gelerek
toplantı gerçekleştirdi.

Mahalle muhtarları ve kurum amirlerin-
den bilgi alan Vali Gül’ün sonraki du-
rağı Gaziosmanpaşa belediyesi oldu.
Gaziosmanpaşa belediye başkanı
Hasan tahsin usta, Vali Gül’ü belediye
binasında ağırlayarak ilçede gerçekleş-

tirdikleri türkiye’nin yerinde en
büyük kentsel dönüşüm ça-

lışmalarından bahsetti.
başkan usta ayrıca Ga-
ziosmanpaşa genelinde
yapılan alt yapı ve üst
yapı, geri dönüşüm ça-
lışmaları gibi belediye-

nin vermiş olduğu
hizmetler hakkında da

bilgilendirmelerde bulundu.

‘Hijo de la Noche’ parçasıyla başta Latin Amerika başta olmak üzere
yurtdışında büyük ilgi gören ve ülkemizi en iyi şekilde temsil eden
Neshe, ilk türkçe şarkısı Bingo'yu müzikseverlerin beğenisine sundu

Herkes gidebilir
Toplam 24 bin 276 metrekare
büyüklükteki yeşil alanda bulu-
nan proje alanı üzerinde oluştu-
rulan Çobançeşme Çocuk Köyü
içerisinde, mini tren, atlı karınca,
macera parkuru, eğlence donatı-
ları, uçak ve sevilen çizgi film 
karakterleri yer alıyor.
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